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ПРОТОКОЛ 

№ 2 

Днес, 24.11.2023 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 2-то 
редовно заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 28 общински съветника от общо 29.  
Отсъства Светлин Зарев.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:10 

часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Най-напред бих искал да направя следното съобщение: 
/Чете Решение № 235, Решение № 236 и Решение № 237 на ОИК/  
 
Заповядайте, г-н Илиев на микрофона за полагане на клетва. Колеги, ако обичате да 

станем. 
“Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и законите на 

страната, и във всичките си действия да се ръководя от интересите на гражданите на община 
Дупница и да работя за тяхното благоденствие! Заклех се!”  

Заповядайте да подпишете клетвения лист. Честито. 
/Г-н Асен Сотиров Илиев подписва клетвената декларация/  
/аплодисменти/ 
Заповядайте, г-н Йорданов на микрофона за полагане на клетва. Колеги, ако обичате 

да станем. 
“Заклевам се в името на Република България да спазвам Конституцията и законите на 

страната, и във всичките си действия да се ръководя от интересите на гражданите на община 
Дупница и да работя за тяхното благоденствие! Заклех се!”  

Заповядайте да подпишете клетвения лист. Честито. 
/Г-н Йордан Крумов Йорданов подписва клетвената декларация/  
/аплодисменти/ 

Искам да ви уведомя в частта съобщения искам да ви уведомя постъпи заявление в 
деловодството на ОбС с което се учредява група от общ. съветници КОД ВМРО в състав 
Костадин Крумов Костадинов, Георги Василев Георгиев и Христо Михалчев, като за 
Председател на групата е избран общ. съветник Георги Георгиев. 

Моля ви на следващо заседание групите общ. съветници които имат да си подадат 
съответните заявления с избран председател на групата. 
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Преминаваме към дневния ред. 

 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2 

1 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
04220.13.70 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.13.12 по кадастралната 
карта на село Бистрица 

2 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
65245.5.348, образуван от Поземлен имот с идентификатор 65245.5.9 по кадастралната 
карта на село Самораново 

3 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен идентификатор № 
65245.7.881, образуван от поземлен имот 65245.7.323 по картата на възстановената 
собственост на село Самораново 

4 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен идентификатор № 
65245.6.580, образуван от поземлен имот 65245.6.16 по картата на възстановената 
собственост на село Самораново 

5 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, 
относно  Определяне представител на Общинския съвет в Общото събрание на 
Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ) 

6 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Прекратяване 
на съсобственост между Община Дупница и частно лице в поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.603 по кадастралната карта на с.Баланово, чрез продажба частта 
на общината 

7 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Поемане на 
краткосрочен общински  дълг – овърдрафт кредит 

8 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
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65245.7.170 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност „Воденичница“, 
общ.Дупница 

9 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
Решение за одобряване на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план (ПП) 
по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за трасе 
на  кабелна линия средно напрежение (СрН) 20kV за присъединяване на «База за 
преработка на гъби и билки» в поземлен имот с идентификатор 02350.35.148 по 
кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница 

10 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда, находяща се в поземлен имот с идентификатор 68789.601.307  по КК на 
гр.Дупница 

11 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
актуализираната средносрочна бюджетна прогноза на Община Дупница за периода 2025 - 
2026 г.   

12 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община Дупница за 2024 
година 

13 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на децата и учениците на 
територията на Община Дупница 

14 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
20763.16.162 по кадастралната карта на  с.Джерман, местност „Градините“, общ.Дупница  

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, относно Избор на 
представител в състава на Областен съвет за развитие – Кюстендил 

16 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, относно 
Освобождаване и избор на  управител на „Водоснабдяване и канализация-
Дупница“ЕООД,  гр.Дупница 

17 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Актуализация 
на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2023 г. 

18 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Поемане на 
краткосрочен общински дълг към Фонд „ФЛАГ“ за финансиране на проект 
BG16RFOP001-1л029-0007“ „Преустройство и смяна на предназначение на Младежки 
дом в Градски исторически музей – гр. Дупница“ по процедура BG16RFOP001-1.029 
„Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020-
Дупница“, приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско развитие“ по ОПРР 2014-
2020 

19 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Определяне на 
работното време и възнаграждението на Председателя на Общински съвет Дупница 

20 
Докладна записка от  Георги Георгиев –  – общински съветник, относно Одобряване 
разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница за 2023г. , за 
финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница 

21 Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Заявление с 
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искане за Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот 
с идентификатор 87727.16.418 местност „Полето” по Кадастралната карта на  с.Яхиново, 
общ.Дупница 

Точка 0 (Нулева) 

000/23.11.2023 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 2  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Костадин Крумов Костадинов:  

На  основание чл. 49, ал.3 от ПОДОСДНКВОА, ви предлагам да се създадат нови точки в 
дневния ред, предложен за разглеждане от ОбС – Дупница на заседанието насрочено за 
24.11.2023 г. от 10,00  часа, както следва: 

- т. 17  Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2023 г. с вх. № 
564/21.11.2023 г. 

 - т. 18 Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Поемане 
на краткосрочен общински дълг към Фонд „ФЛАГ“ за финансиране на проект 
BG16RFOP001-1л029-0007“ „Преустройство и смяна на предназначение на Младежки дом 
в Градски исторически музей – гр. Дупница“ по процедура BG16RFOP001-1.029 
„Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020-
Дупница“, приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско развитие“ по ОПРР 
2014-2020 с вх. № 565/21.11.2023 г. 

-  т. 19 Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Определяне на работното време и възнаграждението на Председателя на Общински 
съвет Дупница с вх. № 566/21.11.2023 г. 

- т. 20. Докладна записка от  Георги Георгиев –  – общински съветник, относно 
Одобряване разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница 
за 2023г. , за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница с  вх. № 568/ 
23.11.2023 г. 

-  т. 21. Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Заявление с искане за Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен 
план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията 
(ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата 
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на поземлен имот с идентификатор 87727.16.418 местност „Полето” по Кадастралната 
карта на  с.Яхиново, общ.Дупница с вх. № 570/23.11.2023 г. 

Г-Н ГЕОРГИ ГРАДЕВСКИ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги. 
По скоро към председателя ми е питането. За тези докладни, които влизат в 

последния момент, това което коментирахме на предишния съвет. Ние от нашата група 
Глас Народен сме против да има докладни, които да влизат в последния момент и ние не 
можем да се запознаем с тях. Държим за напред ако има такива, нали естествено ако е нещо 
наистина необходимо и неотложно, да ок сме да се гледа, но нещо което може да се отложи 
във времето да има момент всеки един от колегите да се запознава с докладните за да се 
взима правилно решение. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Много уместно и ви благодаря за предложението. Искам да 

декларирам, че докато съм Председател по принцип ще се избягва включването на 
извънредни докладни. Но ви моля да разберете, че сега ситуацията е такава, че ОбС се 
сформира, два месеца не е работил и това са докладни от изключителна важност. Така че с 
оглед на вашето предложение, ако искате аз мога да кажа по отношение на докладната за 
спортните клубове. Тя е следствие на кмета със спортните клубове. Всъщност ние сме в 
последния месец в годината, но тъй като знаете, че бюджета се гласува на последното 
заседание на предишния ОбС, тогава се определи сумата. Настояването на спортните 
клубове беше да има такова разпределение и за това помолих колегата Георгиев 
самостоятелно да направи тази таблица, тъй като няма комисии и му благодаря за това, че 
той се отзова на това предложение. Съгласно Наредбата определи финансирането за да има 
някаква база догодина да може да се види какво е било тази година. Това е по отношение на 
спортните клубове. Ако желаете г-н Градевски нека кмета да обоснове за останалите 
докладни. 

Напълно съм съгласен. Ние сме говорили с вас и ви уверявам, че няма да бъде 
практика и използвам случая нали г-н Кмет и администрацията, че наистина редно е 
извънредни докладни да се допускат наистина само в извънредни случаи. 

Заповядайте г-н Кмет. 
 
Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ – Кмет: 
И в тази връзка и в друга исках да бъде приет дневния ред, но ще го кажа сега така. 
Искам първото изказване пред новия ОбС да бъде от залата. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Уважаеми кметове на кметства. 
Уважаеми съграждани. 
Слизам първото ми изказване като Кмет да бъде от залата на ОбС тук и да 

декларирам, че искам ОбС да бъде работещ орган, а не гумен печат за подпечатване на 
всички решения които предлага ОА и които аз официализирам. Апелирам към всички вас 
новоизбраните общ. съветници, да си спомним предизборните обещания с които 
участвахме на изборите, с които спечелихме кампанията, да бъде онзи мотив, който да бъде 
последователен в нашата работа. Да си спомним клетвата, която сме положили да работим 
в интерес на гражданите на Община Дупница. Да бъдем водени от добри намерения за 
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добруването на града и на хората и на жителите на селата, а не от политически користно 
особени интереси. Да създадем уважаеми г-н Председател такава атмосфера в ОбС, че 
когато хората ни гледат по телевизията и даваме пресконференции да се гордеем с нашите 
решения, защото сме задължени да го направим. И понеже времето е такова в което живеем 
бурно, динамично понякога ни притискат и срокове и ще обясня директно. По докладната 
за капиталовите разходи, ако не вземем такова решение до края на месеца ние ще изгубим 
пари от Републиканската субсидия и  няма да финансираме онова което е заложено от 
предишния мандат. Аз ще обясня, че в докладната не ми харесва всичко там, но  тук поле за 
действие особено нямаме. Що се касае до другата докладна за м. „Полето“, там е казуса с 
Яхиново. Докладна връщана много пъти, имаме решение което съда ни повелява да 
изпълним. И там има срокове от които няма как да излезем ако не вземем решение сега. 

Завършвам своето изказване пред вас, че ще декларирам диалогичност, прозрачност 
и искам вие да бъдете онзи дисциплиниращ орган на администрацията и на мен в частност 
и да ме предпазите от взимането на грешни решения. аз съм работил преди години в 
състояние на остро противоборство с общ. съветници. Не искам това да се повтаря. Готов 
съм както аз така и надявам се председателя да изслушваме всички мнения и да взимаме 
най-добрите решения защото нямаме време. И ще ни се наложи за съжаление след 1 януари 
да взимаме непопулярни решения, и те са свързани с основни неща, които не са решени. И 
това са на първо място организацията по управлението на отпадъците, където текат проекти 
и прословутата тема ВиК. За това търся вашата помощ. На добър час на новия ОбС. 
надявам се на разум и просперитет с нашата работа на всички. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Искам само да допълня. Докладната за м. „Полето“ в Яхиново, тази толкова 

конфликтна докладна. Разбирате, че ние сме длъжни, решението на съда е тя да влезе на 
следващо заседание на ОбС иначе ще бъдем подложени на наказателно преследване ако не 
го направим, и това го правехме всеки път до сега. 

За това ви моля и апелирам колеги да подкрепите включването на тези докладни в 
дневния ред и да бъдат разгледани. 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
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ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
04220.13.70 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.13.12 по кадастралната 
карта на село Бистрица 

2 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен идентификатор 
65245.5.348, образуван от Поземлен имот с идентификатор 65245.5.9 по кадастралната 
карта на село Самораново 

3 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен идентификатор № 
65245.7.881, образуван от поземлен имот 65245.7.323 по картата на възстановената 
собственост на село Самораново 

4 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Предоставяне 
от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на задълженията 
по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за изменение и 
допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи /ПЗР на 
ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен с имот проектен идентификатор № 
65245.6.580, образуван от поземлен имот 65245.6.16 по картата на възстановената 
собственост на село Самораново 

5 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, 
относно  Определяне представител на Общинския съвет в Общото събрание на 
Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ) 

6 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Прекратяване 
на съсобственост между Община Дупница и частно лице в поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.603 по кадастралната карта на с.Баланово, чрез продажба частта 
на общината 

7 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Поемане на 
краткосрочен общински  дълг – овърдрафт кредит 

8 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
65245.7.170 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност „Воденичница“, 
общ.Дупница 

9 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
Решение за одобряване на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план (ПП) 
по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за трасе 
на  кабелна линия средно напрежение (СрН) 20kV за присъединяване на «База за 
преработка на гъби и билки» в поземлен имот с идентификатор 02350.35.148 по 
кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница 

10 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Продажба на 
земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
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сграда, находяща се в поземлен имот с идентификатор 68789.601.307  по КК на 
гр.Дупница 

11 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
актуализираната средносрочна бюджетна прогноза на Община Дупница за периода 2025 - 
2026 г.   

12 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община Дупница за 2024 
година 

13 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 
Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на децата и учениците на 
територията на Община Дупница 

14 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение за 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 
9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с идентификатор 
20763.16.162 по кадастралната карта на  с.Джерман, местност „Градините“, общ.Дупница  

15 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, относно Избор на 
представител в състава на Областен съвет за развитие – Кюстендил 

16 
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, относно 
Освобождаване и избор на  управител на „Водоснабдяване и канализация-
Дупница“ЕООД,  гр.Дупница 

17 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Актуализация 
на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2023 г. 

18 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Поемане на 
краткосрочен общински дълг към Фонд „ФЛАГ“ за финансиране на проект 
BG16RFOP001-1л029-0007“ „Преустройство и смяна на предназначение на Младежки 
дом в Градски исторически музей – гр. Дупница“ по процедура BG16RFOP001-1.029 
„Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020-
Дупница“, приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско развитие“ по ОПРР 2014-
2020 

19 
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Определяне на 
работното време и възнаграждението на Председателя на Общински съвет Дупница 

20 
Докладна записка от  Георги Георгиев –  – общински съветник, относно Одобряване 
разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница за 2023г. , за 
финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница 

21 

Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Заявление с 
искане за Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот 
с идентификатор 87727.16.418 местност „Полето” по Кадастралната карта на  с.Яхиново, 
общ.Дупница 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Сега колеги, тъй като няма комисии на ОбС още една процедура трябва да направим. 

По предложение на юриста за всички докладни за да ги допуснем до разглеждане тъй като не 
са гледани в комисии трябва да направим процедурно гласуване. Ще го направим с вдигане 
на ръка защото нямаме в системата такава процедура, за това с вдигане на ръка. 

Който е „за“ разглеждането за всички докладни, моля да гласува. 
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За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 

Точка 1 (Първа) 

539/15.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, 

относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 

изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен имот с проектен идентификатор 04220.13.70 образуван от поземлен имот с 

идентификатор 04220.13.12 по кадастралната карта на село Бистрица  

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Ще ми позволите да кажа 2, 3 думи. Това е от типа докладни с които се възстановява 

земеделска земя. Земеделски земи които не са възстановени в срока, това е начина по който 
собствениците, които имат решение, но нямат скица в законовия срок мисля, че беше да не 
ви излъжа коя година, сега по тази процедура дават своите проект и предложения. И ако 
примерно в определена местност има решение, че му се възстановяват еди колко си дка той 
сега си изготвя скица проект, която предоставя в Поземлената комисия, а пък ОбС решава 
дали да се съгласи дали това нещо да бъде върнато на човека. Стандартна докладна. Надявам 
се от следващия път вече комисиите да я разглеждат по-внимателно. Така, че това е смисъла 
на тази докладна.  

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
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10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 3 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Стефан 
Стоичков Слатински съгласно Решение № БС939/24.09.1998 г., на Поземлена комисия - гр. 
Дупница (Общинската служба по земеделие - гр. Дупница) и скица-проект № 15-281790-
15.03.2023 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 04220.13.70, с площ по скица проект № 15-
281790-15.03.2023 г., - 1,603 дка., по кадастралната карта на град Дупница с адрес на 
поземления имот: село Бистрица, Община Дупница, Област Кюстендил, трайно 
предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно ползване Друг вид нива, 
образуван от поземлен имот 04220.13.12 с площ 6,808 дка. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 2 (Втора) 

540/15.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, 

относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
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изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.5.348, образуван от Поземлен имот 

с идентификатор 65245.5.9 по кадастралната карта на село Самораново  

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
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собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 4 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Георги 
Апостолов Янев, съгласно Решение № С-374/07.06.1994 г.  по заявление с вх. 
№1946/04.12.1991 г., на Поземлена комисия - гр.Дупница  и скица-проект № 15-
212816/24.02.2023 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.5.348, с площ по скица проект № 15-
212816/24.02.2023 г.,  - 0.700 дка, образуван от поземлен имот с идентификатор 65245.5.9, с 
площ – 4.362 дка., по кадастралната карта на село Самораново, с адрес на поземления имот: 
село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил,  начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 3 (Трета) 

541/15.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, 

относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 

изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен с имот проектен идентификатор № 65245.7.881, образуван от поземлен имот 

65245.7.323 по картата на възстановената собственост на село Самораново  

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
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6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 5 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Тодора Лазарова 
Капурдова съгласно Решение № 34-1100А/30.03.2023 г., по заявление с вх. 1100А/01.10.1991 
г., на Общинска служба по земеделие - гр. Дупница  и скица-проект № 15-287872-16.03.2023 
г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.7.881, с площ по скица проект № № 
15-287872-16.03.2023 г., - 3,630 дка., по кадастралната карта на село Самораново с адрес на 
поземления имот: село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил, трайно 
предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно ползване Друг вид нива, 
образуван от поземлен имот 65245.7.323 с площ 3,630 дка. 

 2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 
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Точка 4 (Четвърта) 

542/15.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, 

относно  Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 

изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен с имот проектен идентификатор № 65245.6.580, образуван от поземлен имот 

65245.6.16 по картата на възстановената собственост на село Самораново  

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: За 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, 
бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за 
собствеността и ползуването на земеделските земи, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 6 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Райчо Георгиев 
Щрапульов съгласно Решение № 29-9847/17.10.2022 г., по заявление с вх. № 9847/03.10.2022 
г., на Поземлена  комисия - гр. Дупница  и скица-проект № 15-177204-15.02.2023 г., както 
следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.6.580, с площ по скица проект № 15-
177204-15.02.2023 г., - 1,288 дка., по кадастралната карта на село Самораново с адрес на 
поземления имот: село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил, трайно 
предназначение на територията: Земеделска, Начин на трайно ползване Друг вид нива, 
образуван от поземлен имот 65245.6.16 с площ 1,288 дка. 

 2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 
 

 

Точка 5 (Пета) 

543/15.11.2023г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, 

относно  Определяне представител на Общинския съвет в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ)  

Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Колеги, докладната е от организационните докладни в началото на всеки мандат в 

който ОбС определя представител. По права линия представител е г-н Дангов, по традиция 
другия представител винаги е Председателя на ОбС. така, че нескромно съм се вписал в 
докладната. Имаме обаче да определим по т. 2. „При невъзможност за участие на 
определения по т.1 делегат в заседание на Общото събрание той ще бъде заместван 
от:……………………………………………………….“ 

Имате думата да направите предложение за резервен член, който при невъзможност аз 
да участвам да ме замества. Имате думата за предложения. 

 
Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Моето предложение за резервен член е г-н Станислав Павлов. 
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ИНЖ. ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – общ. съветник: 
Уважаеми г-н Председател. 
Колеги.  
Г-н Кмет. 
Моето питане е ако бъде избран Зам. председател в предстоящия Правилник не е ли 

по-удачно той да бъде както е било винаги в досегашната работа. Нищо лично към г-н 
Павлов но с оглед работата на ОбС винаги до сега е било по този начин. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-н Гущеров. 
Г-н Гущеров, в следващия месец ще има заседание на Сдружението на общините. По-

важно е да бъде определен първия представител за да може да има делегатски права да 
участва в работата  на сдружението. Искам да ви кажа колеги, че работата на Сдружението 
на общините е много важна за всички общини защото там се координират различните 
Европейски проекти, различните практики. Там сега предстои да се координира методиката 
по сметосъбирането, различни виждания. Може би и нашата община ще трябва да вземе 
решение какъв метод да въведе. И за това г-н Гущеров вкарваме тази докладна сега. Съвсем 
уместно е вашето предложение, но пък ако не получа аз делегатски права и нямаме решение 
не мога да участвам декември на заседанието. До колкото за резервен член, ако бъде избран 
Зам. председател и когато бъде избран нищо не пречи той да стане резервен член. Така, че ви 
моля съвсем така колегиално, ако желаете да остане така както е разписано. 

Има ли други предложения за резервен член? Ако няма колеги, тогава гласуваме 
решение където в т. 2 се допълва с името на Станислав Павлов. 

 
 

Край на дебати 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Ивайло Валериев Петров:  Станислав Христов Павлов - 
общински съветник 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 ..... 
предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
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13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: Против 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: Против 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
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23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, във връзка с чл. 12, ал. 2 и чл. 

27, ал. 1 от Устава на НСОРБ, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 7 
 
1. Общински съвет-Дупница определя за делегат в Общото събрание на Националното 

сдружение на общините в Република България представителя на ОбС:  инж. Костадин 
Крумов Костадинов – Председател на Общински съвет – Дупница. 

 
2. При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание на Общото 

събрание той ще бъде заместван от – Станислав Христов Павлов – общински съветник. 
 

Точка 6 (Шеста) 

547/15.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, 

относно  Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в 

поземлен имот с идентификатор 02350.10.603 по кадастралната карта на с.Баланово, 

чрез продажба частта на общината  

Мая Караджова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Дами и господа. 
Входираната докладна е за прекратяване на съсобственост. Част от имота е общинска, 

като собственика на останалата част е входирал заявление да изкупи частта на общината. 
Земята е с начин на трайно ползване нива, земеделска. Частта на общината е в размер на 444 
кв.м. оценката от лицензиран независим оценител е в размер на 5 275 лв. или 11.88 лв. на 
кв.м. община Дупница в случая може да прекрати съсобственост само в полза на собственика 
на останалата част от имота. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря г-жо Караджова. 
Смисъла е, че в момента гласуваме човек, който има съсобственост с общината да си 

прекрати съсобствеността, като изплати дела на общината, който дял е решен чрез пазарна 
оценка. 
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Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, 
ал.5, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, 
т.2 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от 
Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 
/приета с Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/ и Предварителен 
договор от 18.08.2023 год. за прехвърляне на собственост по реда на чл.15, ал.3 и ал.5 от 
ЗУТ, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 8 

 
1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 

имотите общинска собственост в Община Дупница за 2023 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, които 
Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: 444/15126 ид.ч. кв.м. 
/четиристотин четиридесет и четири от петнадесет хиляди сто двадесет и шест идеални части 
квадратни метра/ от поземлен имот идентификатор 02350.10.603 /землище две хиляди триста 
и петдесет, кадастрален район десет, имот шестстотин и три/, с. Баланово, община Дупница, 
област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед 
РД-18-990 от 24.04.2018 година на Изпълнителен директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот е от 09.10.2023 год., с адрес на поземления имот: 
с.Баланово, местност Бинека, с площ: 15 126 кв.м /петнадесет хиляди сто двадесет и шест 
квадратни метра/, трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно 
ползване: Нива, категория на земята: 7 /седма/. Имотът не съдържа сгради. 

 
2. Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността 

между  Община Дупница и "И ЕНД А" ЕООД, с ЕИК 109531269, чрез продажба частта на 
общината а именно: 444/15126 ид.ч. кв.м. /четиристотин четиридесет и четири от петнадесет 
хиляди сто двадесет и шест идеални части квадратни метра/ от поземлен имот 
идентификатор 02350.10.603 /землище две хиляди триста и петдесет, кадастрален район 
десет, имот шестстотин и три/, с. Баланово, община Дупница, област Кюстендил, по 
кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със Заповед РД-18-990 от 
24.04.2018 година на Изпълнителен директор на Агенция по геодезия, картография и 
кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо 
поземления имот е от 09.10.2023 год., с адрес на поземления имот: с.Баланово, местност 
Бинека, с площ: 15 126 кв.м /петнадесет хиляди сто двадесет и шест квадратни метра/, трайно 
предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива, категория на 
земята: 7 /седма/. Имотът не съдържа сгради, срещу заплащане на цена, в размер на 5 275 
лв./пет хиляди двеста седемдесет и пет лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител 
на недвижими имоти. 

 
3.Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 

договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 
от решението пазарна оценка, в размер на 5 275 лв./пет хиляди двеста седемдесет и пет лева/.  

 
4.Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба съгл. 

т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и текущ 
ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. Баланово, 
Община Дупница, Област Кюстендил.   
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Точка 7 (Седма) 

549/16.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Поемане на 

краткосрочен общински  дълг – овърдрафт кредит  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми колеги кметове. 
Докладната е една от спешните и бих казал навременни тъй като касае разплащане до 

края на годината по проекта за Младежкия дом, и да не бъдем в състояние на т.е. приемайки 
работата на изпълнителя по дейностите на Младежкия дом с всички условности на това 
което казвам за да отговорим на очакванията и на условията по програмата, касае взимането 
на този краткосрочен дълг или овърдрафт. За това искам един резерв да имаме. Това може да 
не бъде използвано, но да имаме готовност при приемане работата на изпълнителя да бъде 
осигурен и финансовия ангажимент на общината за да не пропадне проекта като цяло. 

Аз съм го казал и преди ще го кажа и сега в този състав. Опасността този проект да не 
се случи, т.е. да получи общината финансови санкции плюс тези 25%, които има до момента 
е голяма. Искам да благодаря на Зам. кмета Бойко Христов, който направи и невъзможното 
този проект да се случи по начин по който е разписано и договора да си изпълни от двете 
страни. В случая ние имаме готовност да изпълним нашия ангажимент при положение, че 
изпълнителя е достатъчно коректен и в календарния план се случат нещата. 

Ще кажа още нещо в допълнение защото сме на тази тема. Вчера получихме писмо от 
финансиращия орган, че ни се удължава срока, забележете за пореден път до 31 декември. 
Беше до 8 декември, сега е удължен до 31. Тука е и Зам. кмета и може да даде, ако има 
питания от ОбС по етапа от изпълнението и всички други въпроси. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Колеги. 
Искам първо да се обърна и да попитам дали г-н Дангов не говори за следващата 

докладна в която е посочено за Младежкия дом 980, а тази докладна 500 000 лв. е седма и 
става въпрос за овърдрафта. Дали не стана някакво объркване с подредбата. Не аз не 
коментирам кое не е важно или не, просто мисля, че докладната която подлежи на 
разглеждане номера ако не се лъжа в дневния ред………. Да. Там става въпрос за 500 000. 
Нали така? Добре. 

Ще припомня само на колегите, а и на гражданите на Дупница за да бъдем добре 
информирани, че на заседанието през 2022 г. по Протокол № 9, докладната е с № 12 в 
дневния ред на предишния ОбС, г-н Дангов е гласувал против. Има и други колеги които с а 
се въздържали точно по темата за овърдрафт. Овърдрафта, който беше използван много пъти 
в предишните мандати в работата на ОбС е изплатен към момента. И моето питане е първо за 
какво ще бъдат използвани тези 500 000 и второто ми питане е кога г-н Дангове мислил 
позитивно и креативно за общината. Тогава когато е гласувал против или когато сега 
входираме такава докладна. 

Благодаря. 
 
Г-н Павел Петров Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
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Г-н Председател. 
Общински съветници. 
Виждам, че половината и повече са нови. Честито за новите длъжности. 
Ще се запозная по-подробно заради вас за какво става въпрос с овърдрафт кредита. В 

докладната подробно е описано какви са преимуществата на този овърдрафт. Той ще се 
използва както каза кмета за плащания належащи към проекти, може би не само към музея, а 
други проекти които също трябва да се платят срочно. Той е многофункционален. Той може 
да се ползва и връща. За това е овърдрафт, през цялото време в периода от тези 12 месеца. 

Да другата докладна беше за ФЛАГ. Тя е конкретно, но този овърдрафт също ще се 
ползва за част от плащанията по тези проекти. Хубаво е, че условията за отпускане са 
облекчени при него. Ако не се ползва, каквато вероятност има, той е един вид буфер, гарант, 
ако се наложи плащане и в момента няма такава сума пари в общината по сметките, да се 
използва и след това да се върне. Ако не се ползва това нещо, то не е задължително да се 
ползва, не се плащат никакви лихви и няма никакви разходи по този дълг. Плаща се само за 
ползвания кредит и то само за времето когато е ползван. След връщането вече пак не се 
дължи нищо. Удобен инструмент целогодишен, не само за конкретни проекти така, че това 
са обосновките да се тегли. 

Да теглено е през годините в миналото поне 7, 8 пъти. Почти всяка година общината 
подновява този буфер за разплащания, като тази година просто съвпадна периода с 
плащането му с този момент. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Дами и господа. 
Въпроса с овърдрафт кредит и въобще с всеки кредит винаги е било така в моя фокус 

и преди и сега и за в бъдеще. Тук нещата се свеждат до следното г-н Гущеров и колеги. Има 
два огромни проекта, които трябва да бъдат завършени до 31 декември. Аз си спомням тука 
едни обяснения, че няма страшно, че до 27-ма до не знам си коя…….. Истината е, че 
програмния период 14-20 година с условието Европа плюс три категорично приключва на 
Нова година сега. И ако общината не разплати, не доплати проектите за сепарираща и 
компостираща инсталация, където са около 6 милиона, 6 милиона и половина и аз това 
очаквах да чуя от г-н Петров, тези числа и Младежкия дом следващата докладна където вие 
може да видите колко имаме да доплащаме. Сам виждате г-н Гущеров, че това са 8, 9, 
10 000 000 плюс текущите разходи на общината, плюс задълженията които казах колко са и 
очевидно е, че тази община има нужда от свеж финансов ресурс. Колко от тези пари ще се 
верифицират и ще се върнат също очаквах да чуя, помолих, попитах и администрацията 
лично аз нямам точен разчет колко трябва да се върнат. Но истината е, че общината трябва 
да има свободен ресурс с който да разплати тези проекти защото ще ви кажа какво каза 
шефката на ОПОС, където бяхме с г-н кмета насреща преди 1 седмица. Когато я попитах 
какво ще стане ако не платим или не завършим до 31 декември, тя каза просто не ми се 
мисли ако това се случи. Цитирам я буквално. А иначе ще се случи това, че трябва да 
върнем, не само, че няма да получим повече пари, а ще трябва да върнем 6 000 000, които 
сме получили. Защо се стигна до тука и кой е виновен, ако искате можем да отворим и тази 
тема. Защо едни общини кандидатстваха 18 година заедно с нас и 20 година сепариращата 
вече работи. Защо нашата не работи? Има обективни причини, субективни причини. 

Сега обаче темата е овърдрафта и в дух на добронамереност и колегиалност, аз 
считам, че дори като нов кмет трябва ОбС да му дадем възможност да има някаква 
ликвидност за да може да покрие тези плащания. Даже скромното ми мнение е, че г-н Дангов 
още така достатъчно не се е вкарал в тъмните ъгли на финансовата част на общината и 
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мисля, че ще изскочат нови и нови плащания, които неприятно ще ни изненадат. Дано не съм 
прав. 

 
Ивайло Валериев Петров /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към: 

Костадин Крумов Костадинов 
Разбрахме, че този заем ще бъде, част от този заем ще бъде към Младежкия дом, а си 

спомняме, че вие г-н Гущеров ни убеждавахте, че септември месец ще бъде открит този 
Младежки дом и ще посетим една прекрасна сграда. Вече сме м. ноември и виждаме какво е 
състоянието на сградата. Така, че тези въпроси които задавате мисля, че и вие трябва да 
отговаряте на това. 

Благодаря. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Гущеров. 
Искам да бъда пределно ясно разбран. Тука никой не си позволява да кандидатства за 

едни пари с които може да си прави каквото си иска. Но това е начин да се презастраховаме 
г-н Гущеров да спазим крайния срок за разплащане не само там и благодаря на председателя, 
който коректно цитира цифри. Миналата седмица имах възможност да кажа, че ако това се 
провали до края на годината, на 1 януари г-н Гущеров, запомнете ние може да се озовем с 
едни 15 до 17 000 000 задължения плюс тези които имаме текущите, около 6. Не искам да 
соча от първото заседание на ОбС кой е виновен за това, но ще цитирам една дата да я 
запомните. Последния път когато е работено специално за депото има един протокол с дата 
15.07 тази година, за депото. За Младежкия дом там нещата са изначално изпуснати. Но ние 
имаме ангажименти и към държавата, към финансиращите органи, ОП, спазваме 
Европейските изисквания. Никой няма да ни чака в този порядък. Това е начин да се 
презастраховаме. Не е казано, че тези пари ще бъдат изхарчени до края на годината. Както 
каза г-н Петров, един буфер е. тази колкото и незначителна дума да се използва във 
финансовите среди. Специално за следващото заседание ще внеса подробна информация и 
можем така да влезем в режим на диалог по всеки един обект ако искате, имам възможност 
ад говорим. За това нека да бъдем добронамерени, добри. Няма да си позволи никой да 
разходва нещо излишно. Най-лесно е, знам я приказката за трите плика нали. Първия плик се 
оправдаваш с предходния, втория плик се чудиш какво да се прави и третия плик 
си……..знаете я. Но всеки по веригата кой каквато отговорност е носил в духа на 
прозрачността това което говорих ще бъде казано. Нека да видим до края на годината колко 
дни остават и какво лице ще имаме от новата година. 

Благодаря. 
  
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Благодаря ви. 
Сега г-н Петров, вие правите реплика към Гущеров, а всъщност репликата е към мен. 

Закъснял сте да подадете заявка която добронамерено замълчах. Сега пък той не може да 
направи дуплика защото репликата е към мен. Така, че много ви моля колеги като искате 
реплика направете я във времето в което той се изказва. 

Преди да ви дам думата за дуплика, ако ми позволите само една реплика аз пък към г-
н кмета. По скоро г-н Петров, когато говорим за кредит винаги питаме за числото за 
задлъжнялост на общината. Ще надскочиме ли параметрите на финансовото министерство 
там 5%, 15%. 
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Колеги, много е важно да спазваме, ако можем финансовата дисциплина. Има едни 
параметри на финансовото Министерство дали и до колко може да задлъжнява общината. С 
тия 500 000 какво се случва? 

 
Г-н Павел Петров Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Забравих да спомена, че тази сума не е измислена от нас. Ние може би ще трябваше да 

теглим и милион, но тези ограничения за които говори председателя и плащанията на дълга 
ни ограничават до този размер защото след 12 месеца когато трябва евентуално, ако го 
изтеглим да го върнем ще надхвърлим ограниченията от 15% от плащанията по дълга през 
годината. За това е тази сума от 500 000 лв. тази година 2024 ни изтича облигационния заем, 
последните 2 вноски и това ще облекчи евентуално плащанията по дълга за следващата 
година да може да се изтегли и по-голям овърдрафт защото тези плащания няма да ги има в 
размер на 500 000 по облигационния заем. Но за момента това е сумата която можем да 
изтеглим за да останем в границите на Закона. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Дуплика /Дуплика/ 
Благодаря г-н Председател. Моето изказване е в духа който г-н Дангов заяви в 

началото на днешната сесия. Ние от групата на ГЕРБ ще подкрепим и тази докладна, ще 
подкрепим и следващата която е за сумата конкретно за Младежкия дом. Но моето питане 
беше кога г-н Дангов е мислил за гражданите на Дупница. Дали 2022 когато е против и не 
получих отговор. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Гущеров, правите дуплика към г-н Петров. Моля да не жунглирате с правилника. 

Много ви се воля. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Дуплика /Дуплика/ 
Не жунглирам. Просто не получих отговор на въпрос. 
Към г-н Петров, чух, че и той се изказа дори реприкира към мен. Той също гласува 

тогава единствения който е въздържан на тази сесия с оглед овърдрафта. Но по-важното е 
ние ще зададем за следващата сесия тъй като и вие се обърнахте към г-н Петров, защото в 
публичното пространство по време на предизборната кампания се жунглираше с едни цифри 
20 000 000, 15, за да получим конкретно в тази зала каква е действителната сума. 

А относно черната картина, която вие рисувате, това са работещи проекти по които 
общината трябва да плати и съответно след това при верификацията от управляващия орган 
сумата ще бъде възстановена на общината. Още едно допълнение. Цял месец стоеше на 
площада един плакат „Знаеме проблемите и имаме решения“. съответно всеки който е влязъл 
в гората не бива да го е страх от мечки. Така, че нека да продължим заедно да работим, но и 
да не бягаме от отговорност и да прехвърляме на здравата глава проблемите. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Гущеров, няма да толерирам подобен начин. Само от уважение към вас ви оставих 

думата. Само, че не може да използвате тези хитринки уж с дуплика, 3, 4  теми сменихте, 
времето надскочихте. Просто това няма да се случи повече. Моля ви, съветвам ви 
използвайте Правилника и за всички се отнася. Недейте по този начин да спекулирате с 
възможностите. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря г-н Председател. 
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Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Гущеров. 
Винаги съм мислил за гражданите на община Дупница и за това те са ми гласували 

доверие и в момента седя тук. Но ако искате г-н Христов Зам. кмета, заповядайте в рамките 
на 2 минути не повече му кажете само за Младежкия дом на г-н Гущеров. Тъй като 
определението г-н Гущеров, работещи проекти не е точно такова. Това са проекти уважаеми 
колеги и уважаеми съграждани, пред провал, пред провал. Гледам ви в очите и искам да 
запомните, пред провал. Това са проекти специално за Младежкия дом, които са 
сключени…… Т.е. договора за изпълнение още през 18, 19 и ще кажа без да се притеснявам, 
това беше проекта от който бяха платени изборите 19 година. Запомнете го. В секция № 19 
от една махала. От там дойдоха парите за 19 година понеже питате. И понеже аз съм 
достатъчно отговорен и не искам на общината да се лепи клеймо община която е неспособна 
да реализира проекти. Да, аз съм поел активите и негативите. За това сега мия лицето на 
предшествениците. Съвсем отговорно и добронамерено. 

Г-н Христов, заповядайте. 
 
Зам. кмет - Бойко Христов Изказване /Изказване кмет/ 
Чисто за кратко ще ви дам обобщена информация и за двата проекта. Специално за 

Младежкия дом след 2019 год. там буквално е спряно да се работи. Проекта е бил може би 
над година и два, три месеца с Акт 10 за спиране на дейността, с оглед да се възползва 
изпълнителя и му се дава възможност за работи в Акт 10 за да напредне. Там изпълнителя го 
нямаше. Аз заварих г-жа Желязкова тука в моето встъпване в длъжност двама човека. Сега 
нещата са по-различни, задвижили сме. Имаме куп пропуски по проекта, както и вчера сме 
имали среща с договора който сключваме за оборудване, и там имаме пропуск. Имаме 
финансово плащане лично от община Дупница което трябва да направим. И аз съм човека 
който лично от г-н кмета съм искал да внесе искането за овърдрафт пак като изплатен да го 
имаме налично, защото нямам идея какво още ще излезе в обектите. 

Специално за обекта за компостиращата инсталация там нещата са още по излезли 
извън контрол. Надзор, изпълнители, никаква комуникация не се имали. Обаждания от 
предишното ръководство към надзора с реплики, че трябва да разписва. Въобще това което 
аз да не използвам епитети от микрофона, пълна каша са и двата обекта. Използваме 
всякакъв вид средства на отделите за да се справим със ситуацията. Специално за 
Младежкия дом нещата тръгват доста добре. Надявам се да имаме положителен ефект. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Христов, само от място. 25% има санкция. Колко пари е това ако може да ми 

кажете. Защото никой друг не е казал в тази община. Колко са 25% санкции. 
 
Зам. кмет - Бойко Христов Изказване /Изказване кмет/ 
Сумата за Младежкия дом………….. от 2 800 000…….  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Христов, не може да е от 2 800 000, защото тя може да бъде само върху 

европейската част, която е колко. 
 
Зам. кмет - Бойко Христов Изказване /Изказване кмет/ 
Не са цифрите пред мен точно да дам, но санкцията в момента е в обжалване на тази 

санкция. Ако искате точно цифри…………. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
400 000. 
  
Зам. кмет - Бойко Христов Изказване /Изказване кмет/ 
Нека г-жа Желязкова каже точните цифри. 
 
Инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Здравейте. 
Санкцията по СМР е около 400 000 лв. само, не върху целия проект, но това също е 

пагубно по принцип ако се случи, защото имаме доста други дефекти по самия проект, които 
трябва да се оправят. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Зам. 

кмет - Бойко Христов 
Не че проекта е пред провал, а той е провален проект. И сега ще спасим каквото 

можем да спасим. 400 000 лв. санкция, която ще плати тази община, няма да я плати Аврам 
или Петкан, 400 000. Това е ужасяващо. А може да загубим още 1 400 000 и ние сега ще си 
играем тука на диалог и на политически игрички. Дано спасите, дано успеете тази санкция да 
я обжалвате, дано да спечелите обжалването. Ние се бориме цел мандат преди за 500 000 за 
ВиК, а тука с лека ръка загубили 400 000. Милион и сто хиляди лева санкции за последните 4 
год. по Европейски проекти. Защо са санкциите? Не е по темата. И ние сега ще взимаме 
500 000, а ние сме загубили 400 000 от санкции.  

Г-н Христов, какво желаете? Дуплика? Да спазваме правилника. 
 
Зам. кмет - Бойко Христов Изказване /Изказване кмет/ 
Само да припомня, че гласувахме на сесията юли месец може би едни допълнителни 

средства за Младежкия дом и беше гарантирано от управляващите, че края на август, 
септември щяхме да направим пак откриване. Тази сума лично аз не видях къде отива в 
документите които са ми предадени и буквално пак го казвам на обекта не се работеше. 

  
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Няколко пъти преди беше използвано моето име. Пак подчертавам. Добронамерено 

поставихме въпроса. Относно санкциите вие така или иначе споменахте за тази сума. Нито е 
първата към община Дупница, нито  е последната към останали общини. Моля ето тука има 
журналисти…….. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Гущеров, ще ви отнема думата. Имате лично обяснение защото съм ви споменал 

името. Аз не ви споменах името за санкциите, а ви споменах името, че нарушавате 
правилника на ОбС. използвате инструмент на реплика за да си направите изказване. Това 
няма да се толерира. Имате дуплика по тия въпроси. Кажете ще продължавам да нарушавам 
правилника и това е. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Така е. значи в момента работиме по стария правилник в който това е позволено. Като 

утвърдим новия правилник ще се съобразиме. Вие давате думата на г-н кмета, винаги кмета 
има предимство, но нека да не бъде с потъпкване. Знаем, че сте коалиция, но нека да бъде 
тогава като спазваме правилника. 

Сега нека да отговоря това за което ме споменахте………. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Споменах, че нарушавате правилника. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
25% които споменахте. Право има двама………. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Гущеров, толкова отдавна се познаваме, не ме карайте да ви отнемам думата. 

Моля ви станете на следващата докладна за Младежкия дом и си направете изказването. 
Заради всичките съветници не вкарвайте този лош пример. Много ви се моля, вие поискахте 
за лично обяснение, дадох ви думата защото аз ви споменах, че нарушавате правилника и вие 
може да направите обяснение защо го нарушавате или не го нарушавате. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично обяснение/ 
Да, аз го нарушавам защото вие манипулирате с информация. 25%.......... 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
От, изключете микрофона. Моля, ви г-н Гущеров, недейте от първия път. Станете на 

следващата точка и направете изказване, обосновете се, кажете всичко. Тя е пак за 
Младежкия дом. 

Добре ще направя забележка и на г-н кмета, когато направи реплика към вас и наруши 
правилника. Уверявам ви. Моля ви г-н Гущеров, най-добронамерено. 

 
Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги общински съветници. 
Всички които сме общ. съветници от миналия мандат трябва да замълчим. Да 

замълчим виновно. Към вас г-н кмете. Когато един проект се приеме така, а ония долу ще го 
гласуват извода е само един. Ще ви кажа това което казват дупничани и всички сте го чули. 
Толкова ли не разбрахте, че стената долу на ул. „Христо Ботев“ е част от този проект. Тя пак 
ли ще остане мърлява. Са верно е, че на Илинден ходиме малко защото някои ги е срам. Та 
така, че за бъдещите европроекти, ако спазвате наистина добрия тон и решите да споделите с 
нас ще бъде хубаво най-малко заради това. По повод на Младежкия дом ние можем да 
направим само едно, едноминутно мълчание. Еди път, втори път, трети път, уникален цвят. 
Радостното е, че не сме ОбС Белоградчик защото хората ме питат щяхте ли да шпакловате и 
скалите. Всички ние трябва виновно да замълчим.  

По първото овърдрафта. Последно г-н Гущеров, ние ще бъдем в коалиция с БСП. Ние 
тримата последно ще бъдем. За себе си ще ви припомня. Надявам се с Йорданов не сте 
забравили. От основателите на ГЕРБ, когато някой подкрепи кмета Янев, след това с г-н 
Чимев, последно активно работиме за г-жа Чеканска, кандидат за Кмет Костадинов, до тука. 

Недейте ни приписва БСП, ПП, Зелени или каквото и да било. Най-дясната партия в 
България е КОД. Недейте ни приписва в коалиция с никого. Ние сме трима Костадин 
Костадинов, Георги Георгиев и Христо Михалчев. Недейте с тези внушения. Много ви моля, 
най-добронамерено. 

По повод овърдрафта, противното какво е. обединяваме се, не гласуваме нищо, 
саботираме. Какво печелят дупничани? По-големи дупки, по-малко завършени проекти, а 
ние 29 човека сме доволни, провалихме кмета Дангов. Кой провалихме? Провалихме нашите 
съграждани. Преди месец ни показаха 12 фрагментен парламент. На хората им омръзна. 
Трябва да сме малко по-смирени, по-добронамерени, което е добро за града. Да, чух 3 пъти, 
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че ще подкрепите този овърдрафт и сега какво трябва. Да питаме г-н Дангов защо не е 
завършен Младежкия дом ли. Ние с вас трябва да сме най-виновни. Ние с вас работихме най-
активно за последния мандат на кмета Чимев. Забравихте ли? Нека да го кажем. 

Благодаря.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Извинете дългогодишни общ. съветници, ако може без диалог защото тука сме в 

залата на ОбС. вие г-н Гергов, не правете реплики от място. Не неможете. Има и други 
зелени, не сте само вие. Вижте сега ако вие искате да ви наричаме зелените е друго. 

Нека малко разведрим атмосферата. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 1 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: Против 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
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27. Христо Страхилов Михалчев: За 
28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.10 и ал.2 от ЗМСМА, чл.13 ал.1 т.9 от Закона за 

обществените поръчки и във връзка с чл.5, ал.1, чл.13, чл.17 и чл.19 от Закона за 
общинския дълг, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 9 

I. Общински съвет – гр. Дупница дава съгласие община Дупница да поеме 
краткосрочен общински дълг под формата на овърдрафт-кредит, при следните параметри: 

1. Максимален размер на кредита до 500 000.00 лева /петстотин хиляди лева/; 
2. Валута на кредита: български лева /BGN/; 
3. Вид на кредита: краткосрочен банков кредит – овърдрафт, поет с договор за 

общински заем; 
4. Цел на кредита: за финансиране предоставянето на публични услуги при временен 

недостиг на средства, възникнал при временни касови разриви по бюджета на общината; 
5. Краен срок на издължаване: до 12 месеца, считано от датата на подписване на 

договора за кредит.  
6. Начин и срок на усвояване:  многократно в срок до 12 месеца от датата на договора 

за кредит, като правото на общината да усвоява средства от овърдрафта в рамките на 
договорения размер и краен срок за усвояване, се възстановява с всяка издължена по него 
сума. 

7. Условия за плащане на лихва: ежемесечно, начислявана върху ползваният към 
момента ресурс. 

8. Обезпечение: Учредяване на особен залог по реда на ЗОЗ в размер на 125% от 
размера на кредита върху настоящи и бъдещи вземания на Залогодателя на парични средства 
(собствени приходи) за положително салдо по банкова сметка с IBAN 
BG49UNCR70003121757075, BIC UNCRBGSF, открита при “УниКредит Булбанк”АД, с 
титуляр община Дупница, формирано от настоящи и бъдещи собствени приходи на община 
Дупница по чл. 45, ал. 1, т.1, букви от „а“ до „ж“ от Закона за публичните финанси  и общата 
изравнителна субсидия за местни дейности по чл. 52, ал. 1, т.1, буква „б“ от Закона за 
публичните финанси и доходите от тях, включително, но не само, лихвите, за периода до 
окончателното  погасяване на дълга; 

9. Годишен лихвен процент: основен лихвен процент /ОЛП/ на Българска народна 
банка /БНБ/, плюс максимална надбавка до 3% годишно; 

10. Лихвен процент при просрочие на главница:  образува се от сбора от годишния 
лихвен процент по т.9 плюс надбавка и се дължи върху сумите в просрочие. Максималната 
стойност на надбавката до 3% годишно. 

11. Неустойка при просрочие на лихва: без неустойка при просрочие на лихви. 
12. Такса за проучване и разглеждане на искане за кредит: без такси; 
13. Еднократна комисионна за управление на кредита, платима при подписване на 

договора за кредит върху размера на разрешения кредит: размер на таксите максимум 1% от 
договорения размер на кредита. 

14. Комисионна за ангажимент върху размера на неусвоената част от кредита: без 
комисионна. 

15. Без такси и комисионни за предсрочно погасяване на кредита или част от него със 
собствени средства на общината. 
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II. Общински съвет гр. Дупница възлага на кмета на Община Дупница да проведе 
съответните процедури съгласно Закона за общинския дълг и да избере и сключи договор с 
финансова институция за предоставяне на кредита при одобрените от Общинския съвет 
параметри. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Отрицателен вот /Отрицателен вот чл. 

46 (5)/ 

Гласувах „против“ единствено и само защото по друг начин няма да ми дадете 
възможност да се изкажа, и ако в следващи моменти както аз гледайки протоколите и видях 
какво е гласувал г-н Дангов, така пък вие като гледате ще кажете Гущеров ти гласува 
„против“. Тъй като правилника не позволява да бъде лично обяснение ще ви кажа. 25% както 
вие споменавате във всички общини управляващия орган налага санкции. Тука работата на 
ОА, юристите знаете, че има дело в Административен съд в който е обжалвано тази санкция. 
Подадена е на време жалбата и тука ако трябва съдействие от всички общ. съветници. Към г-
н кмета. Да се борим заедно да бъдат ангажирани най-добрите юристи. А относно това дали в 
други общини се случва, случва се на всякъде. До 2021 год. г-н Павлов Финансовото 
Министерство отпускаше до 70%  от санкцията която е наложена и останалите 30 оставаха 
при общините. През последните 2 год. поради ред обстоятелства, това не се случва. 

Благодаря. 

Точка 8 (Осма) 

551/16.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Разрешение 

за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) 

по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 

предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват поземлен  имот с 

идентификатор 65245.7.170 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност 

„Воденичница“, общ.Дупница  

Арх. Славка Петкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
За половината от вас тази процедура е ясна тъй като имотите са извън регулацията на 

населените места. По ЗУТ решението, разрешаване изобщо за правене на този план е в 
приоритетите и в задълженията и правата на ОбС. в случая става въпрос за земеделски имот, 
който се намира в землището на Самораново. Собственика е предоставил абсолютно всички 
документи включително решения на РИОСВ дали се нуждае от екологична оценка с това 
инвестиционно намерение дали ще наруши по някакъв начин екологията, дали ще има 
замърсявания и т.н. Всички останали документи включително тъй като процедурата за този 
възложител е започнала преди приемането на ОУП, той включително има решение за 
отреждане на площадка от Комисията по земята, което в следващите докладни надявам се, че 
там ще ви направи впечатление, че там няма такова решение защото вече имаме ОУП. В този 
докладна ние сме вкарали и този момент, че по ОУП този имот попада в имоти които са с 
допустима промяна на предназначението за жилищно застрояване и дефакто възложителя 
иска да прави жилищна сграда в този имот. Има данни за ел. снабдяване, водоснабдяване, 
канализация, достъп от съществуващи пътища и вашето решение е важно за възложителя за 
да може той да направи следващи процедури – изработване на ПУП, съгласуване по всички 
инстанции отново, който вече минава за процедура през ОА до Заповед за одобряване.  
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Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Колеги, ще кажа няколко думи. Много важен тип докладни до толкова до колкото 

ОбС поне според мен смисъла е да каже разрешава ли там в това землище, на тази зона, на 
това място този човек да преотреди и според мен ще става все по-важно какво да преотреди. 
Вчера с г-н Бойко Христов бяхме на събрание в Крайници и кмета е тука виждам, и беше 
изключително грозно събрание. Оказва се, че по темата особено за фотоволтаиците ние 
трябва да направим някакъв механизъм и аз още сега препоръчвам още сега когато се 
сформират комисиите защото има много сериозни брожения не само в Крайници, а и тука в 
землището на града, и сигурно ще има и на други места. И основното обвинение което вчера 
получихме или получих аз най-вече е защо обществеността не е уведомена.  

Сега тя, че е уведомена уведомена е. Обаче трябва да помислим как да уведомим още 
по-добре. Не знам сега как, но моля и ОА и ОбС трябва да променим по някакъв начин 
уведомителния режим и особено по темата с фотоволтаиците. Трябва много спешно ОбС да 
се заеме вредни ли са, не са ли вредни, какви са, що са, червени, сини, зелени, защото сега в 
Крайници вчера мисля, че хората достигнаха до разумни решения. Обаче сега подписка 108, 
110 човека от ж.к. „Бистрица“ и утре все ще идват такива докладни за преотреждане и  ще 
идват такива докладни за преотреждане и ние трябва да знаем как да процедираме и какво да 
правим. Използвах случая с тази докладна да ви обърна внимание защото считам, че 
обвиненията които понесохме са несъстоятелни, а бяха много зловещи. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11  и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 10 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по 

чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 65245.7.170 по кадастралната 
карта на с.Самораново, местност «Воденичница», общ.Дупница за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на 
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земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за застрояване със сграда с 
жилищно предназначение ниска по височина (Н до 10м).  

 2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА ИВАЙЛО ХРИСТОВ 
ХИНОВ да възложи изработването на проект за Подробен устройствен план - План за 
застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  имот  с 
идентификатор 65245.7.170 по кадастралната карта на  с.Самораново, местност 
„Воденичница“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното 
задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

  Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с “БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД преди внасяне в Община 
Дупница за процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, 
ал. 2 от ЗУТ.  

 

Точка 9 (Девета) 

552/16.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 

Решение за одобряване на проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план 

(ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи 

на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за 

трасе на  кабелна линия средно напрежение (СрН) 20kV за присъединяване на «База за 

преработка на гъби и билки» в поземлен имот с идентификатор 02350.35.148 по 

кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Това е една инвестиция, която касае с. Баланово. Зад нея стои един наш виден 

съгражданин Антон Агонцев, който е организирал производство първично, изкупуване на 
билки, гъби и иска преотреждане на сградата там за такъв вид дейност за да може да се 
регистрира в Агенцията по храните като обект за преработка на храни. Това е. Пряката 
помощ която ние можем да окажем на бизнеса, говорим за реално производство е такава. 
Казвам го в най-общи да разберете за какво става въпрос. 

 
/обаждане от залата/ 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Не може да кажете вие нищо. Ако обичате да не нарушавате Правилника и реда в 

ОбС. само да кажа. Право на гражданите да се изкажат. Гражданите имат право да се 
изказват след предварително записване, преди гласуване на дневния ред или в самата сесия, 
но с разрешение на ОбС. Сиреч за да кажете нещо трябва ОбС да разреши да се изкажете. 
Така, че ако обичате спазвайте Правилника за вътрешния ред. 
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Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря. 
Г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Точно в контекста на думите на г-н Дангов. Всяка една такава докладна трябва да 

бъде подкрепяна и с атмосферата в залата трябва да създадем предпоставки такива сериозни 
хора които да преместят своя бизнес примерно конкретно при г-н Агонцев е от София в 
Община Дупница. И тъй като коментирахме още преди началото на сесията, относно 
дневния ред, разглеждането на докладните. Аз апелирам към вас г-н Председател да 
помислим когато има подобни докладни и касаят срокове, както и г-н Дангов спомена в 
Агенция по храните или където и да е, дори тогава да има извънредна сесия за да може тези 
бизнесмени с оглед сроковете които гонят, а откриват работни места и създават 
предпоставки за една по-добра среда на живеещите дали в с. Баланово или в Община 
Дупница да помислим, и дори да е 1 или 2 докладни, но касаеща срокове на хора от бизнеса 
да има извънредна сесия. 

Благодаря.  
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Гущеров. 
Във същия дух искам да кажа няколко думи.  Са вие така нали ние понеже сме 

коалиция и леко ме придърпвате за езика. Аз пък си спомням за една инвестиция където 9 
месеца чака в общината, но айде да сме добронамерени. Искам да ви кажа този човек чака 2 
месеца да мине през ОбС. Не че ние сме виновни. Ето това е бизнеса в България. Сега пък 
чака ето от 01.08 чака да му мине трасето за кабелна линия. Това се случва с бизнеса в 
България и в Дупница. И аз ви моля когато не случайно предложихме промени в Правилника 
да има специална комисия по инвестиционна политика. И ако можем с помощта на 
експертите някак си да направим по-бърз ред за да минават нещата на тези хора. Защото 
съгласете се той вече сигурно 1 год. и половина върти процедури тука из общината. Не 
казвам правилно ли е или не, казвам само и ви моля в бъдещата комисия по ТСУ, по 
инвестиционна политика ето точно това да направим да дадем и дори ако се наложи се 
съгласявам с вас. Едва ли сега за едно трасе трябва да правим извънредна сесия, но наистина 
духа в залата трябва да бъде такъв, че да дадем бърз коридор на бизнеса. Това го използвах в 
предизборната кампания. Бърз коридор за бизнеса. 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 
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НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 129, ал. 1 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 11 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА), чл. 129, ал. 1 от Закона за устройство на територията 
(ЗУТ), Общински съвет – Дупница 

 
І. ОДОБРЯВА проект за Подробен устройствен план – Парцеларен план (ПП) за 

елементи на техническата инфраструктура за определяне трасе на кабелна линия средно 
напрежение (СрН) 20kV, за „База за преработка на гъби и билки“ в поземлен имот с 
идентификатор 02350.35.148 по кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница, от 
поземлен имот с идентификатор 02350.35.5 по КК на с.Баланово,  вид собственост – частна, 
вид територия – земеделска, в съществуващ сервитут, преминава през поземлен имот с 
идентификатор 02350.35.101 по КК на с.Баланово, с начин на трайно ползване – За 
селскостопански, горски,ведомствен път, вид собственост - Общинска публична до поземлен 
имот с идентификатор 02350.35.148 по КК на с.Баланово, вид собственост – частна, с обща 
дължина на трасето 31, 00 м и площ на ограничение (сервитут) – 121,00 кв.м. 

Парцеларния план има за цел осигуряване на проектна основа за присъединяване на  
„База за преработка на гъби и билки“, в поземлен имот с идентификатор 02350.35.148 по КК 
на с.Баланово, чрез изграждане на нова кабелна линия от ВЕЛ 20kV „Бинека“  до нов 
трафопост разположен в поземлен имот с идентификатор 02350.35.148 по КК на с.Баланово, 
както следва: 

� Кабелна линия средно напрежение 20 kV от поземлен имот с идентификатор 
02350.35.5 по КК на с.Баланово,  вид собственост – частна, вид територия – 
земеделска, в съществуващ сервитут, преминава през поземлен имот с 
идентификатор 02350.35.101 по КК на с.Баланово, с начин на трайно ползване – 
За селскостопански, горски,ведомствен път, вид собственост - Общинска 
публична до поземлен имот с идентификатор 02350.35.148 по КК на с.Баланово, 
вид собственост – частна, с обща дължина на трасето 31, 00 м и площ на 
ограничение (сервитут) – 121 кв.м. 

На основание чл. 215, ал. 4 от ЗУТ в 30-дневен срок от обнародването в „Държавен 
вестник” решението подлежи на обжалване чрез Община Дупница до Административен съд-
гр. Кюстендил. 

 

Точка 10 (Десета) 

553/16.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Продажба на 

земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 

сграда, находяща се в поземлен имот с идентификатор 68789.601.307  по КК на 

гр.Дупница  
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Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване/ 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги общински съветници. 
Оценката която е направена за тези парцели в „Каваклия“ е крайно неуместна. Искам 

да ви питам предизборно всички ходите горе в „Каваклия“, видяхте ли инфраструктурата. 
Ако има някой да каже по тоя въпрос моля, след мен да вземе думата. Харесва ли ви как 
живеят хората от „Каваклия“? Те не са хора второ качество. В ОбС взимате решения ей така. 
Понеже са второ качество хора ще решиме и ще го направим както ние си искаме. Цената 
която е определена за този парцел не е това което трябва да бъде. За това моля, ще я 
гласуваме на този етап тази докладна за да направим мечешка услуга на господина, но 
последваща сесия ще искам преразглеждане на цените за кв. „Каваклия“ 

Благодаря ви. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Уважаеми г-н Рангелов. 
Датата на изготвяне на оценката е 8 октомври 23 год. т.е. близо месец преди 

встъпването ми в длъжност както на мен така и на настоящия ОбС и цената която е обявена, 
изчислена за кв.м. е 20.81 лв. Докладната касае закупуване на 457 кв.м. Така или иначе г-н 
Рангелов това са неща които заварваме ние. Аз  се срещнах с г-н Румен Иванов. Той искаше 
да ме попита мен какво да прави. При положение, че ние днес не вземем решение 
процедурата спира до тук и трябва да се възлагат нови оценки, нови заявления, нови 
плащания на оценки. Аз съм готов при разумен режим на диалог и обосновани изказвания от 
всички да приемем и други решения. но не бива да отиваме и в другата страна да правим 
привилегии за едни за сметка на други. Казвам го с цялата отговорност на думите които 
чувате. Готов съм инфраструктурата в „Каваклия“ я няма. Тя е отвратителна. Там децата 
когато ходят на училище ходят с едни обувки до асфалта спирка „Марек“ и след това 
продължават с други в училище защото им се смеят, че идват от махалата с кални обувки. Но 
там са се случили и хубави неща. Ние с г-н председателя имахме среща с Кирил Илиев 
мисля, че беше, който е правил по проекта регулацията. Дайте ни време и ОбС нека го 
разбере. Ние ще направим там да се случват и добри неща, и гарантирам до година по това 
време ще говорим за свършени неща, реални, а не само да ги лъжем жителите на „Каваклия“ 
днеска гласувайте за нас защото така, утре за некой друг. Това е заварено положение на 
докладна. С това свършвам до тук. 

 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Тази докладна касае продажба на имот на наш съгражданин, който живее в 

„Каваклия“. Това се случи след многогодишна процедура за регулация на този ромски 
квартал. Смисъла на регулацията на ромските квартали е изключително важен. Докато мине 
процедурата, кой ще я плати, как ще я плати. Хубавото  както каза и кмета в момента и 
тръста за социална интеграция ли беше Америка за България продължава работа в ул. 
„Джерман“ в тази махала с идеята да минем и към Гиздова махала, трябва да го направим 
това нещо. Част от цялата тази стратегия обаче г-н Рангелов е в крайна сметка хората да си 
закупят имотите, ако това е възможно. И тука възникват вече въпроси и механизми, които 
трябва да се направят. Аз категорично не съм съгласен, че цената е висока. Това е абсурд. 
Двадесет лева и осемдесет и една стотинки, сега във всички квартали в Дупница ще кажат 
вие ромите само ги толерирате. Айде като ви е висока цената намерете къде в Дупница може 
да си купите парцел за 10 евро. Така, че недейте да спекулирате с тази тема. Но има начин и 
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ние го обсъждахме с г-н Дангов и преди това и с г-н Чимев. Дали не може да се приложи 
института на разсроченото плащане? Дали Америка за България не може да финансира тези 
хора именно с безлихвени кредити или както и да било, и това е тема по която много дълго 
се е работило.  

В крайна сметка аз пък считам, че тази оценка е пазарна. Направена е от лицензиран 
пазарен оценител и ОбС може само да я вдига, така е по Закон, а няма право да я сваля. Сега 
с тия думи вие може да отидете в махалата и да кажете „Те Коце е виновен“, нали както си 
приписа много други такива неща. Но аз твърдя, че цената не само, че не е висока, а да не 
кажа ниска, а е съвсем приемлива. И само следното нещо трябва да знаем. От тук от края на 
регулацията……….. Желязкова, кога се прие регулацията? Преди може би месец или година. 
Преди 2 год. За 2 год. това е сигурно най-много да е десетия имот който минава през ОбС. От 
120 имота са минали 10. Така, че другия момент, който ние трябва да погледнем е какво се 
прави в този случай. Защо след като регулацията беше направена, след като къщите там бяха 
заварен строеж и какво ли не там така да се каже се изчисти регулационно нещата, защо сега 
нашите съграждани от „Каваклия“ не си закупуват имотите. Ето това е големия въпрос който 
предлагам да дебатираме пак в комисии, когато те бъдат сформирани. И как те да започнат 
да си ги закупуват. И не е най-важното цената, а най-важното е да имат възможност тези 
хора да си сложат партиди за ток, за вода, да плащат данъци. Защо не го правят? Защо не ги 
закупуват тези имоти? Така, че аз вече казах. Казах и на кмета и на срещата с Кирил Илиев. 
Дали сега е законно не зная защото имаше един довод, че не било законно. Просто ОбС и ОА 
трябва да обследва този въпрос, а не тука всеки път да ми се хвърляте на всяка цена като 
матросов и да ми викате много е висока или много е ниска или еди какво си. Цената е 
пазарна такава каквато е. даже за да знаете ще ви кажа, че не са правени продажби на други 
имоти…….. нали така г-н кмете….. само за да не се…………Общината има там имоти и тя 
сега може да ги обяви за продажба и ако ги обяви за продажба ще има търг и на този търг ще 
се явят нови хора и тези хора ще дадат значително повече от 10 евро и тогава пазарната цена 
ще се вдигне. И заради това бившия Кмет и сегашния не предприемат, и сегашния няма 
намерение да продава тези общински имоти защото как се прави пазарна цена. Взимат се 
какво е продавано и се прави анализ каква да бъде пазарната цена. 

 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин Крумов 

Костадинов 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Колеги общински съветници. 
Прекалено много се заигравате с реплики, с думи да се покажете колко сте удобен на 

обществото и колко виждате вие мислите за гражданите. В същото време…….. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Момент, моля. Как си позволявате, какво си позволявате. Какво си позволяваш бе. 
 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин Крумов 

Костадинов 
Всичко си позволявам. Говорите от микрофона………. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Ти нещо забележка ли ми правиш? 
 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин Крумов 

Костадинов 
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Ти си един от нас, не си нищо повече от нас. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Не съм нищо повече, но как си позволяваш подобен тон. 
 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин Крумов 

Костадинов 
Не говоря това което трябва да кажа. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
И това ли е което трябва да кажеш, че се заигравам с реплики. 
 
Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин Крумов 

Костадинов 
Да, да. Защото предизборно говориме едно, след изборно правиме друга. Това трябва 

да спре. Дали сме клетва да работиме за гражданите на Дупница. Не да гоним собствени 
интереси и да си правим пиар на гърба на хората. Като го казвам това нещо предишния мой 
мандат като общ. съветник заедно с вас работихме и когато внесохме докладна с вас заедно 
за регулация на „Каваклия“ имахме разбирателсво. На хората да се направят скици, да имат 
Удостоверение за търпимост и след това да се направи оценка за да може когато имат 
възможност и финанси да си закупят парцелите. Това нещо несе случва. В момента им се 
извиват ръцете и ги задължават да се плащат парцелите. Знаете ли го? С господина некой си 
Здравко адвокат, който аз никога не съм го виждал. Знаете ли го това нещо? Защо никой не 
взе отношение? Защо им взимат по 30 лв. за декларации да се попълнят? Не можа ли един 
образец да се сложи там в деловодството и хората да си го попълнят, ели мислите, че са 
неграмотни. Не говоря това което е истината. И да не се правиме тука на ударени парцали и 
тия цигани да ги оставиме на самотек. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Лично обяснение /Лично 

обяснение/ 
Г-н Рангелов, аз ненразбрах освен, че ме обвини в некакви неща и ми размахваше 

пръстчета, кое не е така. Каквото сме говорили тогава какво не се случи. Хората получиха ли 
скици, получиха скици. Не, не, няма да има диалог. Получиха скици. Хората получиха ли 
оценки, получиха оценки, хората получиха ли пазарна оценка, получиха. Кое не се е случило 
от това което съм говорил тогава и говоря и сега. Кой си прави реклама и кой не помни. Аз 
помня какво си говорил ти в предизборната кампания, но това ще го кажеме сега нема да 
занимаваме ОбС. Обаче аз казах не случайно. Ти каза, че цената е висока, аз казах, че не е 
висока. Десет евро на квадрат не е висока цена. Казах, че има други начини и механизми. 
Това, че не сме ги обсъдили или че ти не ги разбираш, айде да не те нападам, е друга тема. 
Може да се продава право на строеж, може да се направи разсрочено плащане, има много 
механизми. Може да се гарантира банков заем. Кое от това не се е случило? Кой притиска 
хората да си купуват имотите? Кой ги притиска, като за 2 год. от 120 имота са закупени под 
10. Кой ги притиска? Така, че г-н Рангелов не сте прав и аз за това правя това лично 
обяснение към вас. Недейте вие да си правите пиар по най-долнопробен начин. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Аз исках да кажа друго. Г-н Рангелов, каня ви след сесията при мен в кабинета да 

обсъдим…….. Чух една цифра 30 лв. плащали за попълване на декларацията. Това много ме 
интересува и ако някой си е позволил от администрацията да го направи, имам начин да 
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проверя, ще получи заслуженото. Не бива някой да използва невъзможността на човек от 
където и да е, още по малко от „Каваклия“. Не случайно в първия ден на полагането на 
клетва още не беше свършила церемонията, когато паднаха едни въртележки на входа на 
коридорите. Не бива някой да си позволява да изкарва пари на гърба на бедния човек, който 
така или иначе не е имал достъп пряк. За това ви каня да изясним случая. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Моето изказване ще бъде само в допълнение само на това което г-н Дангов заяви тука 

в подкрепяща насока, че нещата ще се случат за 1 година. Искам само да припомня, че бяха 
поели от ОА да пуснат писмо до АПИ с оглед осигуряването на по-добра среда за живеене в 
тази махала. И тъй като Е79 минава до нея, както се направи на Старо село и на други, да 
бъде изградена шумоизолираща и предпазваща от вредните така да се каже частици които 
отделят автомобилите и в атмосферата. Така, че нека този процес когато бъде разглеждан за 
подобряване средата на живот в тази махала и тъй като тя е изложена ежедневно на вредното 
въздействие от автомобилите, да не го забравим този процес и с писмо, и ако трябва 
подкрепяща декларация от ОбС. 

Благодаря. 
 
Иван Миланов Раков /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
След като имаме желание за изграждане на много неща. Е 79 върви по цялата дължина 

на града, ние също живеем близо до жп линията и до главния път. Моля и при нас да бъде 
изградена такава стена, ако е възможно. 

Благодаря. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Миланов Раков: За 
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14. Иво Николов Ников: За 
15. Илиян Ангелов Миланов: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Николай Димитров Табаков: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Румен Живков Желязков: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Христо Страхилов Михалчев: За 
26. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8  във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от Закона 
за общинската собственост, и чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 
год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 12 
 

1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2023год. в част III,т.Б:“Имоти,които 
Община Дупница има намерение да продаде“, със следния имот : поземлен имот с 
идентификатор 68789.601.307 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестстотин и едно, имот триста и седем/, град Дупница, община 
Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, одобрени със 
Заповед 300-5-56/30.07.2004 година на Изпълнителен директор на Агенция по геодезия, 
картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и кадастралните 
регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес на поземления имот: 
гр. Дупница, улица "Каваклия“ № 42 / четиридесет и две/,  с площ на имота: 457 кв.м / 
четиристотин петдесет и седем  квадратни метра/, трайно предназначение на територията: 
Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско застрояване (до 10 м) /десет метра/, 
предишен идентификатор: 68789.601.127 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и едно , имот сто двадесет и седем /, номер 
по предходен план: 127 /сто двадесет и седем/, квартал: 1925 /хиляда деветстотин двадесет и 
пети/, парцел: I /първи /, без съдържащата се в имота сграда с идентификатор 
68789.601.320.1/ шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район 
шестстотин и едно, имот триста и двадесет, сграда едно-/ - собственост на Румен Янев 
Иванов. 

 
2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба на  поземлен имот 

идентификатор 68789.601.307 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и 
девет, кадастрален район шестстотин и едно , имот триста и седем/, по кадастралната карта и 
кадастралните регистри на град Дупница, одобрени със Заповед № 300-5-56 от 30.07.2004 
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год. на Изпълнителния Директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот: 
няма данни за изменение, с адрес на поземления имот:  град  Дупница,  ул.  " Каваклия “ № 
42/ четиридесет и две /, с площ: 457 кв.м /четиристотин петдесет и седем квадратни метра/, 
трайно предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване (до 10 м) /десет метра/, предишен идентификатор: 68789.601.127/землище 
шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и 
едно , имот сто двадесет и седем/, номер по предходен план: 127 / сто двадесет и седем/, 
квартал: 1925 /хиляда деветстотин двадесет и пети/, парцел: I /първи / , без съдържащата се в 
имота сграда с идентификатор 68789.601.320.1 /шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район шестстотин и едно , имот триста и двадесет, сграда 
едно/ - собственост на Румен Янев Иванов, срещу заплащане на цена, в размер 9 508 
лв./девет хиляди петстотин и осем лева /, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на 
недвижими имоти. 

 
3. Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 

договора  при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 от решението, пазарна оценка, в 
размер на  9 508 лв./девет хиляди петстотин и осем лева / 

 

Точка 11 (Единадесета) 

554/16.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 

актуализираната средносрочна бюджетна прогноза на Община Дупница за периода 2025 

- 2026 г.   

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Докладната е по процедурата част от новия бюджет за 24 година. Ако някой се 

интересува от подробностите, цифрите за това е прогноза. Това ще влезе в дебатите за новия 
бюджет. Г-н Петров е тука. Заповядайте г-н Петров със съгласието на председателя да 
обясните и вие. 

 
Г-н Павел Петров Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/ 
Уважаеми общински съветници. 
Тригодишната прогноза е направена в началото на годината с приемане на едни 

прословути разчети и лимити, а това е това е актуализиране на този вариянт, който е приет в 
началото на годината. Същественото при нея е да се каже, че тя е само в частта за местните 
приходи и разходи, без държавните дейности, като субсидиите които са за местните 
дейности се планират задължително, така е по Закон в същия размер който е бил за миналата 
година. това води естествено до неточности в тази прогноза така да го кажа защото тази 
субсидия е винаги различна за следващите години. Но това са изискванията на Закона. Така я 
правиме. Естествено да както каза кмета служи за основа на новия бюджет, но в областта 
само на местните приходи. Тука не се визират държавните. Такъв е реда да се планира, така я 
планираме консервативно. Ако се обърне внимание ще видите, че приходите не са увеличени 
с повече с процента на инфлацията, каквито са и указанията всъщност от Министерство на 
финансите да не се планират някакви бомбастични приходи, които позволяват да се 
разширяват и разходите без да има съответния приход, реално. Това е най-общо казано. 
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Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Аз мисля, че тази бюджетна прогноза както казахте е реалистична и изпълнима. 

Цифрите са ясни. За миналата година местните приходи са били в размер на десет милиона 
петдесет и девет хиляди. За тази година очаквате да бъдат близо 10 900 000 и така след 3 
години да станат единадесет милиона  и половина почти. 

Личното ми мнение не че не споделям тази прогноза обаче си мисля, че сега е 
момента да отворим темата защото вие в такса смет не предвиждате сериозно увеличение. 
Обаче с оглед на нещата които научих тука, не че не знаехме и преди това. С оглед на това, 
че разходите за такса смет са се увеличили може би двойно, няма какво да се лъжем. 

Уважаеми колеги, г-н Кмет. Сега все едно ще излезе, че аз правя предложение. Аз 
правя предложението. Трябва да започне дебат по отношение на това каква да бъде 
стойността особено на такса смет. За данък сгради не искам да коментирам. Но при 
положение, че разходите надвишават 5 000 000 лв., а ние по вашето ето тука сте записал 
2 800 000 събираме, ние дофинансираме с над 2 000 000 от местни приходи разходите за 
сметосъбиране. Това което обаче научих и бях не изумен, а буквално парализиран е, че сега 
ние трябва да определим оператор на сепариращата инсталация. И аз си викам сега със 
сепариращата инсталация ще спечели общината некой лев, с депото още некой лев, а то се 
оказва, че разходите за сепариращата инсталация и за оператор са прогнозно 2 000 000 лв. на 
година. Направо бях парализиран. От къде ще ги вземем тези 2 000 000 лв. Значи ние сега 
дофинансираме 2, ние събираме 10, 5 даваме за сметосъбиране, ще трябва да даваме 7 за 
сметосъбиране. И за това този дебат трябва да започне от месец декември и уважаеми колеги 
пригответе си становища на вашите групи, партии и ваше лично становище. 

Г-н кмете, аз ви моля вашия финансов екип и особено бюджетара да направи разчети 
за  такса смет, нови разчети с оглед на новите разходи и да видим какви да бъдат таксите на 
общината за следващата година. и второто нещо, до колкото разбирам ще има нова методика 
за сметосъбирането. Това ще ви поканя колеги в началото на месец декември на работна 
среща на която да обсъдим тези въпроси относно такса смет и въобще сметосъбирането в 
общината. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветнииц. 
Уважаеми кметове на населените места. 
Надявам сте чули в началото на заседанието казах, че на този ОбС, на този състав ще 

се наложи да взима непопулярни решения. едно от тези непопулярни решения е това за което 
говори г-н Костадинов и то е съвсем коректно. Позволявам си едно политическо изказване 
ще кажа. Дванадесет години и 3 мандата не стигнаха да бъде решен нито един важен 
проблем на общината. Нито проблема с отпадъците, нито проблема с предстоящата тема 
водоснабдяване. И ние сме изправени ще повторя пред провал и в едната дейност и в 
другата. Защото ако не се случи етапа на сепариращата и компостираща инсталация няма да 
се случи и така нареченото депо за твърди отпадъци. Защото сега трябва да тегне 
отговорността на нас всички и това което каза председателя е вярно 2 000 000 лв. 
допълнително. От къде да ги вземем? Пак от фирмите ли? Там където такса смет се 
изчислява на база данъчната оценка. Държавата ще вдигне данъчните оценки на имотите от 1 
януари 24 год. и може да хвърли отговорността пак на общините. Но понеже кметовете са 
тук ще кажа. Уважаеми дами и господа колеги кметове има по селата където се плаща такса 
смет колкото струва 1 кутия цигари. Нали? Една кутия цигари е 6, 7 лв., такса смет на едно 
домакинство на година е толкова. И когато тръгнем към тенденцията да толерираме, не 
случайно го казвам, създаването на незаконни сметища със строителни, битови отпадъци. 
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Когато се налага общината да прави разходи за почистване на тези сметища. Това, че ще 
пишат актове на мен като Кмет едва ли е някаква изненада. Но искам и от вас да поемем 
солидарно отговорността по цялостното управление на отпадъците, като първата стъпка е да 
спасим проекта до края на годината етапа компостираща и сепарираща инсталация. Защото 
ще си позволя да го кажа от този микрофон един бивш Зам. кмет каза, че ние не дължим 
нищо, като отчисленията г-н Председател, нали, и няма да ги внасяме. И там стоят близо 
милион и триста хиляди задължения на общината към държавата, които не можем да ги 
ползваме. Тогава тогавашния Зам. кмет излъга. Излъга и ОбС, излъга и вас г-н Председател. 
Надявам се си спомняте случая. 

За това апелирам към вас добронамерено в режим на диалог да решаваме проблемите. 
Мисля, че ще намерим решения. Отговорността е на ОбС какви решения ще вземе и да бъдат 
достатъчно ясно обяснени пред гражданите. Не да бъде казано новия Кмет дойде и веднага 
дига и такса смет и данъците. Заедно в диалогичен режим. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Председател – 

Костадин Костадинов 
Репликата е към вас тъй като на г-н Дангов е обяснимо да няма ясна картина какво 

точно и как се случва. Недете да казвате, че сте разбрали сега. И нека гражданите на 
Дупница ясно да чуят. Вие се обърнахте към кметовете на малките населени места, че това 
което беше обещано по време на изборите няма как да се случи от определени групи защото 
още на първата сесия почваме да говорим как ще бъдат вдигнати данъците. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Кмет - 

Първан Дангов 
Понеже когато бяхме на срещата в ОП „Околна среда“ лично с шефката, която 

управлява бюджет от няколко десетки, може би десет милярда евро и е нещо като с ранг на 
Министър и когато аз и изплаках болката защото, аз наистина съм изненадан г-н Гущеров. 
Тука си спомням един бивш Председател и сега Председател на ГЕРБ, който казваше ние от 
депото ще печелим 900 000. Това е записано. Ако вие г-н Гущеров, някъде покажете, че 
някой е казал някъде, не в тази зала, в медии или където и да било, че 2 000 000 ще струва 
сепарирането, аз нямаше да гласувам за сепарираща инсталация. И аз, кмета е свидетел, 
почти проплаках на тази госпожа и казах „Ама ние как ще се справим?“ и тя каза „Много 
просто. Вдигнете такса смет на хората.“ И аз казах „Как така вдигнете такса смет“. След това 
минахме на темата за водата и аз казах „Добре, ние как да се справим с ВиК?“ и тя „Вдигнете 
цената за водата.“, и тогава аз вече и казах „Чакай тези хора да не са да ги изстискаш едва ли 
не.“. Така, че това е мисленето и това ни очаква. Просто исках да ви споделя какво каза 
госпожата в ОПОС. Така, че недейте с …….не исках към вас да се обръщам. Не е популизъм. 
Просто казвам, че както миналата година г-н Чимев събра ОбС на работна среща и предложи 
увеличение на такса смет. Беше и г-жа Китано, бяхте и вие, бяхте всички председатели на 
групи. След това каза много е малко увеличението, няма да увеличаваме такса смет. За това 
казвам така. Формирайте позиции. Нека ОА да си изчисти числата. Не да стоим в тъмнина, 
както стояхме години. Нека стане ясно колко струва сметосъбирането, кой сметосъбира. 
Тука г-н Соколов все питаше. Кой сметосъбира, срещу колко, колко струва извозването, къде 
се извозва и да се каже струва толко ще трябва толко и ние да кажем на хората колко. Това е 
моето предложение. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
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Както в предишни изказвания от групата заявихме напълно добронамерено, ако не 
знаете как и не можете, ние сме готови както до сега се е случило и не се е налагало да се 
дига данъците, да дадем съвет и да помогнем в решаването на този проблем. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. 
Ще се възползваме. Обещавам ви от микрофона на ОбС. очакваме от вас да ни 

предложите как да не се вдигат данъците, на следваща сесия моля да ни разкажет. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 
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28. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 52, ал.1 и чл. 21, ал.1, т. 6, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 

от ЗСМА, чл. 83, ал. 2 от Закона за публичните финанси, във връзка с Решение № 70 на 
Министерския съвет от 27 януари 2023 г. за бюджетната процедура и чл. 13, ал. 6 от 
Наредбата за общинските публични финанси и управление на общинският дълг, Об.С 
прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 13 

 
1. Общински съвет – гр. Дупница приема актуализираната средносрочна бюджетна 

прогноза, в частта за местните дейности, на Община Дупница за периода 2025 – 2026 година.  

 

Точка 12 (Дванадесета) 

555/17.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 

Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община Дупница за 2024 

година  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Йонко Гергов, г-жа Анастасия Давкова и г-н Христо Михалчев няма да участват в 

дебатите и гласуването на докладната записка. 
 

Виолета Генчева Инкьова /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Гости. 
Тъй като предишните два мандата бях Председател на комисията по образование и 

култура и се очакваше да взема отношение по тази точка. Г-н Дангов, искам да изкажете 
лично благодарност към служителите на ОА в частност отдел Образование и култура за 
изготвянето на тази Програма и всъщност и на следващия материал по следващата точка. 
Много добре изготвена програма. Такава програма колеги ще приемаме ежегодно. Включени 
са всички реквизити и сега остава читалищата да си изпълнят календарния план по който 
след това ще има отчет на дейностите. Това е моето кратко изказване. Мога да задълбоча 
повече, но няма смисъл. Материала е много хубав и който не го е прочел да го прочете. Ще 
видите читалищата с какво се занимават и как работят. 

Благодаря. 
 
Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/ 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми представители на читалища. 
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Използвам докладната записка за да направя сега едно неофициална покана на 
представителите на читалищата. Може би в началото на декември ще организирам една 
среща на всички читалища в Дупница с един гост Юли Вълковски, бивш заместник 
Министър с ресор читалища. Напоследък последния месец има много интересна тема за 
читалищата така подадено от Министерството на финансите с едно интересно проучване. Та 
мисля, че ще бъде интересно на всички да се запознаем, да обсъдим идеи, приоритети и 
проблеми. Просто използвам докладната записка за да поканя в началото на 
декември…..Обещавам следващата седмица вече да ги поканя лично с покана. Сега само 
анонсирам само една добра идея за събиране на читалищата. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Табаков. 
Давате ми повод да попитам. Г-жо Петрова, защо няма нито един от читалищата? Не 

са ли поканени? Поканени са и отсъстват. 
Когато видях тази докладна попитах Ценка защо се гледа сега. Оказа се, че така бил 

Закона до 10 ноември ОбС трябва да приемат годишната програма за читалищната дейност и 
само заради това се съгласих. Разбира се, че не споделям мнението на г-жа Инкьова, която е 
една от причините толкова години да боксуваме в образователната сфера и читалищата. Тази 
годишна програма е форлаге на миналата и на по миналата и на по по миналата. Да, не мога 
да отрека и съм го казвал публично, че има значително подобрение на дейността на 
читалищата. Може би една от причините съм и аз. Ако ние не направим механизъм……. 
Вижте колеги, читалищата получават субсидия в размер на над 600 000 мисля че беха или 
400 000 годишно. 400 000 общината няма такъв бюджет за културна и образователна 
дейност. Тази година за образование от местни приходи 0 лв. са дадени. Така, че някои хора 
получават 400 000 лв. и ние да си правиме дитиринди и даже не са се явили тука на 
разглеждането на годишната програма. Ще си замълча само за това, че трябва да бъде приета 
сега на тази сесия и не може да я оставим. Иначе аз имах намерение да я оставиме, да мине 
през комисия. Повтарям, препоръчвам да направим най-накрая някакъв механизъм с отдел 
култура, така че да се види тези мероприятия състоят ли се, не се ли състоят, как се състоят. 
Отдел култура да помагат на читалищата като правят тези мероприятия, иначе защо ги 
даваме тези пари. Какво желаете? Да нямате конфликт на интереси? Заповядайте. 

 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – Зам. кмет: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми общински съветници. 
По отношение на читалищата най-напред адмирирам инициативата на г-н Табаков за 

такава среща защото наистина вече е време да се мисли за един нов механизъм за 
финансиране на читалищата. Но аз смятам, че той трябва да бъде в посока обратна на тази 
която задава г-н Костадинов. По скоро да мотивираме активните читалища отколкото да 
санкционираме неактивните. Така, че ние сме на ход и заедно ще действаме за този 
механизъм. 

Благодаря. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 21, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 21 

Против 0 

Въздържали се 1 
 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26 а, ал. 1 и ал. 2 от Закона за народните читалища и чл. 

21, ал. 1, т. 12 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
във връзка с чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 14 
 
 1. Общински съвет – Дупница приема Годишна програма за развитие на 

читалищната дейност в Община Дупница за 2024 г. 
 
 Приложение: Годишна програма за развитие на читалищната дейност в Община 

Дупница за 2024 г. 
 
 
Председателят на заседанието даде 15 минути прекъсване на заседанието.  
Прекъсване на заседанието от 11:58 до 12:13  

Проверката на кворума в 12:21 показа присъствие на 28 общински съветници от общо 29.  

Г-Н ПЪРВАН ДАНГОВ – Кмет: 
Уважаеми г-н Председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници. 
Колеги кметове. 
Виждам, че залата в която провеждаме заседанията на ОбС поне за мен е 

нефункционална по отношение на капацитета и местата за сядане. Представете си сега ако 
има поне 5 граждани къде ще седнат. Затова мисля г-н Председател заедно с ваше съгласие 
да направим нещо по отношение на един ремонт, реконструкция в рамките на възможното по 
друг начин да организираме нещата. Тука е и г-н Марин Михалков по техническото 
обезпечаване. Да направим поне възможност защото гледайте сега тука са администрацията, 
кметовете не всички и ако дойдат за гражданите няма място, трябва да стоят прави. Нека да 
го обсъдим всички заедно защото това смятам, че е важно. В крайна сметка тези които ще 
стоят прави са ни пратили тук да взимаме решения. А пък медиите не могат да пишат. Освен 
да обособим стая за медиите. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-н Гергов, имате процедурно предложение ли?  
Заповядайте по темата ако желаете. 
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АДВ. ЙОНКО ГЕРГОВ – общ. съветник: 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Предложението ми е свързано с подреждането на дневния ред на докладните. Когато 

правиме този дневен ред нека да структурираме докладните, не както до сега сме го правили 
по входящ номер на всяка от тях, а по отдели. Така по този начин ще изчерпим всички 
докладни на отдел ТСУ след това на отдел Общинска собственост, така и колегите няма да 
бъдат ангажирани цял ден в залата. По този начин ще дадем възможност и те да си вършат 
работата оперативно и да бъдат в залата само когато се разглеждат техните докладни. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Добре г-н Гергов, ще го имам предвид, ще го обмисля. 

 

Точка 13 (Тринадесета) 

558/17.11.2023г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане на 

Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на децата и учениците 

на територията на Община Дупница  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Аз предлагам г-жа Караганова е тука или Ценка Стоянова. 
 
Г-ЖА ЦЕНКА СТОЯНОВА – Нач. Отдел „Култура, образование и младежки 

дейности“: 
Уважаеми г-н Кмет. 
Г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Това е един важен документ, който всъщност стои в основата на изготвянето  на една 

Стратегия за подкрепа за личностно развитие по отношение на децата и учениците. 
Образованието знаете е национален приоритет, а всъщност приобщаващото образование е 
неизменна част от правото на образование и въвежда осигуряването на условия за 
предоставяне на подкрепа за личностно развитие на децата, такава обща и допълнителна. 
Подкрепата за личностно развитие се предоставя на всяко дете от всяко училище и всяка 
детска градина на територията на общината. Това едно обобщение на това което всъщност 
предоставя общината като възможности по отношение на всяко дете и ученик. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми дами и господа общ.съветници, 
Колеги кметове. 
Лично за мен и екипа, който оглавявам е приоритет грижата за децата, както в 

детските градини, училищата, така и в професионалните гимназии на държавна издръжка, за 
да могат тези хора, тези деца да застанат утре на нашите места отговорни, подготвени и да 
решават  проблеми, които ние не сме решили. 

В този анализ ако сте направили внимателен преглед има много неща разписани с 
конкретни ангажименти в училището, в областта на спорта искам да обърнете внимание на т. 
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1.7 занимание по интереси…има в табличен вид всеки един спортен клуб с колко броя 
обхванати деца се занимава. Искам да изкажа благодарност на СК „Гладиатор“, който се 
занимава с около 400 деца, както и на ВК „Марек Юнион ивкони“ 100 деца, бадминтона 
също, ФК „Марек 1915“ 240. Ще насърчаваме във всички видове дейности нашите деца да 
растат в здравословна среда, да бъдат здрави физически, за да формират правилно своите 
възгледи и да бъдат примерни ученици, защото грижата за децата както институционална, 
така и семейна трябва да я има. 

Поставям темата, защото трябва да си говорим за това реално. 
По напред в същия документ, който е свързан с т.н. Социални институции…аз ще 

имам специална среща с тях. Ще дам един анализ, понеже председателя винаги го е поставял 
и то с  право ние като община предоставяме 10 вида социални услуги, какъв е ефекта от това 
г-н председател. Аз използвах определението формирана е висша администрация в 
социалните услуги, която не искам да работи сама за себе си. Това, което държавата 
финансира в тази дейност да се вижда резултата. В първия приемен ден в сряда тази седмица 
при минаха над 50 човека. 2/3 от проблемите бяха свързани с общински жилища, семейства, 
където се отглеждат деца в рискови ситуации и хора нуждаещи се от общински жилища. Ако 
ние по някакъв начин решаваме проблема на семейството на възрастните някъде децата 
остават скрити в ъгъла. 

При мен са минали във входящата поща около 10-15 заявления, които касаят деца, 
които не ходят на училище. По закона ние трябва да предприемеме мерки спрямо 
родителите. Това са деца трайно извън училището. Деца, които се намират по улиците, деца 
които придобиват вредни навици, свързани с употребата за съжаление на наркотици, друг 
вид услуги касаещи момичетата…каквото и да си говорим ние тук ….ако не започнем да си 
говорим за това и не решаваме проблемите ще бъдем лоши управленци. 

Затова ви моля, това е документ  основополагащ и вас г-н председател по комисиите в 
ОбС като ги формираме това да се решава и формират мнения. Служителите от ОА ще бъдат 
на разположение да предоставят цялостна информация за всичко. Задължението им е като ги 
викат в комисиите на ОбС да се предоставя цялата информация. 

Това е. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Дангов. 
Г-н Табаков за изказване. 
 
Г-н Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги, 
Уважаеми гости. 
Взимам думата т кмета като каза, че голяма част от тези нуждаещи се деца отиват в 

спортни институции, клубове като карате или други и спомена цифрите 300-400 човека…аз с 
препоръка да се работи по-скоро и в областта на културата, т.е може би да намерим наш си 
начин да подкрепим тези деца да посещават културни институции, дори с валчери от 
общината подкрепящи, за да можем да кажем догодина или след 2-3 години ето тези деца, 
които са обхванати от тази Наредба да посещават 300 или 400 човека да посещават курсове 
по рисуване, по пеене….по музика така, че едновременно да се развиват и спорта и 
културата…тук ми прави впечатление, че основно училищното и предучилищното 
образование е обхваната. Може би малко ще се отклоним от темата, но беше на национално 
ниво леко разделено образованието от културата. 
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В образованието последните 4-5 години се получиха много добри заплати, докато в 
културата заплатите останаха на минимални ставки. Получи се една голяма ножица от 
образование и култура. Културата изостава назад. Така, че това е на национално ниво. Но 
пък ние като общ.съветници, като представители на местната общественост трябва да вземем 
нещата в свои ръце и да направим така, че да предоставим възможност дупничаните, децата 
им и особено тези, които образованието и официалните форми на образование да ги 
подкрепим по начин, по който да се включат в културни форми и не само спортното и 
интелектуално израстване. Да се надгражда и културата. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Табаков. 
Не мога да не направя една кратка реплика към вас съвсем добронамерена. 
Всичко това е така както казахте. Само, че и на нас образованието ни е приоритет и 

твърде много още трябва да се направи. 
Всичко, което казахте …именно комисиите на ОбС трябва да го анализират и накарат 

да се работи. Тука се говори за пари. Зад тази докладна стоят не малко средства. Вие виждате 
координатори..там едни обществени възпитатели едни 70 и неколко хиляди лв. на година. От 
мен ако зависи тия 70 и неколко хиляди лв. ще ги сложа пред дискотеките вечер да пазят да 
не влизат малолетни. Това да е , стига е.  

Но, моля ви всичките съветници ето това е една малка част от това, което требва този 
ОбС  ако иска да е работещ, да анализира, да види и да предложи. Пак казвам зад тази 
докладна стоят пари. Сиреч, това което вие казвате да се облече в ясни намерения и да се 
финансират чрез тези средства. Не е ние да си пожелаваме колко е важно а всичко да си 
върви по старому. 600 000 лв. за читалищата, нали тези огнища на българщината и т.н. 

Колеги,  Ценке не се мръщи съвсем добронамерено го казвам не само да казваме 
колко е важно а да намериме и формулата как да стане практически. Ето, това е моето 
предложение и моята реплика. 

Имате право на дуплика ако желаете. 
 
Г-н Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/: 
Една дублика към вас. 
Сега, аз заявявам намерение. Това е първата сесия, на която присъствам като 

общ.съветник. 
Затова ако искате да се работи аз ще бъда от активните съветници от комисията по 

културата. Затова и предното ми изказване беше, че каня читалищните дейци. Така, че в мое 
лице ще имате …може би ще прозвучи като забележка към вас, но тона към културните 
дейци не трябва да бъде толкова агресивен. 

Съжалявам ако….. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Табаков. 
Ще оставя на вас да бъдете добрите, аз ще бъда лошия. 
Г-жа Инкьова реплика към г-н Табаков. 
 
Г-жа Виолета Инкьова – общ.съветник: 
Уважаеми г-н председател,  
уважаеми г-н кмет, 
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репликата ми е към г-н Табаков. Искам и на вашето внимание да уточня, че има една 
Наредба за приобщаващо образование, за която се спомена на МОН и по нея всяко училище 
е длъжно да направи занимание по интереси. 

Тук в този материал са включени само спортни клубове, но във  всяко училище има 
занимание по интереси, където учениците с подадени заявления след разрешение от 
родителя се формират такива клубове, където фигурират…изобразително изкуство, музика, 
спорт…извън клубовете, като приоритет са… 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Мантарков за изказване. 
 
Д-р Слав Викторов Мантарков /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Уважаеми колеги общ.съветници. 
Като нов представител на ОбС искам да обърна внимание с една моя лична кауза, 

която ме подтикна да вляза в това ново начинание. Като говориме във връзка със спорта, 
културните мероприятия и културната дейност за повишаване образованието в децата искам 
да се обърне специално внимание и на здравната култура на децата. 

Имам една лична кауза в моята практика, често пъти при мен попадат хора с доста 
сериозни проблеми, които е било възможно да бъдат много по-рано предотвратени с едни 
елементарни действия и информация, която явно невъзможност да бъде достъпна и 
достигната до самите тях в по-ранни етапи на развитие, именно те нашите малки граждани в 
детските градини, училищата…тук не става въпрос за финансиране или за някакви 
грандиозни проекти. Тук става въпрос за едно лично желание или инициатива.било то под 
формата на сформиране на групи или на разл. тип беседи. Просто да бъде повишено малко 
информативното ниво върху тази дейност, която е изключително важна за мен, понеже 
ежедневно се сблъсквам с такива неща и искам да го приема като лична кауза. Единствено 
ще търся съдействие от ОА и общинската власт. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Мантарков. 
Ще ви направя кратка реплика. 
Нали знаете ония девиз:“ Каквото и да ми говорите става дума за пари.“ Тека за тази 

докладна също става дума за пари.за клубовете, за които говори г-жа Инкьова има огромен 
ефект. Аз бях изумен говорили сме го като направиха представяне на наученото и като видях 
оркестър цигулки от „Климент Охридски“ аз се изумих. С 8 000 лв. на година. Ако ги 
нямаше тези 8 000 лв. колкото и да сме благородни…г-н Табаков, г-н Мантарков, колеги зад 
тази докладна има едни пари.нашата комисия ще помоли г-жа Ценка Стоянова тези всички 
координатори ще повика и ще им каже…какво координирахте, какво направихте вземете 
тези пари…който взима и тогава в контекста на това, което каза кмета да видиме сега 
здравни беседи…клубове по интереси. Я да видиме….ето за това става въпрос. Защото вчера 
имах среща със здравните медиатори. Има най-малко един общински проект за 1 500 000 за 
роми. Отделно всяко училище има приобщаващо ли образование какво има…там има 
назначени хора и хора.взимат заплати…едни центрове, едни социални проекти, които ги 
правиме колкото да има проекти. А то не достига до хората…то не е и лесно. Аз съм правил 
европейски проект и знам колко е трудно. 
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Обаче ние ако това не направиме вашите идеи да бъдат обезпечени иначе г-н Табаков, 
г-н Мантарков ще си останат само идеи. 

Това е като предложение към вас. 
Г-н Мантарков заповядайте за дуплика. 
 
Д-р Слав Викторов Мантарков /ПП „ГЕРБ“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ 

към: Костадин Крумов Костадинов: 
Може би моето не беше правилно разбрано донякъде. 
Това, което имам предвид не става въпрос за проекти, за някакви огромни 

финансирания. Единствено бих желал да получа съдействие чисто организационно от гледна 
точка на това да имам възможност да достигна до разл.училища, детски градини дори би 
било това абсолютно безвъзмездно. Аз самия бих желал ако успеят и мои колеги да се 
включат в тези беседи и да повишиме малко информативната база на децата а и на 
родителите ако това позволява самата среда. 

Не става въпрос за финансиране. Просто искам дебатиране, да има разговори, да има 
информация, съвети как в най-ранна детска възраст и по нататък може да се предотвратяват 
сериозни проблеми. Именно има една приказка :най-добрия начин да лекуваме е въобще да 
не позволяваме да се стига до заболяване.“ Това ми беше идеята. Извинявам се ако нещо не 
съм го изказал както трябва и не сте ме разбрали. 

Благодаря. 
 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Напротив. Разбрах ви, вие сте млад човек оптимист. 
Георги Градевски за изказване. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател. 
От това, което чух от колегата съм…ние от „Глас народен“ сме „за“ такова нещо…ние 

ще подкрепим неговото инициатива, защото наистина в последните години се наблюдава в 
училищата страхотен проблем с това нещо. 

Едно време имаше и медицински персонал. От доста години няма. В наше лице 
можеш да очакваш пълна подкрепа и ще направиме каквото трябва, за да се случват тези 
неща. От нас трябва да има самоинициативи, дори и на доброволчески начала, защото 
наистина за всичко няма пари…има неща, които могат да  се направят с гражданска 
самоинициатива.ние подкрепяме всяко едно такова решение. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Градевски. 
Заповядайте г-н кмете. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми дами и господа общ.съветници, 
Колеги кметове. 
Виждате ли колко е важна темата. 
На пръв поглед нещо така тривиално повдигайки дебата аз се радвам на този тип 

дискусия. Прав е г-н Табаков пропуснах го извинявайте личностното развитие включва 
безспорно културата. 
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Тя формира навици и възпитание и друг тип отношение, така че това е извинявам се 
пропуснах го. 

Забележката ви е правилна, наред със спорта и културата. Трябва да влезем в малкото 
мозъче на всеки един. Нека ме извинят тези спортни клубове, които така или иначе са 
споменати в анализа….и СК“Патриот“, тенис на маса „Марек 76“ и т.н. 

Ще се радвам наистина комисиите да заработят в ОбС и да формираме друг тип 
отношение. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Преминаваме към гласуване. 
Моля гласувайте. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 174, ал. 1, чл. 176, ал. 1, 2 и 

3 и чл. 196, ал. 1 и ал. 3 от Закона за предучилищното и училищното образование, Об.С 
прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 15 

 
1. Общински съвет Дупница приема Анализ на потребностите от подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците на територията на Община Дупница 

 

Точка 14 (Четиринадесета) 

559/20.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, 
относно  Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План 
за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за 
промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват 
поземлен  имот с идентификатор 20763.16.162 по кадастралната карта на  с.Джерман, 
местност „Градините“, общ.Дупница   
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Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Извинявам се, кмета на Джерман тука ли е? 
Може ли г-н кмете да ви помоля, това се отнася и за предишните докладни и в 

контекста и на това, което казахте да уведомяваме населението, може ли да помолиме г-н 
Божидар Стоев, както и колегата Райко от Самораново, дали през местните фейсбук групи 
моля да уведомите населението, защото от вчера още ми държи влага. Сега, когато гледаме 
това нещо населението да бъде уведомено. Макар, че ОбС няма такива задължения, но 
критиките беха много сериозни така, че уведомете населението за тези инвестиционни 
намерения. Какъв механизъм да създадеме? 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Веднага казвам. 
Помолил съм, както вас така и служителките дневния ред, който касае общинските 

съветници да се праща и на кметовете на населени места по електронните пощи, за да бъдат 
и те запознати. Тук наистина моля вие да не си изгубите днес времето…а да участвате в това. 
Дори и да има мнение на ваши съселяни да се обяви, да се каже на сесията един кмет като 
дойде напр. от Яхиново естествено, че трябва да вземе отношение. Той трябва да е запознат. 
Затова дневния ред ще се праща и на тех по електронните пощи. Не е задължително да се 
разпечатват. Всичко опира до кмета на общината и ние да сме запознати и вие да научите. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Който няма имейл ако може да си направи. Въпроса е като уведомиме кметовете на 

селото те как да уведомят населението това беше големия въпрос. 
Където има местна фейсбук група, то май навсякъде има…ако направете фейсбук 

група. Налепете където смятате на обществено място, за да може хората  да се запознаят 
преди сесията. Тогава ще кажете мнението на населението. Даже ако може преди комисиите 
да го кажете, седмицата преди сесията. 

Заповядайте Райко. 
 
Кмет с. Самораново - Райко Цветков Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в 

група/: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател. 
Досега практиката беше като има нужда от информиране има информационни табла в 

кметствата. Практика да споделяме във фейсбук такива неща няма. Когато ни се изпрати 
някаква информация…ние я поставяме на информационните табла. Когато нещо се работи в 
един имот общинската администрация уведомява съседите. Повечето въпроси са кой е 
човека, който притежава даден имот…какви са му намеренията. 

Преди сесията получих имейл с дневния ред. С вашите служители от ОбС се 
уточнихме, че ако има нужда от информация ще поискам дадена докладна да видя за какво 
става въпрос. За днешните докладни това са си лични собствени имоти. Те си работят по 
техните имоти и са уведомили най-вероятно техните съседи и всичко е в рамките на 
нормалното. Запознат съм с докладните, които касаят с. Самораново. Няма нищо, което 
трябва да бъде допълнително изяснявано за населението на Самораново. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря ти. 
Все пак не съм много съгласен с теб. Райко, знаеш възникват брожения. Един път 

изникна в Яхиново, още го влачиме. Ние с теб сме говорили по-добре предварително да се 
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говори с хората, отколкото тук да мине през зала и после да си чукаме главите, така да се 
каже. Затова предлагам на кметовете да намериме некакъв механизъм….да прав си в 
собствен имот. Ама вчера в Крайници и там в собствен имот и …брожение. 

В момента гледаме в Джерман предложение за бензиностанция. Утре ще станат 4 
човека активни граждани, ще направят инициативен комитет и ще кажат вие ще ни 
изтровите…затова предлагам да ги уведомиме предварително и това е. 

Закона казва вие да поставяте уведомленията, които получавате от РИОСВ на 
информационните табла в кметството. 

Г-н Иво Ников за изказване. 
 
Г-н Иво Николов Ников /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/: 
Г-н кмете,  
г-н председател. 
Относно обявяването. 
Всяко населено место най-вероятно има фейсбук група. Моето предложение е ако има 

възможност разбира се…тези групи обаче не се администрират от кметовете на населени 
места, нито пък някой от нас. Няма да е лошо уведомяването да стане с фейсбук групи, които 
се администрират от кметовете на населени места. Така ще стане най-бързо. Съвсем 
сериозно ви го казвам. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Ников. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.11 и чл.27, ал.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и 
чл.125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 16 
 
1. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  ЗАДАНИЕ за проектиране по 

чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от ЗУТ  в обхват: поземлен  имот  с идентификатор 20763.16.162 по кадастралната 
карта на с.Джерман, местност «Градините», общ.Дупница за промяна предназначението на 
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земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за изграждане на обект: “Крайпътен обслужващ 
обект, бензиностанция с LPG колонки, търговски обект и паркинг”. 

 
2. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА НА ВАЛЕНТИН 

ГЕОРГИЕВ ДУДУШКИ да възложи изработването на проект за Подробен устройствен 
план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) 
за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхват: поземлен  
имот с идентификатор 20763.16.162 по кадастралната карта на  с.Джерман, местност 
„Градините“, общ.Дупница съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание.  

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба №7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове и Закон за пътищата. 

Проекта да бъде придружен с план-схема за електроснабдяване и водоснабдяване и 
Транспортно-комуникационен план (КТП) за влизане и излизане от имота. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с РИОСВ –София, „БТК”АД, РЗИ-Кюстендил, „Кабел Сат–Запад“ ООД, „ЕРМ ЗАПАД“ 
ЕАД, Агенция пътна инфраструктура (АПИ) преди внасяне в Община Дупница за 
процедиране.   

  Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на   чл. 124б, 
ал. 2 от ЗУТ.  

Точка 15 (Петнадесета) 

560/20.11.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, относно Избор 
на представител в състава на Областен съвет за развитие – Кюстендил  

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
В Кюстендилска област има създаден Областен съвет за развитие, където членовете са 

кметовете на общините в областта, както и по един  представител на ОбС за всяка община. 
Моля, имате думата да правите предложения кой да бъде представител на ОбС в 

областен съвет за развитие. 
Георги Рангелов. 
 
Г-н Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете, 
Колеги общ.съветници. 
Предлагам от г-жа Дупница да бъде г-жа Шейхриар Златарска. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Георги Георгиев. 
 
Г-н Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н кмете, 
Г-н председател, 
Колеги. 
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За новите колеги в зала ще кажа, че в предния мандат този съвет се е събирал по-
малко от един път.практиката в България показва, че участниците са като в предходната 
докладна и председателя на ОбС. Това е моят довод.  

Аз предлагам инж. Костадин Костадинов – председател на ОбС. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Има ли други предложения? 
Не виждам други заявки за изказване. 
Има двама кандидати. По реда на подаване. 
Гласуваме предложението на г-н Рангелов за г-жа Златарска. 
 

Предложения за промени: 

1. Предложение от Георги Томов Рангелов: Шейхриар Златарска 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 12, 'против' - 5 и 'въздържали се' - 8 не се 
приема  предложението. 

1. Александър Димитров Анин: Въздържал се 
2. Анастасия Георгиева Давкова: Въздържал се 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: Въздържал се 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: Против 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Иван Миланов Раков: Против 
13. Иво Николов Ников: Въздържал се 
14. Илиян Ангелов Миланов: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: Против 
16. Йордан Крумов Йорданов: Против 
17. Костадин Крумов Костадинов: Въздържал се 
18. Николай Димитров Табаков: Въздържал се 
19. Павел Ангелов Коларски: За 
20. Румен Живков Желязков: За 
21. Слав Викторов Мантарков: За 
22. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
23. Станислав Христов Павлов: Въздържал се 
24. Христо Страхилов Михалчев: Против 
25. Шейхриар Неждет Златарска: За 
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2. Предложение от Георги Василев Георгиев: инж. Костадин Костадинов - 
Председател ОбС 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 20, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 5 
приема се предложението. 
 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Г-н Станислав Павлов. 
 
Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Благодаря г-н председател. 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми колеги общ.съветници. 
В тон с тона, който се зададе от г-н кмета в началото на сесията и г-н председателя, 

предлагам в дух на добронамереност и толерантност да предложим за резервен член – г-жа 
Шейхриар Златарска. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Павлов. 
Добре предложението да го запишеме така: 
Създава се нова т. 2 „При невъзможност за участие на определения по т.1 

представител в Областния съвет за развитие  той ще бъде заместван от Шейхриар Неждет 
Златарска.“ 

Присъединявам се към предложението на Станислав Павлов. Щом като г-жа 
Златарска иска да бъде участник, моля ви да я подкрепиме да бъде резервен член. 

Колеги, моля ви занапред, когато има предложения за промени, нека го напишеме 
точно, ясно, законово как точно да бъде вписано, защото всяко решение се проверява от 
областната управа, от прокуратурата се гледа, за да бъде точно. 

Предложения за промени: 

Предложение от Станислав Христов Павлов: създава се т. 2 - При 
невъзможност за участие на определения по т.1 представител в Областния 
съвет за развитие  той ще бъде заместван от Шейхриар Неждет Златарска 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 2 
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
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7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: Въздържал се 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 3  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 24 

Против 0 

Въздържали се 3 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: Въздържал се 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: Въздържал се 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
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17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 22, ал.2 от Закона за регионалното развитие, чл. 45, ал.3 
от ППЗРР и чл. 21, ал.1, т.15 ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал.5 ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 17 
 
1. Общински съвет Дупница избира за свой представител в състава на Областния 

съвет за развитие – Кюстендил – инж. Костадин Крумов Костадинов – Председател на 
Общински съвет Дупница. 

2. При невъзможност за участие на определения по т.1 представител в състава на 
Областния съвет за развитие – Кюстендил, той ще бъде заместван от: Шейхриар Неждет 
Златарска – общински съветник. 

 

Точка 16 (Шестнадесета) 

561/20.11.2023 г.  
Докладна записка от инж. Костадин Костадинов – Председател на ОбС, относно 
Освобождаване и избор на  управител на „Водоснабдяване и канализация-
Дупница“ЕООД,  гр.Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване от името на 
групата /Изказване от името на групата чл. 47/: 

Уважаеми колеги, една много важна докладна трябва да гледаме в момента. Когато 
преди около 2 години избирахме сегашния управител на В и К г-жа Красимира Иванова тя 
получи няколко основни задачи. 

Най-основната задача най-важната беше подобряването на събираемостта  и 
увеличаване на приходите на дружеството. Знаете, че дружеството е в много тежко 
финансово състояние, което има обективни причини ниската цена на водата, битката и на 
държавата и на други хора срещу Дупница. Част от тази битка включва натиск да не може 
да бъде увеличена цената и „В и К Дупница“ да загине. Дълги дебати е имало в тази зала. 
Общинския съвет и бившето  ръководство подкрепиха В и К с 500 000 лв. и т.н. 

Фактите са такива, че последната година събираемостта и дейността на  В и К се 
влоши драстично и в дейността увеличаване на приходите. 
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Не мога да не кажа и използвам случая да благодаря на г-жа Красимира Иванова за 
добрата работа и всеотдайността, която тя прояви за енергичността, за целеустремеността. 
Ние уважаеми колеги, както и преди казах става въпрос за пари. Заплатите закъсняват с 
месеци, не се плащат регулярно задълженията. НАП продължава да блокира сметката, в 
момента сме на 25%. Не знаеме утре на колко ще бъдеме. Всеки един ден е рисков. 

От тази гледна точка и след известни дебати г-жа Иванова миналата седмица си 
подаде оставката в деловодството на ОбС в присъствието на г-н Дангов, на зам.кмета 
Христов. При това положение ние сме пред състояние да изберем временно управляващ 
предприятието и след това да проведеме конкурс за управител. 

Преди да проведем конкурс за управител ще имаме среща, концепция за водния 
сектор в Дупница, за да формираме ако можем единна позиция на ОбС. Това е възловото 
запомнете. Ще ходим ли към Кюстендил, няма ли да ходим и други неща, но основното 
което трябва да се каже, че за да формираме такава позиция имаме нужда и от цифри. Да се 
каже какъв е дефицита във В и К. това, което не можахме и не можахме да разберем какъв е 
дефицита на годишна база, на месечна база и тогава с администрацията да се види какви са 
възможностите на общ.бюджет да дофинансира предприятието, на къде върви. 

Затова днес предлагаме да бъде избран временно изпълняващ управител. 
Предложението е за г-н Васил Милушев. Г-н Милушев е в залата. Г-н кмете ако 

нямате нищо против да чуем г-н Милушев. 
 
Г-н Васил Милушев: 
 Да се представя първо. 
Някои ме познават, някои не. 
Благодаря на г-н кмета, на г-н председателя и на вас. Завършил съм водоснабдителни 

мрежи и канализационни мрежи и съоръжения. Започнал съм кариерата си в Напоителни 
системи 2 години. Отговарях за язовир Дяково и другите язовири към клон Дупница. След 
това започнах работа във „В и К Дупница“ в пречиствателна станция за отпадъчни води. 

В пречиствателната станция съм бил технолог, началник на пречиствателна станция. 
Във „В и К“ съм бил за кратко гл. инженер, след това започнах работа в чужбина от 

2002 до края на 2011 г.. сега другите неща, които каза г-н председателя Костадинов 
приоритетите наистина…всичко става с пари, без пари нищо не става. За да има пари 
трябва да се увеличи събираемостта във „В и К“ дружеството. Без събираемост само 
разходи не може да се правят.трябва да се види какъв е баланса, какви са възможностите 
моментни и т.н за да могат да се вземат правилните мерки за да се оздрави дружеството и 
да се стабилизира дейността му. Знаете, че освен г-жа Иванова и други кадри са напуснали, 
подали са си оставките. Това означава, че ще търсят кадри, защото без хора не става. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Георги Рангелов за изказване. 
 
Г-н Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми г-н кмете, 
Колеги. 
Въпроса ми е към вас г-н Костадинов. 
„В и К“ е принципал на ОбС и на председателя на ОбС. След като видехте, че 

събираемостта е слаба първите 6 месеца, защо тогава не я освободихте тази госпожа? 
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Втория ми въпрос. Как така и позволихте да ходи в община Дупница и дерибейства 
по села и паланки и да си позволява да ходи с багери и да заплашва хората, че ще им реже 
водата? 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Георги Красимиров Градевски. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Г-н кмет, 
Г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
Използвам тази докладна, за да отправя апел към управляващите да се обърне 

спешно внимание на В и К системата на с. Самораново с оглед изграждането на затвора, 
който е там. И в момента няма вода  и с оглед състоянието на „В и К Дупница“  могат да се 
получат непоправими неща във В и К сектора, особено в Самораново. 

Като цяло навсякъде трябва да се обърне внимание в този сектор, но тук е спешно с 
оглед на големия капацитет на затвора, който се изгражда и за предлагам да се сформира 
комисия, която да гледа това нещо и за връзка с по-висши инстанции, за да може да се 
вземат мерки от вчера. Защото наистина проблема е голям и ще стигнеме до стачки 
занапред, ако не се вземат мерки. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Табаков за изказване. 
 
Г-н Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми общ.съветници, 
Уважаеми гости. 
Аз преди година като народен представител, така доста се зарових по темата за В и 

К, но това няма да бъде темата на моето изказване. Ще имам възможност да разкажа за 
моите търсения и моите открития, които направих преди година за В И К. 

На днешната сесия искам да подкрепя г-н Милушев. Заявявам, че ще гласувам за 
него. Това е един истински професионалист. Преди година, когато търсех документи и се 
интересувах от темата за В и К той ми оказа съдействие чисто логически и последователно 
да вляза в темата. Наистина той е един истински професионалист, освен, че е честен и 
добър човек. Аз ще гласувам за него. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Гущеров  за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н председател, 
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Г-н кмете, 
Г-н Милушев. 
Тъй като чухме, че вие сте кандидатурата, която ще бъде предложена за временно 

изпълняващ, знаейки че сте и от района както и фамилията говори. 
Надявам се, както г-н Костадинов каза че г-жа Иванова е била енергична, да беше 

енергична ,сигурно и други действия. Но, нямаше при нея чуваемост на проблемите, които 
гражданите позволяваха. Налагаше се на нашите приемни или където и да е гражданите да 
поставят въпроси свързани с управлението във „В и К“ сектора. 

Така, че надявам се а доста добре съм запознат с вашата биография и отзивите, които 
съм събрал е, че сте комуникативен и разбирате от сектор водоснабдяване. Тук става 
въпрос и за една друга черта, която досега не ви се е налагало да използвате диалогичност, 
не само с ОбС, но и с всички институции с които имате взаимоотношения. 

Обръщам се към всички колеги. Досега сме показвали по темата г-н Костадинов 
единомислие и ако потърсиме заедно …и пак подчертавам ще подкрепиме 
освобождаването на г-жа Иванова и избирането на г-н Милушев. Непотърсена помощ от 
наша страна няма да предложиме. Но има варианти да потърсиме съдействие и коментари с 
представители на В и К Холдинга, които достатъчно добре са запознати с нашия проблем 
на В и К сектора и да търсиме конструктивни и реални решения. Сега е началото на 
мандата без гол политически популизъм, защото това е тема, която касае всеки гражданин 
на Дупница. 

С гласуването за избирането на г-н Милушев ние подаваме ръка и казваме да, но той 
има определен мандат за срока, който бъде избран нов управител. Нека ако той е 
консенсусна фигура да има възможност този човек на всяка комисия особено 
икономическа, ТСУ да присъства и да ни запознава с актуалното състояние и проблемите. 
Казвам това, защото в досегашната практика г-жа Иванова беше  канена почти постоянно. 

Да, цифрите не бяха добри, но поне имаше чуваемост и актуална информация какво 
се случва. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Гущеров . 
Г-н Мантарков за изказване. 
 
Г-н Виктор Методиев Мантарков /Възраждане/ - Изказване /Изказване/: 
Искам тука да се обърна към колегите общински съветници с молбата, че трябва да 

се направи нещо, да се вземе решение от ОбС, защото нашите депутати…оказа се 
предложението за промяна на закона за водите е спряно от комисията към МРРБ. Там си 
защитават тезата, че са 28 оператора на областен принцип, 28 да са обособените територии 
и тука юристите най-вече могат да кажат как да реагираме, за да може да запазим некакви 
шансове, защото дружество си остава самостоятелно с …те твърдят, че това е невъзможно 
да се случи, но има некакви шансове със съдебни дела да се обжалва решението на ОбС от 
2016 за влизане в Асоциацията или да се обжалват трите отказа на Асоциацията за 
напускане на…нещо в тоя дух. 

Искам накрая да изразя своята подкрепа за г-н Милушев. Познаваме се не от вчера 
доста години и аз ще гласувам за него. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
г-н Гущеров реплика. 
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Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Виктор 
Методиев Мантарков: 

Репликата ми е отправена към г-н Мантарков с оглед малко повече информация за 
това, което коментирах преди малко в изказването. В предварителни разговори, събирайки 
информация,  тука трябва да има единно политическо решение евентуално може да се 
направи такова изключение примерно „В и К“ оператора да бъде с друга форма на 
управление. Не ЕООД а  да има и подуправител и този подуправител да бъде излъчен от 
дупнишкото В и К. тука е въпрос на разговори, срещи, трябва да бъде организиран и 
разглеждан само от една група или определени общ.съветници. 

Г-н Мантарков спомена депутати, народни представители…никой не ни обърна 
внимание и по тая тема сами трябва да си решим проблема. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Иван Раков за изказване. 
 
Г-н  Иван Миланов Раков /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми общ.съветници. 
Моето изказване е продиктувано от думите на г-н Гущеров, на г-н Градевски и на 

всички. По тази наболяла тема трябва да има абсолютно пълно единодушие г-да 
общ.съветници. 

Нека подкрепим г-н Милушев в тази ситуация, за да чувства той сигурност, че сме 
застанали като принципал, като ОбС зад него и да му дадеме възможност както и на 
управляващите да успеят по някакъв начин да се преборят и да се справят с този важен 
въпрос за нашата община. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н  Раков. 
Ще направя нещо като дублика. 
На г-н Рангелов ще кажа, че да ОбС е пренципал, но аз и на Красимира Иванова и 

пред г-н Милушев заявявам, че той ще има самостоятелната свобода и област на действие 
без някой да му държи ръцете и да му казва назначи този или уволни онзи. 

За разлика обаче от миналия път този път ще участвам активно в …ще наблюдавам 
от първо лице какво се случва във В и К. вече имах възможността да заявя на 
пресконференция, че всеки болничен….защото там е лавина от болнични ще бъде 
докладван от мен в НОИ и който ще работи ще работи, който  няма да работи, няма да 
работи. 

Колкото това за Асоциацията и аз казвам днес е ден в който ние и както каза и Иван 
да дадеме кураж и сила и подкрепа на г-н Милушев да се справи с огромните 
предизвикателства в дружество, което е в състояние на свободно падане. Нека го окуражим 
и ме кажем, че ОбС е зад него, че ще се търсят форми за финансиране. Колкото до 
концепцията и какво ще се случи във водния сектор вече казах г-н Гущеров кога да се 
съберем и веднага свикваме работна среща. 

Първо г-н Милушев към вас отново ви поставяме задача за събираемостта, 
увеличаване на събираемостта, защото какво като ние гласувахме 500 000 кредит а тази 
година дружеството завърши с 300 000 по-малко събрани от миналата, какво от това. 
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Вашата първа задача е повишаване на събираемостта и стари вземания. 1 5 000 000 
стари вземания и от тях под 500 000 са просрочени, всичко друго е …ако трябва 
юридически адвокатски ако е така…но дори и 500 000 да може да съберем…колекторска ли 
фирма. Това е първата ви задача. 

Втората ви задача, която може би е и първа, но тя е вече оперативна е да подготвите 
града за зимния сезон. Съгласен съм с Градевски утре вече го дават ниски температури а 
има нужда във В и К да се подготви водохващането…съоръженията за зимния сезон. Това е 
задължително и трябва да го направите по най-бързия начин. Да дадете анализ пред ОбС за 
финансовото състояние, това което говорихме с Вас. Да знаеме ние какъв е дефицита по 
месеци ако може, за да докладвате на кмета и кмета да каже на ОбС какви са 
възможностите какви са възможностите да бъде подкрепено дружеството и до кога и да 
повишавате капацитета на дружеството, административния капацитет, техническата част, 
майстори и т.н. 

Г-н кмете заповядайте. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря г-н председател. 
Уважаеми дами и господа общ.съветници. 
Уважаеми г-н Милушев. 
Това беше една от темите, които говорех не днес, не в кампанията, която говорим 

ние от БСП повече от 10 години. Надявам се да бъде това началото на разрешаване на 
проблема В и К Дупница. Да не си го кажем г-н председател, понеже има представителство 
на най-дълго управлявалата политическа сила с управител на В и К. нали на бъркам? 
Когато и местната власт и централната власт беше една и съща, говоря за Илия Илиев. 

Ако трябва да се запитаме защо стигнахме дотук можем да намерим 3 причини защо. 
За всичко, което се случваше и неслучваше. Аз лично като общ.съветник съм гласувал за 
избора на г-н Илиев. Тогава на вашето място имаше един друг председател, който казваше 
годишно В и К ще прави по 1 000 000. Нали така? Затова съвета ми е нека бъдат малко по-
обрани в приказката същата политическа сила. Защото днес не само, че няма 1 000 000 
инвестиции от В и К а има над 3 500 000 задължения оперативни. Нали знаете какво е 
оперативни? В момента нямат пари да си купят един химикал или един кламер. 

Първата среща, която направихме след клетвата беше във В и К. втората среща беше 
на другия ден при мен дойде писмо с 600 000 за ток. Благодаря на ръководството на 
Електрохолд, че ме приеха и се разбрахме да не спират тока. 

Тука има хора от Тополница, Крайни дол, кметове по селата ще кажа че проблемите 
с водоснабдяването на Тополница и на Крайни дол и на Баланово и на Червен брег и на 
всички села са много големи да не говоря за Самораново. Затова разчитам на прагматични 
решения а не емоционални.това, че има г-н председател болнични много е заради факта, че 
те не получават заплати и поне да имат някакви пари с които да си издържат семействата за 
съжаление. 

Това, че събираемостта е ниска е създаден такъв микроклимат от бившата 
управителка, че инкасаторите не ходят да инкасират и събират. Това, че се правят калпаво 
авариите е факт и е въпрос на организация. А че има за зимния сезон дупки от аварии на В 
и К на основни улици е пак моя отговорност създаден от В и К. затова много внимателно 
трябва да премислим какви ще бъдат нашите стъпки оттук нататък. Защото ако говорим, че 
държавата по една или друга причина е стъпила в Кюстендил във В и К тамошното и прави 
така да подобрява състоянието на дружеството, да се запитаме защо при нас не се е случило 
така. Но, проблема е тук. 

На г-н Милушев никак няма да му бъде леко ако бъде избран. И то чисто оперативно 
да подготви съоръженията за зимата. И резервоарите и другите съоръжения, които касаят 
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довеждането на водата. Надявам се той да има възможността да подбере добър екип с хора, 
които да бъдат лоялни не на него или на мен, на всички граждани. Аз очаквам ОбС да вземе 
мъдро решение в условията на диалог, то ще бъде едно от непопулярните решения. Защото 
няма повече оттук нататък накъде. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н кмете. 
Г-н Гущеров за реплика.  
 
Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Уважаеми колеги. 
Моята реплика ще бъде към г-н Дангов. 
Положителното ще бъде в началото. Г-н Дангов, поздравявам ви, че така в 

коалицията в която сте с председателя сте успели да го убедите, че г-жа Иванова не се 
справя със задачите и ние стигаме до това решение, но всичко останало ще се направя, че 
не съм го чул и ще кажа защо. 

Подадохме ръка за диалог, но вие хвърляте една вина ще ви припомня някои неща. 
От 2016 до 2020 говорите за един председател, едни съветници, едни групи. Тези групи 
осигури 10 000 000 за водната инфраструктура в община Дупница. Нека това не го 
забравяме, пак ще ви го припомня, защото дайте да надграждаме такъв тон задаваме на тази 
първа сесия с работен елемент. Ако постоянно ще казваме какво ние не правиме, вие сам 
заявихте зная проблемите, имам решение. Ще ви го напомням на всяка сесия. Така, че тона 
на диалога, който заявяваме е заедно вие вървите дайте още от началото да се разделиме. 

Ние не питаме дали Милушев е обсъждан с други групи. От събирана информация 
знаеме, че е професионалист. Надявам се това е още плод на вашата емоция, че сте избран 
за кмет и си позволявате такъв политически момент във вашето изказване. 

Ако така ще работиме по тази щикотлива тема тогава да работиме. Популизъм по 
тази тема има колкото искате. 

Г-н Рангелов беше много прав. Принципал на В и К е председателя на ОбС. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
г-н кмете. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
На последното принципал не е председателя, принципал е ОбС.  
Председателя само го представлява. 
Ако г-н Гущеров аз не съм споменал нито вашето име, нито политическата сила вие 

се разпознавате да попитам за калпавия ремонт в жк“Бисрица“ ли говорим, където мирише 
целия квартал? За това ли говорите? За тези инвестиции ли говорите? Чия е отговорността 
за калпавия ремонт повтарям и миришещите канализационни шахти? Моя? На г-н 
Костадинов? Защо не ходите да обясните това за инвестициите от политическата сила, 
която представлявате. Защото нека го кажем. Тогавашния бивш председател натисна ОбС 
за вземе такова решение за влизане във В и К Асоциацията по този повод, за да получи 
общината финансиране и за там и за жк“Дупница“. Това беше разменната монета. Каква е 
цената днес? Какво се получава? Държавата тогава водеща политически сила на централно 
и местно ниво осигурява финансиране за проекти добре. Правят се калпаво и се залага 
цялото население, цялата община. Затова е водата в Кюстендил в момента с решение на 
ОбС. 
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Идете и обяснете за калпавия ремонт в жк“Бистрица“. Защо мирише от шахтите? 
Мога да продължа в този ред на мисли и с  други примери. Не искам да задавам друг тон, 
има време ще го кажа. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
За първи път имаме в този състав процедурно предложение г-н Раков. 
 
Г-н Иван Миланов Раков /ПП „СДС“/ - Процедурно предложение /Процедурно 

предложение/ "Прекратяване на заседанието": 
Преди малко на моето изказване молбата беше да бъдеме единни и г-н Дангов, г-н 

Гущеров разводняваме темата. Мисля, че гласуваме в момента оставката на бившия 
управетел на В и К и сега избора на временен управител. 

Затова отправям процедурно предложение за прекратяване да дискусията и 
преминаване към гласуване на точката. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Раков. 
Когато има процедурно предложение аз съм длъжен да го поставя незабавно на 

гласуване. 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 

Предложения за промени: 

Предложение от Костадин Крумов Костадинов: 2.Общински съвет-Дупница 
избира Васил Милушев за управител на „Водоснабдяване и канализация – 
Дупница“ЕООД, гр.Дупница 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  
приема се предложението. 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 



67 
 

12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Христо Страхилов Михалчев: За 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 1 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: За 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: Против 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
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22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: За 

 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.2 ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1, т.9 ЗМСМА и 

чл.27, ал.4 и ал.5 ЗМСМА, и на основание чл.137, ал.1, т.5 от Търговския закон, чл.53, 
ал.5 от Правилника за прилагане на Закона за публичните предприятия, Общински 
съвет-Дупница, като едноличен собственик на капитала на „Водоснабдяване и 
канализация-Дупница“ЕООД, гр.Дупница, прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 18 
 
1.Общински съвет-Дупница освобождава Красимира Венчова Иванова-Анастасова, с 

ЕГН 7905170010, като управител на „Водоснабдяване и канализация – Дупница“ЕООД, 
гр.Дупница, ЕИК 819364771, без да я освобождава от отговорност. 

2.Общински съвет-Дупница избира Васил Исталиянов Милушев с ЕГН 6603062267, 
за управител на „Водоснабдяване и канализация – Дупница“ЕООД, гр.Дупница, ЕИК 
819364771. 

3.Определя възнаграждение на управителя на „Водоснабдяване и канализация – 
Дупница“ЕООД, гр.Дупница в размер на 1800 /хиляда и осемстотин/ лева. 

4.Общински съвет-Дупница възлага на Кмета на Община Дупница да сключи  
Договор за управление на „Водоснабдяване и канализация – Дупница“ЕООД, гр.Дупница с 
новоизбрания управител, със срок - до провеждането на конкурс, но не по-дълъг от 6 месеца. 

5.Възлага на новоизбрания управител да заяви за вписване настоящите промени по 
партидата на дружеството в Агенция по вписванията, Търговски регистър и регистър на 
юридическите лица с нестопанска цел. 

 
 

Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
С оглед да преодолея тъмно червената диктатура, която г-н Костадинов налага от 

микрофона и добре, че сегашния правилник дава възможност, когато гласуваш против да 
дадеш обяснение. 

Първо към г-н Милушев по самото предложение гласувах за, но тъй като 
процедурите са такива и се надявам да може да ги използваме и след като приемеме  
Правилника искам да отговоря на това, което г-н Раков каза. Подали сме тон за добро 
отношение и за решаване. 

А като попита г-н Дангов се връщам. Сам спомена жк „Дупница“. Той пропуска 
улиците „Венелин“…. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Г-н Гущеров, имате право диктатура ли е, не е ли вие трябва да обясните защо сте 

гласувал против. 
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Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Аз обяснявам защо съм гласувал… 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Това е просто ред. Вие сте били председател и знаете…вие гласувахте против новия 

управител. Защо гласувахте против? 
 
Г-н Емил Гущеров – общ.съветник: 
Гласувах в докладната, където беше посочено неговото име за, но тъй като преди 

това прекъснахте дебатите, затова гласувах против. 
Ако продължите да позволявате на г-н кмета да взима думата и отношение, когато си 

пожелае и нас да ни репликирате и да не ни давате думата в Правилника ще помоля да 
обърнеме внимание на този момент. Нали сам споменахте, както г-н Рангелов каза че 
всички сме равни. 

Благодаря. 
 

Точка 17 (Седемнадесета) 

564/21.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно 
Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2023 г.  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Г-н Петров. 
 
Г-н Павел Петров Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/: 
Уважаеми общ.саветници, 
Г-н кмет, 
Г-н председател. 
Актуализацията на капиталовия списък е тази, която се прави някои от вас не знаят 

още всяка година в края на годината когато уточниме от капиталовата програма какво ще се 
изпълни, какво няма да се изпълни, къде са спестени средства да се пренасочат за друг 
обект. Целта е не да спасиме а да успееме да съхраниме целевата субсидия за капиталови 
разходи, която се разходва само с този списък, защото се разплаща от държавата. 

В настоящия списък не са правени промени в обема на капиталовите разходи за 
годината, той остава същия а са направени вътрешни компенсирани промени, като вие в 
списъка ще видите било, става.  Било е това, което е гласувано преди приемане на 
капиталовия списък а става това, което е сега.в крайна сметка разместени са така, че накрая 
остава същата рамка на капиталовите разходи. Чисто  оперативно е тая промяна в 
капиталовия списък. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря г-н Петров. 
Анастасия Давкова за изказване. 

Г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - 
Изказване /Изказване/ 

Уважаеми, господин кмет,  
господин председател,  
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колеги. 
Искам нещо, което ме озадачи за да стана и да задам няколко въпроса е в 

приложението към докладната записка раздел Б, точка 11 ограда,гробищен парк на село 
Джерман. Много ме озадачи. 

Първото, за което ме озадачи е, че тези пари са предвидени от републиканския 
бюджет 42 500 лева.Съответно сега минават с общински средства. Значи, лично вчера 
сутринта си направих труда да ида да снимам оградата. Даже съм разпечатала и какво 
представлява ограда за 42 000 лева. Може да я видите всички. Който иска при мен, сега ще 
ви покажа цифрово да погледне. 

Първият въпрос е тази ограда, платена ли е към фирмата изпълнител? Да ли е 
разплатена по някакъв начин? 

И другото, което озадачава е не толкова състоянието и строително-монтажните 
работи, както виждате, дали да ги изследваме какви са, а това, че самата ограда не е на 
фактическото си местоположение.И сега ще ви го кажа, съжалявам, че кмета на село 
Джерман го няма,защото вече имаме няколко сигнала от там, от граждани, преди две 
седмици ме потърси лично той, за да ме попита как тази ограда може да бъде преместена. 

И сега ще ви кажа, защото тази ограда в момента навлиза в чужда собственост. 
Доказано, оградата навлиза в чужда собственост. Тя също е публично-общинска собственост, 
съответно собственост на общината,но представлява селскостопански път за достъп. От този 
път за достъп, който трябва да е широк по документи 3,80, в момента там е 2 метра. 
Съответно, този път за достъп е към имоти, които са частна собственост и от които хората 
вече страдат, че не могат да си идат там със  собствените си мепесета, да не говоря, че като 
със селскостопански, такава техника по-голяма няма как да мине. 

И съответно, следващия въпрос, който бих задала е, тези пари, ако не са разплатени, 
може ли да се хване фирмата, изпълнител, която е изпълнила нали съответната поръчка, да 
си поне в, частта къде това стеснение да се ушири, така че да нямаме жалби за бъдеще и да 
няма повече изразходвани средства съответно-общински, да местиме ограда или да 
обезщетяваме някой чрез отчуждаване.  

Благодаря ви. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Г-н Петров, има ли в момента готовност да отговорим, дали е платено или не е 

платено на фирмата? 
 
Г-н Павел Петров Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/: 
Точно за това проверях, след малко ще говоря дали е платено. 
Не мога да дам повече информация. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Наистина, госпожа Давкова, не винаги администрацията  мога да знае всичко наизуст, 

ако го знае добре, ако не ще провери, ще получи отговор. 
Иначе, по принцип само г-н кмета иска да каже, когато е раздел Б, това означава, че 

това е завършен обект даже от предходна година, най-вероятно. А раздел беше така. 
Извинявам се. Раздел А е. А раздел Б е това, което предстои да се прави. Говоря, когато е 
истинския капиталов списък, сега е актуализация, може да е изпълнен, може да не изпълнен. 

Така че, нека да изчакаме и ще получиме…. 
Заповядайте г-н кмете 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря, господин председател,  
уважаеми дами господа 
общински съветници,  
колеги кметове. 
Това е господин Гущеров предизборен обект на ГЕРБ. Ако не знаете, да го кажа. И 

понеже, аз трябва да съм най-информираният човек. И го казвам. Разплатено е всичко. 
За съжаление, г-жо Давкова, това е на място. Проверка е извършена от мен. И с това 

ще се занимава прокуратурата. Изпълнителя нямаше възможност на изборите да участва. Той 
беше под опеката на органите, които правораздават. Само това ще кажа. Това е по тази точка. 
Договора, сега ще ми го донесат, ще видите. 

Ако господин Гущеров знае да има две плащания знам, че има. Ако г-н Гущеров знае 
нещо повече може да каже. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
Ако се разгорещят, страстите ще има почивка. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Дайте думата на господин Гущеров сега. 
Той толкова въпроси задаваше…. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Преминаваме към гласуване на актуализираната програма. 
Има заявките за изказване. 
Господин Гущеров, заповядате за изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване: 
Благодаря, че се вслушахте в предложението на господин кмета г-н председател. 
Като ме призова господин Раков, аз няма да влизам в диалекта и формата, когато 

господин Дангов иска да насади още на първата сесия. По-скоро ще оправя отново 
продължение към вас. Тъй като става въпрос за капиталови разходи. и който, ако не се 
обединят усилия и не се вземе решение, ще отива на вятъра, говоря за стадиона. Тъй като до 
края на годината е варианта, в който трябва да бъдат отпуснати и да стартира този проект. 

Тъй като месец септември, все още знаеме кога беше приет  бюджета в държавата С 
оглед предизборната кампания забравете я , имаме един месец, Ако искате сами ходете,  
както решите правете, няма един месец и колко дни , до момента, в който тези пари могат да 
се използват от общината. 1 297 000 за развитието на спортната база и визирам стадион 
Бончук. Относно това е  по наредба 4, когато не се лъжа, от догодина ще има 50% 
самоучастие на общините. Така, че нека говорим сериозните теми, изборите минаха. 

Благодаря ви. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 

 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Може ли г-н председател? 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Заповядайте. 
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Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/: 
Уважаеми господин Гущеров, изборите минаха, но на каква цена? 
 Вие чухте ли госпожа Давкова, като специалист, какво каза? И аз съм и благодарен за 

това. 42 000 лева за 10 циментови кола и два топа мрежа. Повтарям, над 42 000 лева, кажете 
на господин на г-н Стоев от Джерман, какви инвестиции трябва да правим в село от Джерман 
оттук нататък  ако това го позволим, е така безнаказано. Нещо ви мина покрай ушите 
репликата за изпълнителя. 
Когото вие защитавахте много активно в кампанията, че бил репресиран и така нататък. Този 
човек, да попитам в каква зависимост от политическата ви партия, която вие представлявате, 
че беше изпълнител и на Младежкия дом, един и същ или под изпълнител.  

Аз съжалявам, че но това са реални въпроси, за които хората говорите. Няма как да 
се скрием и да кажем, че не знаем за това. Ще повторя, това е предизборен обект на бившия 
кмет, който дори не дойде и на клетвата, която трябваше да положи новия състав на 
Общинския съвет. И ако това е цената на изборите, които вие водите, то тя е твърде скъпа и 
хората би следвало да я знаят. 

Що се отнася до това, което говорите за финансирането на проекта за стадиона, там 
нещата са далеч по-сложни от това, което вие знаете. Но ще спря до тук. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Процедурно предложение,  
Господин Гергов... 

Винаги се дава за процедурното предложение, 
 Господин Гергов. 
 

Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Процедурно предложение 
/Процедурно предложение/ "Удължаване времето за работа": 

Господин председател, вече и 55, така че трябва да вземем решение за удължаване на 
работното време. 

 В тази посолка е моето продължение.  
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря господин Гергов.  
Тъй като поправен Общинския съвет работи до 14 часа.  
Продължението на господин Гергов, е удължаване на времето работа до приключване 

на работа 
И така минаваме към процедурно предложение, удължаване на времето за работа. 

Секунда само. 
Моля да гласувате. 

 

Гласуване по процедурите: 

1. Удължаване времето за работа 

Резултат от гласуването: 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Продължаваме работа. 
Г-н Гущеров, лично обяснение. 
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Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Лично обяснение /Лично 
обяснение/: 

Благодаря, господин председател. 
Само ще припомня, както и вие, така предполагам и  всички колеги в тази зала 

пледираме и подкрепяме, когато местния бизнес работи на проекти, които се осъществяват в 
община Дупница. Все едно господин Дангов казва, че е престъпление, че съветник бивш от 
тях, който сега е на друга позиция в общината, работи като повея изпълнител на един 
държавен обект в с. Самораново и където даже имаше и смъртен случай, но този човек успял 
да спечели обществената поръчка, съответно си е потърсил те изпълнителите на много места, 
не само в Дупница Естествено, с оглед минимализиране на разходите, търсят местни под 
изпълнители. 

Има  ли нещо престъпно в това, че наш колега бивш и сега изпълняваш друга 
позиция в общинска администрация е подизпълнител на този проект? 

Това ми е питането, местните хора и бизнеса не трябва ли да участват в проекти, 
които се случат на територията на страната? И ако бъдат потърсени от фирмата, която е 
спечелила проекта, с оглед да изкарат своята прехрана в определен вид фирми и работници, 
това престъпно ли е? 

 Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря. 
Така, няма други заявки за изказване, преминаваме към гласуване. 
Гласуваме докланата като цяло. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Ивайло Валериев Петров: За 
13. Иван Миланов Раков: За 
14. Иво Николов Ников: За 
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15. Илиян Ангелов Миланов: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Николай Димитров Табаков: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Румен Живков Желязков: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Георгиев Страшимиров: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Христо Страхилов Михалчев: За 
26. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 124, ал. 3 от ЗПФ, чл. 19, ал. 4 от Наредбата за 
общинските публични финанси, във връзка с чл. 52 и чл. 53 от ЗДБРБ за 2023 г., чл. 51, 
ал. 2 от ЗПФ, на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 
от ЗМСМА, Об.С прие 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 19 

 
1. Общински съвет – гр. Дупница актуализира поименния списък на обектите за 

капиталови разходи през 2023 г., съгласно Приложение № 1, раздели „А“ и „Б", изменящо и 
допълващо Приложение № 4, раздели „А“ и „Б“ към Решение 150/2023 г. на ОбС – гр. 
Дупница.    

 
2. Одобрява разпределението на целевата субсидия за капиталови разходи в общ 

размер на 1 695 100   лв. съгласно Приложение № 1, раздели „А“ и „Б“, изменящо и 
допълващо Приложение № 4, раздели „А“ и „Б“ към Решение 150/2023 г. на ОбС – гр. 
Дупница.    

Точка 18 (Осемнадесета) 

565/21.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Поемане на 
краткосрочен общински дълг към Фонд „ФЛАГ“ за финансиране на проект 
BG16RFOP001-1л029-0007“ „Преустройство и смяна на предназначение на Младежки 
дом в Градски исторически музей – гр. Дупница“ по процедура BG16RFOP001-1.029 
„Изпълнение на интегрирани планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020-
Дупница“, приоритетна ос 1 „Устойчиво и интегрирано градско развитие“ по ОПРР 
2014-2020  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Аз искам да кажа няколко думи, защото сега сме на темата за Младежкия дом. 

Когато бяхме призовани да гласуваме в предишния ОбС, първо в по-предишния мисля че 
беше, когато излезе идеята Младежкия дом да стане Градски исторически музей. 

Тогава проекта не спечели и беше ни казано, че той ще бъде финансиран ако останат 
средства, мисля че…Не помня през кой фонд, фонда на фондовете или нещо такова, и беше 
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казано. Тогава  още...аз, както винаги, задавам въпрос, колко ще струва на общината това 
нещо съфинансирането. Беше отговорено, че ще струва 800 000. 

Аз казах, 800 000 е много сериозна сума. Тогава беше казано, че видите ли 
общинска...сега, като заработи новата галерия, тя ще генерира средства, защото много пъти 
покойния лека му пръст Краси Георгиев казваше, че тези пари трябвало да се ги възстанови 
музея сам. 

Това може да го видите, има го в протоколите на сесиите на общинският съвет. И аз 
го казах, как си ги възстанови музея 800 000, това е невъзможно. И той имаше огромни 
притеснени и съмнение, дали това ще случи. 

Пак ме извинете, не помня кога казаха, да остана ли със средства...госпожа 
Желязкова, а кога бе? Подписахме договор. Имаш ли спомен 21-а година, казаха, или 21-а, 
или 22-а, не, 21-а. Останали със средства в фонда. Аз пак попитах. Съфинансирането е 800 
000 лева. Сага обаче  в докладната чета, че съфинансирането в общината е 1 133 000 лева. 

Само че към тях има и едни, не помня колко, стотин хиляди лева за покрива, който 
гласувахме в предния съвет да вземеме кредит. 460 000 мисля, че гласувахме. Защото, 
видите, не бил текъл, покрива и няма... щяло да било предвидено в проекта. 

Защо не е предвидено, никой не отговори, но както иде. После разбирам за 
прословутото боядисване. Там пак не съм чул точна цифра, мисля, че около 300 000. 

Даже над 300 000, над 300 000, то не е саниране, повече от половината е боядисване. 
И сега какво се оказва? Че почти 2 000 000 общината ще даде …е дала по този проект. 

И въпросът е следния. А какво следва? Айде, че проекта е позор, че проекта не е 
завършен, че юли месец ни събраха и да сесията се каза, че до края на август, всичко ще е 
приключено. А както се разбра, сега сме края на ноември и нищо не е приключено. И дали и 
дано бъде приключено, дано бъде верифицирано. 

Обаче, какво ще случи след това? Ще го има ли този градски музеи? Загубили сме 
400 000 и вече това стана ясно. Въобще този проект е пред тотален разпад и провал. 

И сега, призовавайки ни да ви подкрепиме, защото това всъщност е мостово 
финансиране.  Това са пари, които ние сега ще вземем от флаг назаем и после оперативната 
програма, ще ги даде пък  и ще ги върнеме на флаг. Няма начин да не подкрепя такава 
доклана, защото това, винаги когато е мостово финансиране, е важно. Но аз ви моля г-н  
кмете. Тъй като се нам се наслушал вече на лъжи, на неизказани, на полуистини, неистини, 
ми е писнало какво ще се случи с градски исторически музей,кога смятате, как смятате, как 
се движат нещата и въобще, това е въпроса, който вече изяснихме, че дано не се провали 
проекта, но какво ще се случи занапред. Това е нещото, което ме терзае. 

Ако желаете да говорим и другите колеги, тогава да... 
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/:  
Да, да, тук е г-жа Желязкова ръководител на проекта. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Господин Николай Табаков. 
 
Г-н Николай Димитров Табаков /Коалиция ПП-ДБ/ - Изказване /Изказване: 
Уважаваеми господин Председател, 
Уважавам господин кмет,  
уважаваме колеги. 
Извинявам се за стотен път зимам думата. Аз съм възпитаник на младежкият дом, аз 

съм възпитаник на Дупница. Емоционално, човешки съм свързан с тази сграда. 
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Ония ден минах през нея, нищо общо няма това с духа на  сградата, с духа на  
проекта на архитект Сапунджиев. Това е едно от малкото уникално изгради за цяла България. 
Тази вантовата технология на въжетата, сградата е единствена във България. 

Тук преди малко и председателя споменаваше цифри, цифри, цифри. Разбирам, 
естествено, всичко това е пари. Но има и други неща, като не се измерят с пари. Дупница за 
съжаление постепенно губи свой градски облик, свой автентичен облик. 

Това за мене е проблем. Разбирам, че за повечето хора от Дупница не е проблем 
това. Но за мен е един истински проблем, че  най- емблематичната сграда в Дупница загуби 
умря той дух, който носеше. Аз съм възпитаник там. И цялото наше поколение от 84.  до 89. 
Година там сме се възпитавали на характер, на дух, но съжаление това, което видяхме беше, 
не знам, може би, ако дадем пример, един Мерцедес боядисан с блажна боя. Той в себе си е 
Мерцедес, двигатела му такъв, обаче, не е вече колата. Така че исках да кажа това. Не всичко 
е цифри, не всичко е пари, духа трябва да го поддържаме. Като изразители на общественото 
мнение трябва да следим за това нещо. 

Може би малко встрани от темата ще дам още един пример с галерията, която е 
новата галерия долу. Нищо въобще няма със духа на джамията, околийската къде къща и 
новата галерия. Няма никаква приемственост. Същност, аз искам да попитам, кой беше 
архитектът на този ремонт. Кой направи така, че всичко отвън къде се опаше с алуминиева 
дограма и стъкла. И щеми се  да му  задам някой въпроси. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Николай Димитров Табаков: 
Благодаря ви. 
Една кратка реплика към вас г-н Табаков.  
Не всичко е пари, така е. И аз зададох и въпроса. 
То е видно, че милиони и милиони и милиони заминаха и заминаха и заминаха и той 

каза и накъде заминаха. И аз попитах, а какво ще следва сега? 
Над 100 000 лева издръжката на музея сега. Ще попитате кой музей? 

Има музей, има директор, има служители. Какво работят тези служители? Питал 
съм, никой не можа да каже. Вадят ли книги, приема ли вещи, пак последното приемане от 
16  ли, от 13 ли година. 100 000 на година. А сега новата сграда г-н Табаков. А тази сграда 
как се отоплява? А как се поддържа? Затова попитах господин кмета, какво ще следва от тук 
на там, защото аз съм ужасен. И с това завършвам. Господин Кмете, забравих в моето 
изказване, силно настоявам, присъединявам се към мнението на Табаков и ще ви моля, ще 
искам, ще ви моля да започнете експертиза, как може тази боя да бъде отстранена и колко ще 
струва това на общината. И ще настоявам до последния момент всичко това грозно 
омаскаряване на сградата да бъде изчистено, като строител мисля, че знам как, мисля, че 
няма да струва скъпо, ще загубим едни 300-400 000 които го спечелил, да са му халал, но ви 
моля това да се случи. 

Господин Гущеров, за изказване. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Господин Костадинов, благодаря ви за предоставената възможност, тъй като в 

началото коментирахме тази тема поради объркването на господин Дангов, ще искам да 
припомня, че в договора за изпълнение поне която знаем от  срещите на икономическа 
комисия и тези срещи, които бяха юни, юли в формат и председатели на групи и т.н. как 
върви този проект, бяхме информирани, че на заложени каузи в договора за изпълнение, в 
които при некачествено изпълнение общината може да си потърси отговорност от 
съответния изпълнител. 
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Създава се експертен съвет, приемателни комисии, които когато съответно не е това, 
което общината е възложила, си има начини и методи това да бъде. Ние не се  2012, когато 
центъра беше разкопан, но запретнахме ръкави, срещи, ангажименти, нон-стоп по 
Министерства и центъра на Дупница, вече е отдавна и забравил че е бил проблем. 

В тая връзка ще анонсираме към гражданите на Дупница, за да покажем добре тон, 
което сме задаване за работа. Другата седмица, предполагам, ще достигне до нас една много 
положителна новина, която показва, дали си в опозиция или  в управлението, когато милееш 
за родния град и да защитаваш интересите на гражданите, няма значение. Важно, как 
гласуваш и какво правиш.  

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря. 
господин Георги Рангелов. 
 

Г-н Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Изказване /Изказване: 
Уважаеми , господин Председател. 
Уважаеми , господин кмете. 
Колеги. 
С тия цифри, които слушам, сигурно можехме да направим космодрум  тук. Милиони, 

милиони. А вие къде бяхте, като трябваше да се гласува? 
Вие бехте Председател, господин Костадинов. Кога трябваше да се вземат тия 

решения, защо гласувахте за.Дофинансиране, дофинансиране? Защо? И сега, една пледоария, 
виждате ли какво се случи? Ние не сме виновни. Всички от бивши общински свет трябва да 
се чувстват съпричастни и виновни за това, което се случи. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Георги Томов Рангелов 
Благодаря. 
 Ма една реплика ще ви направя, господин Рангелов. Какво казах аз в моето 

изказване? Какво казах аз? Не случайно направих ретроспекция за вас най-вече направих, 
защото тия, които не разбирате, трябва да ви помагаме. Казах, кога тръгна проекта и тогава 
задавах тези въпроси. Ако имате разбира се имейл и интернет, мога да видите какво съм 
казал и това попитах, как общината ще върне тези 800 000. 

И тогава г-н Чимев каза, при мен беше кмета на Велико Търново и той каза, че те 
печелят по един милион от такива дейности. Ако трябва да бъда честен сега той излезе в 
излезе, аз се чувствам виновен. Чувствам да се виновен, даже госпожата журналист сме 
помоли преди година и половина да ходиме на Младежкия дом. 

Да отидеме, да провериме. Казах и не, няма да отида. Щото ако отида, че кажат Коце 
го  строи, както много други, и затова няма да отида. 

Но че чувствам вина, че наистина трябваше да бъдеме по настоятелни чувствам. Г-н 
Гущеров нали бехте юли месец на срещата.Какво ни казахте тогава и вие и бившия кмет и 
строителя? Какво казахте? До края на август, всичко е приключено. Е добре ние, какво да 
направим ? Не искам да се оправдавам, но така не ми влизай резко, защото ще получиш 
отговор. 

Господин Станислав Павлов. 
 
Г-н Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване 
Благодаря, господин председател, 
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Уважаеми г-н  кмет,  
уважаеми колеги. 
С болка взимам думата по темата за Младежкия дом. С усилия се въздържах да стана, 

когато обсъждахме за овърдрафта и когато пак стана думата за Младежкия дом и да му 
отговоря господин Гущеров, но не беше по темата. 

Аз съм дисциплиниран човек и обичам, като говорим по докладната, да говорим по 
нея, господин Гущеров. 

Приветствам вашите добри намерения за работа, които заявявате на всяко ваше 
изказване и реплика, и каквото и да е. Но трябва да имате силата и да си признавате 
грешките на вас и на вашето управление, което беше последните 12 години. 

Алармирали сме, казвам, с болка взимам думата за Младежкия дом, защото най-малко 
от групата на БСП имаме три питания за Младежкия дом. В същото време алармиране, че 
нещата не се случат, като трябва. Последния път отидохме на място и с телевизията. След 
всяко наше питане, от бившия кмет и администрацията ни беше отговаряно, уклончиво, 
замазващо, че нещата се случват според тях нормално, и ни бяха давани едни срокове, 
според които Младежкия дом трябваше да е готов не както на последната среща юни месец, 
която правихме и ни казаха септември, а трябваше да е готов още юни месец, преди тази ... 

Така че, ние най-добро намерено сме поставяли темата и сме искали да помогнем, 
защото сме подкрепили проекта за музей и това, което сме подкрепили искаме да се 
изпълнява качествено, но за съжаление, всички сме свидетели и гражданите и ние на това, 
което се е получило в крайна сметка. 

Дано има възможност, господин кмете, да бъде поправени нещата по този проект, 
силно се надявам и ако ще е музей, да бъде музей наистина, а не нещото, на което прилича 
сега. 

Същото е и с темата за ВИК, но няма да говоря за нея. 
По същия начин сме алармирали 12 години, нарочни комисии сме правили и с това 

приключвам. 
Не ни беше обърнато внимание и не бяхме чути. Така че, ако говорим за чуваемост, 

чуваемостта липсваше от ваша страна. Сега приемам добрите ви намерения за диалог. Ще 
работиме, да видим. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Благодаря.  
Г-н  Гущеров за реплика към Станислав Павлов. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 
Христов Павлов 

Благодаря, господин Костадинов. 
Лично аз и никой не съм чул да заявява, че не са допускани грешки. Тъй като знаеме 

една максима, единствено тези, които не работат и не правят нещо, те не допускат грешки. 
Преди, ако не се лъжа тази седмица, Вие или господин Дангов презентирахте, че проекта за 
бившия кеч предстои одобрение. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Срам ме е  пред колегите, използвате инструмента реплика, да си правите 

политически изказване. 
Моля ви се, господин Дангов. 
Моля ви се, господин Гущаров, писна ми да ви правя забележки. 
Изказвате  се реплика към Станислав  Павлов. 
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Моля ви се, той направи конкретно изказване. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Станислав 

Христов Павлов 
Господин Павлов, към вас репликата. 
Казваме, проекта все още има време да бъде изправен и на приемателна  комисия, 

съответно в договора, в който, ако не бъде изправен качествено, има как да бъдат наложени 
санкции. При допуснати грешки всеки, който е виновен по веригата да си носи отговорност. 

По същия начин както ви питате, защо Младежкия дом има допусната слабости, 
въпросът към наблюдаващия орган, към хората, които са следили процеса. 

Аз не ви питам от 2008, защо Старческия дом не е завършен. 
Благодаря! 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Кмета настоява госпожа Желязкова, която е ръководител на проекта да взема 

отношение, обаче аз си позволявам да ви помоля да  отговорите на моите два въпроса. 
Първо, какво се случва със самия музей? Ще се случва с самия музей, не със сградата, 

а с самия музей. 
И второ, склонен ли сте и въобще какво мога да направим да върнеме стария вид на 

фасадата? 
Много ви моля, след това, ако може да кажете след това вашето мнение. 
Заповядайте г-жо Желязкова. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/:  
Вие сте ръководител на проекта. 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Да. 
Единственото нещо, което мога да кажа, е, че към настоящия момент целта на 

ръководство е да се спаси това проект. Общината да не загуби милиони левове. 
Наистина, обектът доста време не работеше като строителен обект, но за сега нещата 

вече са наистина доста обнадеждаващи. 
Надявам се, че общинския съвет ще съдейства 
за тези средства да се отпуснат, така че да се извършат разплащания, които после ще 

се върнат обратно на банките. 
И това е основното. 
А по отношение на музея, по принцип... 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/:  
Това за музея ще го отговоря аз. 
Извинявайте г-н председател. 
Кажете тук, пред Общинския съвет, от кога говорите за тази добра перспектива. 

Много е важно да се чуе. 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Е, да кажа честно, съвсем отскоро вече има надежда за това, че обектът почва да 

работи, да има различен облик. 
Това е от две седмици. Това е честното нещо, което мога да кажа. 
Иначе, до настоящия момент просто се имитираше работа, което изключително много 

тревожеше целият екип. Да знаейки какво би могло да последва от това бездействие. 
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Това е истината. Да, не мога да говора... лъжи, буквално. 
И да защитавам някакви предходни действия.  Знам, че и аз като ръководител на 

проекта, имам не малка вина за това. каквото се беше случило. Но се надявам, че пак ви 
казвам, целта и на сегашното ръководство е и моята цел винаги е била да не изгубиме 3 
милиона лева. 

Е, това е. Иначе музея, по принцип, би могъло да стане прекрасно място. Господин 
Дангов е запознат в детайли с проекта вече. А по отношение на фасадата, бих искала да кажа, 
че проекта не предвиждаше промяна на фасадата. 

Решението за промяна на фасадата и сегашното и състояние по повод е едни писма от 
фирмата и изпълнител, които ръководството възприе и взеха решение това да се случи. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Може ли един уточняващ  въпрос ако позволите. 
Сега, по отношение на обзавеждането, там тематико, как го наричахте? 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Тематико-экспозиционно …. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Сега процедурата е прекратена, обявена нова. Сега престои да подпишете договор с 

изпълнител. Това, част ли е от самия проект? 
Въпросът ми е такъв, до 31.12 трябва да бъде платено и това? Да. И изпълнено или 

само платено? 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Не, не. 
Имаме реверанс от управляващия орган по отношение на плащанията, че могат да се 

извършат и след 31.12. Така че, по отношение на плащанията и целият екип и с помощта и на 
счетоводители това сме го решили като казус. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
За обзавеждането, така да го кажем. 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Да, решено е като казус. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
А колко ще струва? 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Цялото обзавеждане е поръчано. 
Експозиционния план е това, което сега към настоящия момент се изпълнява, е около 

190 000 с  ДДС. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
А това част ли 
от общата стойност 1 800 000? 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Това е... 
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Не мога да дам пълен отчет, обаче на това, кое... как се разпределя, защото ние за тая 
работа си имаме счетоводител. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Добре, извинявай, извинявай. 
Мене ми интересува. Проектът е 1800.000, това само СМР. Отделно е фасадата, 

отделно е покрива, знаеме вече. 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Фасадата не е включена към изпълнението на проект. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Да, и покрива не е включен. 
 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Покрива е включен в изпълнението на проекта. 
Просто...Не... 
Има изключително много …... 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Добре, добре. 
Защото са и нови 190. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/:  
Аз ще ме съм малко повече. 
Имам  ли думата? 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Заповядайте, разбира се. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/:  
Уважаеми господин председател, 
уважаеми дами и господа общински съветници, 
уважаеми колеги кметове. 
На въпросът на при вас за фасадата, за младежкия дом, ще кажа, че схемата е същата 

както с Джерман с оградата. За това е цената такава, приемете я. Затова и там изпълнителя 
или подизпълнителя е същия, за когото коментирах. И предпочитам в такъв режим да си 
коментираме имената. 

Предпочитам тук да си говорим неща за днес, а не за ланшния сняг от 2016 година. 
Това като реплика. 
Правим и невъзможното, за да спасим господин Гущеров 3 милиона за вас, ако 25% 

санкции 400.000 е нищо, аз не знам, кое е нещо. 
И когато говорих на пресконференцията, че може да се озовем на 1 януари с едни 15 

до 18 милиона задължения, някой ги възприеха, като е така, защото му е хрумнало на Дангов 
нещо да си каже някаква цифра. Само не ми говорете за ефективно управление на проекти. 
Само за това не говорете. 

С господин Христов  и заместник – кмета Караганова, гасиме пожари. 
И то не го казвам от нещо самохвално, казвам го през Общинския съвет. И ако вие 

знаете за практика в Общини, къде са налагали такива санкции, и то било нещо нормално, 
мен е срам. 
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Това, което казва председател милион и половина санкции на Общината от 
предишния екип. Това са пари от всички. Вие много ратувате, много сте загрижен за 
благосъстоянието. 

Цената на управлението на Чимев е огромна. Особено третия мандат. И тя ще се 
плаща от всички. Много скъпо ни излезе. И то не само с тоя проект. 

И с много други. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Господин Гущаров за реплика. 

 
Г-н Емил Гущеров – общински съветник: 
Уважаеми , господин Дангов, репликата ми е към вас. 
Да запретнем ръкави и да свършим това, което престои И какво да коментираме, като 

ланския сняг предстои да вали тая година. 
Искам да попитаме и да припомня все още има ли възможност и то е обжалвано. 
Нека вашите юристи и общинската администрация да положи усилия относно 

санкцията да бъде обжалвана и да бъде съответно намалена или окончателно отхвърлена. 
Едно питане, както вие, господин Костадинов,  поставите  ще използвам 

възможността към госпожа Желязкова. Тя каза, доста време не работихме. Нека проясни, 
така, ако някой се забравили ли за новите колеги,  защо не работихме? 

Искам да чуя, ние все пак тя е ръководител проекти като токово е пропуснато, което 
се е случило през тая година и половина. Тя поне, ако някой не е чувал в общината, защо не е 
армира общинските съветници и не забравяме на един момент ковид кризата и липсата на 
15% които фирмите в цялата страна обжалваха и искаха актуализации. Това беше прието 
миналата година с решение на Народното събрание от месец септември. 

Нека не пропускаме  част от информацията, защото подавана по начина, по който 
някой иска да я чуе, не е вярна и не  отговора на реалността 

Защо не работеше госпожа Желязкова през това време в фирмата? 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Господин Гущеров, Вие взехте думата за реплика, не мога да задавате въпрос. 
Очевидно е, отговора Вие го казахте, ковид кризата и т.н. 
Така че, мисля, ако много настоявате, да каже госпожа. Добре, госпожа Желязкова. 

 
инж. Елена Желязкова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група 
Най - вероятно, господин Гущеров ще знае по-добре от мен, но аз ще кажа, че обектът 

не работеше, защото просто на него нямаше строителни работници. 
А причината за тая липса на 
строителни работници, аз не мога да отговоря каква е била. Каквото е било възможно 

от мен като ръководител, съм искала информация от фирмата, която е изпълнител по 
договора, отговаряно ме е всеки път, че нещата ще се случат до един петък, до следващи 
петък и това е, което мога да кажа. 

Съжалявам, може да звучи малко несериозно, ама не госпожа Желязкова отговорна за 
това, че примерно няма 30 работника на обекта. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря, госпожа Желязкова. 
Моята реплика към вас е, която иначе е към Гущеров,защо не се завърши когато 

трябваше? Защо не се завърши август, когато вие бехте председател на  комисията и не 
уверихте, че се завърши? 
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Защо се избута проекта след изборите? 
Това е големия въпрос. 
А пак господин Дангов не каза нищо за музея, защото считам, че се още не е 

формирал становище, но този въпрос за музея знаете, че аз съм се изказвал много кратно и 
няма да остане така тази работа. 

Колеги, няма повече заявки за изказване, така че моля да гласувате докланата като 
цяло. 

 
Край на дебати 
 
Гласуване по основен въпрос: 
Оспорено гласуване: 'за' - 24, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 1 . 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Иванов Бански: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Георги Томов Рангелов: Против 
11. Гичка Петрова Михайлова: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Ивайло Валериев Петров: За 
14. Иван Миланов Раков: За 
15. Иво Николов Ников: За 
16. Илиян Ангелов Миланов: За 
17. Йонко Йорданов Гергов: За 
18. Йордан Крумов Йорданов: За 
19. Костадин Крумов Костадинов: За 
20. Николай Димитров Табаков: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Румен Живков Желязков: За 
23. Слав Викторов Мантарков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Христо Страхилов Михалчев: За 
26. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 1 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 1 

Въздържали се 1 
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1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: Против 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Ивайло Валериев Петров: За 
15. Иван Миланов Раков: За 
16. Иво Николов Ников: За 
17. Илиян Ангелов Миланов: За 
18. Йонко Йорданов Гергов: За 
19. Йордан Крумов Йорданов: За 
20. Костадин Крумов Костадинов: За 
21. Николай Димитров Табаков: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Румен Живков Желязков: За 
24. Слав Викторов Мантарков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Христо Страхилов Михалчев: За 
27. Шейхриар Неждет Златарска: Въздържал се 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.10 и ал.2 от ЗМСМА и чл. 3, т. 2, чл.5, ал.1, т.5, 
чл. 13, чл. 16, чл. 17 и чл. 19а от Закона за общинския дълг, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 20 

 
1. Общински съвет Дупница дава съгласие Община Дупница да сключи договор за 

кредит с „Фонд ФЛАГ” ЕАД, по силата на който да поеме краткосрочен общински дълг с цел 
реализацията на проект: BG16RFOP001-1.029-0007 “Преустройство и смяна на 
предназначение на Младежки дом в Градски исторически музей – гр. Дупница“, финансиран 
от Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014-2020, приоритетна ос 1 „Устойчиво и 
интегрирано градско развитие“, схема BG16RFOP001-1.029 „Изпълнение на интегрирани 
планове за градско възстановяване и развитие 2014-2020-Дупница“, при следните основни 
параметри: 

• Максимален размер на дълга – 920 000,00 (деветстотин и  двадесет хиляди лева); 

• Валута на дълга – лева  

• Вид на дълга – краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем;  

• Условия за погасяване:  
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- Срок на погасяване – до 12 месеца, считано от датата на подписване на договора 
за кредит, с възможност за предсрочно погасяване изцяло или на части, без такса за 
предсрочно погасяване. 

- Източници за погасяване на главницата – чрез плащанията от  Управляващия 
орган съгласно Административен договор за безвъзмездна финансова помощ с № от ИСУН 
BG16RFOP001-1.029-0007-С01, № РД-02-37-13/07.04.2021 г. и/или от собствени бюджетни 
средства. 

• Максимален лихвен процент – шестмесечен EURIBOR плюс максимална 
надбавка от 4.083 % 

• Други такси, наказателни лихви, неустойки и разноски – съгласно ценовата 
политика на Фонд ФЛАГ и Управляващата банка 

• Начин на обезпечение на кредита: 
- Учредяване на залог върху вземанията на Община Дупница по Административен 

договор за безвъзмездна финансова помощ с № от ИСУН BG16RFOP001-1.029-0007-С01, с 
№ РД-02-37-13/07.04.2021 г., сключен с Управляващия орган на Оперативна програма 
„Региони в растеж“ 2014-2020 г., постъпващи по банкова сметка, вземанията за наличностите 
по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог; 

- Учредяване на залог върху съвкупност от настоящи и бъдещи парични вземания, 
представляващи настоящи и бъдещи приходи на община Дупница, по чл. 45, ал. 1, т. 1, букви 
от „а“ до „ж“ от Закон за публичните финанси, както и трансфери за местни дейности, 
включително обща изравнителна субсидия, съгласно чл. 52, ал. 1, т. 1, буква „б“ от Закона за 
публичните финанси, включително и тези, постъпващи по банкова сметка, вземанията за 
наличностите по която, настоящи и бъдещи, също са обект на особен залог; 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Дупница да подготви искането за 
кредит, да го подаде във „Фонд ФЛАГ” ЕАД, да подпише договора за кредит и договорите за 
залог, както и да извърши всички останали необходими правни и фактически действия за 
изпълнение на решението по т. 1.  

3. На основание чл.60, ал.1 от АПК, Общински съвет Дупница допуска предварително 
изпълнение на настоящото решение за защита на особено важен обществен интерес, тъй като 
от закъснение на изпълнението му може да последва значителна и труднопоправима вреда. 

 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Георги Рангелов отрицателен вот. 

 
Г-н Георги Томов Рангелов /ДПС/ - Отрицателен вот /Отрицателен вот чл. 46 (5) 

Гласувах против, защото при нас така новите общ.съветници сме на заварено 
положение и който си е положил главата да си носи кръста. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря, г-н Рангелов. 
Така. Некакви други процедури?Няма. Тъй като следващата докладна каса е моето 

възнаграждение и работно време. Не мога да участвам в дебата и гласуване. Следва да 
определиме, тъй като няма заместник председател, кой да ръководи дебатите по точката. 

Направо предлагам господин Йорданов. 
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Господин Йорданов,  може ли да проведете по следващата точка? Ви номинирам. 
Извинявам се само в секунда. Тъй като, за да води той заседанието вместо мен, следва да се 
гласува. 

Ще гласуваме с дигане на ръка. 
Който е за? Господин Йорданов да ръководи общинския съвет за следващата точка 

моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували. 
 

За        27 

Против       Няма 

Въздържали се        няма 
 
Г-н Йорданов заповядайте. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общински съветник: 
Така, колеги, продължаваме напред. 
 

Точка 19 (Деветнадесета) 

556/21.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Определяне 
на работното време и възнаграждението на Председателя на Общински съвет Дупница  

/чете докладната записка приложена в протокола / 
 
Има ли изказвания? 
Г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Гущеров – общински съветник: 
Г-н председател. 
По скоро питането ми е към г-н Дангов като вносител на докладната. 
Тъй като е в тези работни дни журналистите ни питат кога ще имаме приемни и 

понякога въпросите касаят и председателя на ОбС. 
Знаеме, че в медицинските центрове, където има лекари има и работно време, където 

се пише понеделник от колко до колко, вторник от колко до колко. 
Има ли заложено в проектното предложение в кой ден кога ще бъдат тези 4 часа или 

единствения начин е чрез колежките в ОбС да получаваме тази информация. 
Благодаря. 
 
Г-н Йордан Йорданов – общински съветник: 
Благодаря г-н Гущеров. 
 

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/:  
Няма заложено кога ще бъдат тези 4 часа.  
Председателя ще си организира сам работата кога ще бъдат приемните. 
Аз лично за себе си съм определил приемния ден. Той е виден на вратата. 
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Инж. Костадинов е отговорен човек. Предполагам, че в този ред на мисли и диалог 
няма да има проблем с приемните и посещението при председателя на ОбС. 

Служителките също могат да вземат отношение и да подпомогнат този вид 
организация. 

 
Г-н Йордан Йорданов – общински съветник: 
Други изказвания? 
Режим на гласуване. 

 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 0 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 26, ал.1 и ал.3, т.2 от ЗМСМА, чл. 12, ал.1 от Наредбата за 

структурата и организацията на работната заплата, Об.С прие 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 

№ 21 
 
1. Председателят на Общински съвет Дупница работи при непълно работно време /4 

часа/. 

2. Председателят на Общински съвет Дупница получава основно месечно трудово 
възнаграждение, в размер на 45% от основното месечно трудово възнаграждение на Кмета на 
Община Дупница, считано от 09.11.2023 година.  

3. Определя платен годишен отпуск на Председателя на Общински съвет- Дупница в 
размер на 20 работни дни. 

4. Председателят на Общински съвет Дупница получава допълнително 
възнаграждение за всяка година придобит трудов стаж и професионален опит, при условията 
на чл. 12 от Наредбата за структурата и организацията на работната заплата, в размер на 1% 
върху основната месечна работна заплата. 

Точка 20 (Двадесета) 

568/23.11.2023 г.  
Докладна записка от  Георги Георгиев –  – общински съветник, относно Одобряване 
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разпределението на средствата, определени в бюджета на Община Дупница за 2023г. , 
за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Тъй като има доста спортни деятели, могат да внимават и да си…да внимават за 

конфликт на интереси. Михалчев заявява, че няма да участва в дебатите и гласуването. 
Ани Минкова няма да участва в дебатите и в гласуването. 
Господин Георгиев, като вносител. 
 
Г-н Георги Георгиев – общински съветник: 
Уважаеми г-н председател, 
Г-н кмете, 
Колеги. 
Позволявам си да вкарам тая докладна като последния председател на спортната 

комисия. За старите съветници, знаете кога беше приет бюджета, тази година бяха 
форсмажорни обстоятелствата. 

Позволявам си да го направя поради две причини. Първата е от уважение към 
спортните клубове. Това са деятели, които изкарват своите медали с ежедневна пот, 
състезания в равни битки. 

Втората причини е към г-н Дангов, не че той предните четири години не е гласувал 
такава докладна и не е наясно. Сред вас да не остане нещо премълчано…позволявам си да ви 
акцентирам върху Славия Яхиново 2023. Позволил съм си да заложа 3 500 лв. и веднага ще 
ви кажа защо. 

 В началото на предния мандат се разбрахме , че ОбС ще поема съдийските такси на 
клубовете, футболните клуба по селата. Всички знаете БФС, те изключиха и Яхиново. 

Въпреки тях, обаче, в селото се създаде нов клуб, по наредба, той трябва да получи 
1000 лв. Аз считам, че това не е правилно, и ви акцентирам и ви го сега заложил съм, колкото 
на всички останали клубове. Или в новата наредба, в аванс ви казвам, че вече таксите летят 
към 4500 лв. 1000 лея за новите колеги се дават на клуба по ветерани, това са хората, които 
ежеседмично тренират в спортната зала, виждали сте ги около 24 май, това са нашите 
родители. 

Останалото разпределение, след увеличението, досега то беше 100 000, те дефакто си 
деляха 70, към днешна дата вече е 130 000, след хиляди уговорки и така нататък, е 
разпределено по клубовете към настоящата наредба. Личното ми мнение е, че тази наредба 
трябва да бъде една от първите променени. 

Ще ми кажа, защо не беше променена в предния общински свет. В началото, като 
застанах, имам информация за над 45 града, всички областни, плюс други необластни, 
нещото, което винаги ме вади от равновесие, е Дупница да прилича на някого. Не аз не искам 
ние да приличаме на никой друг град, нито на Самоков, нито на Кюстендил, нито на 
Сандански. Тук  едни спортове са развити повече, други по-малко. Попълних докладната, 
като юрист ще  кажа, лош закон, но законно. Ние бяхме длъжни да я спазваме. Смятам, че и 
клубовете извървяха своя период, в който да узреят така, който могат да си позволят да 
знаят, че парите се разпределят по определени средства. 

Ще ви кажи, какви са ми критиките към настоящата наредба. 
Първата и основна причина е, че олимпийските спортове са три към едно, получават 

финансиране спрямо, не олимпийските. Моето лично верую, че децата на Дупница са деца на 
Дупница. И това, че тренират неолимпийски спорт, услужливо прескачам факта, че в 
Олимпийското семейство биват вадени, спортове вкарвани и така нататъка. Това е едната 
причина. 
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Другата е, дупничанин, който не е свързан с дупнишкия спорт пряко, не може да 
получи и един карамфил. Аз няма да казвам известни дупнишки спортисти, които са 
прославили България по целият свят. Официално по наредба те не могат. Воден от тези 
доводи, не знам до къде ще стигнат сондажите, аз ще бъде ли в спортната комисия като какъв 
ще бъде и така нататка, но който ние изберем за председател, ще му спестя едноседмичен 
труд в аванс систематизирано да му дам цялата информация, а пак той както прецени новия 
председател да редуцира новия правилник, да го вкараме в зала, аз ще му бъда гръб за 
изготвянето, ако реши да ползва моята експертиза, не само ще му кажа фактологията, пак той 
както реши. 

Но господин Дангов, в дух на прозрачност и към вас се обръщам.  Наредбата за 
спорт трябва да бъде променена. И ви моля всички. Нито знам кой ще бъде новият 
председател на спортна комисия, нито какво ще предприеме, но в тази Наредба има 
пропуски, разбирате ли  обидно е….. 

Благодаря  
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Изказване /Изказване/: 
Кратко изказване. 
В потвърждение на вашите думи, моето предложение е към... ако има изменение на 

Наредбата, и аз смятам, че трябва да има, там трябва да бъде заложено разпределението на 
средствата. Не спортните клубове да стоят пред вратата на кмета, да целуват ръка и да се 
молят и то да го правят по няколко пъти, каквато беше практиката досега, толкова пари за 
тази година дават се на през три месеца, на четири пъти в годината, регулярно и край. 
Защото те... Сега, ние като ги гласуваме, като ги гласувахме, пак ходят да се молят, пак не ни 
се дават, а дори не се дават, как се дават, как не се дават. Това нещо аз ще настоявам да се 
промени. 

Второ нещо. 
Въпроса е... Сега тази докладна е малко от типът врата в поле. Годината минава, ние 

е гласуваме разпределение за 23 година, но понеже, вече в дневния ред го коментирахме. 
Спортните клубове са настояли, за ди имат някаква база комисията за следващата година. 
Нека мине това разпределение. Обаче... Какво ще се случи до година? 

Големия въпрос е, колко ще бъде субсидията г-н кмете.От 12 години субсидията 
беше 100 000 лв. От тях 60 за клубовете, там 40 резерв, не знам си колко и така. Селски  
клубове. Дали тази субсидия трябва да бъде увеличена или намалена, или да остане съща, не 
се нямам да кажа. Това е въпроса, който трябва да си зададаме като общински съвет. 

И втория момент. 
Аз пък не съм съгласен да се дава на дупничани, които играят извън дупнишки 

отбори . Клубове, които не са дупнишки исках да кажа, не  дупничани, не е каквито ще да са. 
Клуба само може да бъде дупнишки. Тези пари не се  дават да издържаме клуба, а да 
помагаме на клубовете. За некои да не се обърка, че с тези пари, че издържаме клубовете.  

И тук големия въпрос, което не се чу в Дупница, слона в стаята е къде са 
състезанията? Колко състезания има в Дупница? Колко? Какво се случи? 

Михалчев прави тук сега един турнир, имаше световно, некой да чу, че имаше 
световно по авиомоделизъм? Никой не чу, защото общината така наблюдаваше, като мача от 
близо гледа, нито го откри кмет, нито заместник, нито председател ни дявол, някакви там 
смешни купи. Има ли ученически игри? 

Председател ходи където е поканен. Последните известно време председател не 
беше желан никъде нали? Между друго и сега не е много желан. Така че, макар, че ето сега 
бехме с кмета на новия баскетболен отбор. Надявам се там някакви интриги, глупости около 
волейболния, да бъдат туширани и решени. 
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Но големия въпрос е, защо няма спортен календар в Дупница? И аз съм говорил 
многократно.Второто ми  конкретно предложение към ОбС и към вас, господин Дангов, е да 
се определи първо рамката, какви пари да се дават за мероприятия и не да се ходи при кмета 
да се целува ръка, вече както казах. Ако ние имаме действащ правилни, гласуван от ОбС , 
където в комисията от ОбС  кубовете дават предложения. Не само кубовете, може да са 
мениджъри, може да са агенции, който желая предлагат да направи нещо в Дупница. И 
Комисията Определя прави класиране и предлага на ОбС и той одобрява и така ние имаме 
спортен календар за цялата година и вие ще знаете, къде да заведете детето събота на театър, 
в неделя на турнир, другата събота на едикакво си  мероприятия. Това прави градът, град. 
Мероприятията. Субсидията за кубовете е важна, много важна, обаче за мен е важното и 
мероприятията. Защото, без да ми се сърдят спортистите, има малко мързел понякога, защото 
да направиш мероприятия е трудно. И имам още по малко от минутка. Какво се случва? 
Почваш да чукаш на врати. Дайте ми пари. Колко пари? 

Еми на мене ми требват 10, може да ми дадете 7. Добре, ще ти дадеме 7. А може и да 
вземете озвучението. 

След неколко дни се казва, а нема да вземете озвучението, ето ти сега две. А добре 
да ви казахте 7. Добре в други ден ще  ви дадеме още 4. И такова едно ходене по мъките. 
Накрая ти  дадат примерно 5. И ти на следващия година викаш, абе я се разкарайте ме, кой 
ще ви прави мероприятия. Това нещо трябва да се промени. И тук трябва да има, ако не всяка 
седмица, поне през седмица, нещо да се случа в този град. 

Ако има начин да се корелира между наредбата и спортните мероприятия да се 
направи, ако ли не, аз пък ще да настоявам за повече увеличение за парите за спортните  
мероприятия, вместо за субсидите. 

Благодаря ви. 
Господин Йонко Гергов, за изказване. 

 
Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря,господин председател, 
Уважаеми господин кмете,  
уважаеми колеги, общински съветници. 
Говоря най-вече за тези, за които това е първо участие в ОбС. Аз за трети мандат 

започвам с пожелание да промениме наредбата, че тази наредба не разпределя средствата 
правилно. Надявам се този път наистина да ми е за последно. С господин Костадинов от два 
мандата насам коментираме как трябва да бъде променена тази наредба и какви параметри 
трябва да се заложат. Но така или иначе това не се случва, дано  вие да имате късмета, още 
първия мандат дано я промениме. 

Тази докладна още веднъж показва колко  е неспределиво разпределението на 
средствата към сегащния момент по действащата наредба. И тук не упреквам господин 
Георгиев, напротив, знам какво му е струвало за да изготви тази докладна и да направи това 
разпределение. В същото време, обаче, се връщам към една точка, която гледахме по-рано в 
дневния ред и във нея е видно, че клуб с 50 деца взима повече пари от клуб с 400 деца. Вярно 
е тук по действащата наредба има заложени други критерии, успехи и т.н. 

 Но само ще ми напомня, че клуба по софтбол Ейнджълс е републикански шампион 
и ще вземе 2500 лева затова, подигравка за това, което са постигнали. Само ще напомня, че 
подпомагаме детската школа на един клуб, но отделяме средства за детската школа на друг 
клуб. Наистина, там гласуваме други пари в бюджета, но все пак... 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Какво, какво? Детската школа на един клуб? 
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Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Изказване /Изказване/: 
Ами ВК „ Марек Юнион Ивкони“ за  детската школа получава тази сума, не за 

професионалния отбор, не за първи отбор. Детската школа на футболния клуб не се 
финансира от тези пари. Така че, това са все неща, които тепърва трябва да изпипваме и се 
надявам, още с формирането на новата спортна комисия, да почне да се работи по тази тема 
и когато за следващия бюджет вече  разпределяме средствата, да имаме наистина една нова 
наредба, наистина една работеща наредба, справедлива наредба за клубовете. 

Благодаря ви. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 

Йонко Йорданов Гергов: 
Благодаря ви. 
 Кратка реплика г-н Гергов ще направя. 
Първо според мен смисъла на самата наредба е правилен. Духа на наредбата е 

правилен. Наредбата дава пари за постижения, не за бройка. Щото на вашия пример, 400 
деца по 20 лева, такса са 8000 лева, 50 деца по 20 лева са 1000 лева, така че те имат пари, 
защо да им даваме. Това не може да бъде аргумент. Аргумента за футболния и волейболния 
клуб също е несъстоятелна, защото, ако сега питаме спортните клубове,  всички да получат 
60 000 или тая година колко ще получат 90 000, може би, щяха да получат, а футболния клуб 
взима 250 000. Така че също е несъстоятелен. 

Футболния клуб и волейболния са отделно от това. Големия въпрос тук е, както вече 
казах, какво делим ние? Ако делим единица, ще делиме трохи. А може, общинския бюджет, 
да си позволи да делиме две, тогава субсидията ще стане двойна и вече нема да ги тъним 
тези сметки и да се настроят клубовете един също друг, па олимпийски, па нели олимпийски. 

Преди малко говорихме тук за загуби на тая община в стотици хиляди левове, 
милион и нещо санкции. А сега делиме 60 000 лева и правиме високопарни изказвания, не за 
вас,  аз също, колко сме загрижени. Загрижеността е това. Ако може в бюджетът има повече 
пари, за да разделиме повече пари и второ, пак ще си повторя, аз пък съм за мероприятията. 
Защото има и клубове, които, да ме извиняват, мързелуват. 

Говорили сме го тук, сега ние ще регистрираме клуб по покер, спортен клуб и ще 
кажеме дайте ни 1000 лева, защото ние сме спортен клуб. Така че, нещата са многопластови. 

Господин Георги Георгиев за реплика. 
 

Г-н Георги Василев Георгиев /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: Йонко 
Йорданов Гергов 

Господин Председател, 
Господин кмете, 
 колеги. 
Знаете, аз не съм известен с многото реплики, но ще се опитам да бъдем максимално 

ясен. Нито една сума в тази доклада не ми харесва. Такава е докладната. Тя първо е 
сгрешена, защото едни имат кадети, юноши, старши, юноши, младши. Вие казвате 400, 200, 
300 деца, веднага ви подхвърлям топката, ами клубът по силов трибой, там можеш да имаш 
2-3 участници, кубовете по борба и т.н. Това е другото. 

Другото, което е грешно, един състезател може да бъде оценен за две постижения. 
Другото, което световен или европейски шампион, да знаете, че ние сме лидери в тениса на 
маса. Аз няма да задавам въпроса, кога европеец ще бъде световен шампион или олимпийски 
по тенис на маса. 

Още нещо ще ви кажа в духът на разпределение на финансите, господин кметът, да 
го знаете в аванс, половината клубове  календара ми свършва на полугодието. И те ми казват, 
за какво са ми  на 1 септември, къде да ходя, какво да правя. Затова също може да се 
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помисли. Не искам да губя времето на колегите. Опитах се да са максимално обран, да 
помогна да ги гласувате. Изначално тази доклана, господин кметът, може да каже, моля, 
моля, благодаря. Аз не съм задължен да проведе и един лев. И всичко ще свърши. 

Нали не? Благодаря ви. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател: 
Господин Гергов,отговор на реплика. 
 

Г-н Йонко Йорданов Гергов /Партия на Зелените/ - Отговор на реплика 
/Дуплика/ към: Георги Василев Георгиев: 

Благодаря  г-н председател, 
уважаеми г-н кмет,  
уважаеми колеги, 
Колега Георгиев, вероятно не сте ме слушали и поискахте реплика към мен. Аз ви 

похвалих за това, което сте направили. Аз не казах, че сте виновен и, че на вас ви много 
хареса докладната. Не, похвалих ви за труда, който сте положили за да я направите в този 
вид. Казах само, че не се и съмнявам, да. На  ясно съм, казах само, че крайно време наистина 
промяната на тази наредба  да не е добре пожелание, а настина се случи още в рамките на 
следващите месеци. 

И само едно уточнение за тези, които не знаят малко ще изглежда извън отговора на 
репликата. Защо е нов куба в Яхиново? Защото всички кубове, които са присъствали на 
конгреса на Бербатов, бяха заличени като членове на футболния съюс.з. Тези кубове бяха 
принудени да регистрират нови дружества. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря.  
Господин Георги Градевски за изказване. 
 
Г-н Георги Красимиров Градевски /ПП „Глас народен“/ - Изказване /Изказване/ 
Господин председател,  
колеги, 
Моето изказване ще е кратко. 
И аз мисля, че това, което сега разискваме, мисля, че е малко безсмислено, защото ще 

се избере в най-скоро време комисия по спорта. И се надявам този път, колеги, и обръщам се 
към всички, наистина да помислите, като гласувате за комисията по спорта към какви хора да 
се насочите. Защото според мен някой да е в комисията по спорта, според мен е най-добре 
запознати са хората спортисти. А тук в залата имаме достатъчно спортисти, то не на градско 
ниво, а на световно ниво имаме спортисти. 

Така, че мисля, че ако се направи правилната концепция за комисията, мисля, че ще се 
променят нещата.  

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря 
Г-н Градевски, всяка дискусия е плодотворна дано и днешната да бъде репер за 

работата на общинския свет и на комисията.  
Колеги няма повече заявка за изказване, преминава към гласуване на 

разпределението. 
Моля да гласувате. 
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Край на дебати 
 
Гласуване по основен въпрос: 
Оспорено гласуване: 'за' - 24, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 . 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Анна Минкова Минкова: За 
4. Асен Сотиров Илиев: За 
5. Веселин Михайлов Станкев: За 
6. Виктор Методиев Мантарков: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Иванов Бански: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Георги Томов Рангелов: За 
12. Гичка Петрова Михайлова: За 
13. Иван Миланов Раков: За 
14. Иво Николов Ников: За 
15. Илиян Ангелов Миланов: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Николай Димитров Табаков: За 
20. Павел Ангелов Коларски: За 
21. Румен Живков Желязков: За 
22. Слав Викторов Мантарков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Шейхриар Неждет Златарска: За 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 22, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 22 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Александър Димитров Анин: За 
2. Анастасия Георгиева Давкова: За 
3. Асен Сотиров Илиев: За 
4. Веселин Михайлов Станкев: За 
5. Виктор Методиев Мантарков: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Иванов Бански: За 
8. Георги Красимиров Градевски: За 
9. Георги Томов Рангелов: За 
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10. Гичка Петрова Михайлова: За 
11. Иван Миланов Раков: За 
12. Иво Николов Ников: За 
13. Илиян Ангелов Миланов: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Николай Димитров Табаков: За 
18. Павел Ангелов Коларски: За 
19. Румен Живков Желязков: За 
20. Слав Викторов Мантарков: За 
21. Станислав Христов Павлов: За 
22. Шейхриар Неждет Златарска: За 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.6 и т.23 от ЗМСМА , във връзка с чл.27, ал.4 и 
ал.5 от  ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 22 

 
1. Общински съвет – Дупница одобрява разпределението на одобрените от 

бюджета средства за организации с нестопанска цел за развитие на ученическия и масов спорт 
както следва : 

2. За утвърдения от кмета спортен календар за общински спортни мероприятия – 
10 000/десет хиляди лева/ - по чл.1, ал.2, т.1,  от Наредбата за условията и реда за финансово 
подпомагане на спортните клубове в Община Дупница. 

3. За финансиране на клубове, които не отговарят на критериите и условията, 
установени в Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните клубове 
в Община Дупница- по чл.1, ал.7, във връзка с чл.1 ал.2, т.2 от наредбата, се разпределя сумата 
от:18 500 /осемнадесет  хиляди и петстотин  лева./ както следва: 

• 3.1 – ФК «Ботев - Джерман» – 3 500.00 лв. 

• 3.2 – ФК «Славия»-2023 - Яхиново  – 3 500.00лв. 

• 3.3 – ФК „Сокол” – Самораново- 3 500.00 лв. 

• 3.4 – ФК „Червена звезда-2021‘‘ – 3500.00 лв. 

• 3.5 - Клуб за здраве на ветераните и спортистите” „Марек” – 1000.00 лв. 

• 3.6 – ФК  „Ботев”1937 Крайници – 3 500.00лв. 
 
4. За финансиране на клубове, съобразно постигнатите спортно – технически 

резултати, съгласно Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните 
клубове в Община Дупница - по чл.1, ал.2, т.3, - 101 500 / сто и една хиляди и петстотин лева/  
както следва: 

4.1 . ВК „МарекЮнион - Ивкони” -  5970.00 лв. 
4.2 . Спортен клуб по тенис на маса „Марек 76” – 7063.00 лв. 
4.3  Спортен клуб по кикбокс  „ Патриот” – 19 605.00 лв. 
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4.4 . СБК  Марек      -  3 500.00лв. 
4.5 . Спортен клуб  по бадминтон „Победа” – 14 707.00 лв. 
4.6 . Спортен клуб по таекуондо „Гладиатор” – 17 080 .00 лв. 
4.7 . Спортен клуб КЛС „Слави Иванов” –3 409.00 лв. 
4.8 . Сдружение „Танцов клуб Фантастик Данс” – 1 200.00 лв. 
4.9 . Спортен клуб по тенис на маса „Марек –Дигеста спорт” – 19 672.00 лв. 
4.10 .Спортен клуб по авиомоделизъм „Икар” – 1 300.00 лв. 
4.11 .Спортен клуб по борба – „Дупница” – 2 994.00лв. 
4.12. Клуб по бейзбол и софтбол „Ейнджълс” – Дупница – 2 500.00лв. 
4.13 Марек 13 силов трибой -     2 500 .00лв. 
 
5. Възлага на Кмета на Община  Дупница да сключи договори със спортните 

клубове, съобразно чл.6, ал.5, от Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на 
спортните клубове в Община Дупница, в които да се включи клауза , че определените 
средства се превеждат на спортните клубове, съобразно процентното изпълнение на 
приходната част на общинския бюджет за 2023 г., съобразен към момента на тяхното 
изплащане. 

 

Точка 21 (Двадесет и първа) 

570/23.11.2023 г.  
Докладна записка от Първан Дангов – Кмет на Община Дупница, относно Заявление с 
искане за Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - 
План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) 
за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на 
поземлен имот с идентификатор 87727.16.418 местност „Полето” по Кадастралната 
карта на  с.Яхиново, общ.Дупница  

Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Уважаеми господин председател, 
уважаеми дами господа общински съветници, 
уважаеми колеги кметове. 
Това е докладната записка с казусът Яхиново и Ирина и Николай Божкови. За новите 

общински съветници ще кажа, че там се искаше едно инвестиционно намерение да бъде 
реализирано, свързано с вредно производство, имаше инициативен комитет, подписка срещу 
това и обобщавам. 

Не знам колко решения сме взимали господин председател в 4 решения. В момента 
общината е платила над 25 000 лв само за съдебни разноски. Това са адвокатски хонорари и 
затова, за което е осъдена. По този казус. Сега предлага се да бъде отново постановен  отказ 
и като имаме вляза в силата в ОУП, където се предвижда, че въпросния имот е предвиден и 
попада в обхвата за устройствена зона от разновидност земеделски територии. 

Т.е. не може да бъде преотреждан или да се иска такова искане да бъде одобрено 
сега. Намерението, ако е на сегашните собственици, трябва да мине по друг ред, но ОУП  с 
неговото приемане императивно се отказва промяна на предначението на този терен на база 
на ОУП. 

Това е. 
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Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Благодаря ви. 
 
Кмет - Първан Дангов Изказване /Изказване кмет/ 
Точката касаеше срокове изпълняваме решение на Съда. 
Затова влезе като извънредна. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Съдебния състав докладната влиза за пети път в ОбС. Защото след всяко негласуване 

когато не може да събере мнозинство, хората подадат жалба в съда. Съда излиза с решение, в 
което разпорежда на общинския съвет на първото си заседание да разгледа отново. 

Той съда казва, че решението на общинския съвет да не приеме докладната е 
немотивирано. Ние пак гласуваме, пак се гласува против и  въздържа ли се. Той пак отива в 
съда и така нататък.  

Забелязвам този път господин Дангов две разлики. Сега вече наистина има ОУП в 
сила за разлика от преди. Не знам доколко процедура, която е вече задействана на я касае и 
това, че има ОУП. Защото аз бях в съда заедно с г-н Попов.  Явих се пред съдията и тя ми 
каза, господин Костадинов, кажете какво да направим, какво да направим, че да се съгласите 
така, че общината да не губи всяко дело и да плащате адвокатски хонорар. Казах и, ние сме 
изявяване волята на хората, ние сме народа, ние това, ние онова. Тя каза, тези аргументи не 
се приемат и сега обаче едното е ОУП, и другото е факта, че, може би, това е другото, че 
сега, в решението пише ОбС отказва. Не е ОБС разрешава изготвяне, а  ОбС отказва. 

Та не съм оптимист изобщо, че това ще има голямо значение в съда. Мисля, че 
отново ще бъдем осъдени и това е между другото причината днес тази, една от най-
щекотливите, една от най-глупавите докладни от миналия съвет, но тя стана един от центъра 
на събитията. Едни политици развяха едни облаци с идеята да спечелят политически 
дивиденти, обаче спечелиха какво политически конкуренти, вместо те да вземат гласовете, 
създадоха си конкурент, който им взе той гласовете и т.н.. 

Това е една другата тема.  Сега, обаче, аз самия не искам да казвам нашата група, 
защото не сме го коментирали, но аз самия ще се въздържа при това гласуване. 

Няма да гласувам нито за нито против, с мотива, с което се въздържах и миналия 
път. Инвеститорите бяха на срещи тук, с кметицата на Яхиново, нали мафия, италианската 
мафия, ти като ги погледнеш, шо се вика един умрел  Пасат карат, обувки нема там, 
италианската мафия. Че вкарват италиански боклук и ме среща мой приятел, работи на 
бензиностанция от Яхиново, познаваме се от 40 години. И зарежда ме така, Коце  оти искате 
да ни тровите. Я си викам, и не мога да повервам. Те  у Яхиново викали те ще ви изтроват  
тия, да спасиме здравето на хората. Като вчера с фотоволтаиците  в Крайници. И аз не мога 
да повервам, че това не ще се случи. Обаче инвеститорите, като ги поканихме на среща, 
обсуваха, ги ухолиха, ги те казаха, отказваме се от пластмаса, може ли сервиз, не може ли 
сервиз, па това па онова  , дълги слова, еди, кой си, спаси Яхиново и хората от Яхиново.  

Обаче инвеститорите тръгнаха па нали ние на така, те па на сападжа, както се казват, 
те па  сага, че сядат, че сядат, вие, че видите. И в крайна сметка и миналия път гласувах 
въздържал се, защото те не убедиха хората местното население в Яхиново в техните 
инвестиционни намерения, не убедиха и мен, дали наистина ще се сменат инвестиционното 
намерение и затова и този път ще гласувам против. 

И ще завършим следното, както казах, кой каквото сам си направи. А скоро ме търси 
един приятел и ми вика, тук съм си харесал до Шаламановите, едно място се продава 3 
декара за 70 хиляди и какво ще кажеш да го взема ли?  Аз му казах не го взимай.  Тук има и 
яхинци, които не дават да се преотрежда, че го купиш и мога да си садиш царевици. Сега 
същите хоро место вземаха 70 хиляди от Яхиново, ще вземат 3 хиляди от земеделската 
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кооперация. Това  правиха спасителите на Яхиново, но третия път казвам, кой каквото сам си 
направи, друг  не може да го направи.  

Госпожа Давкова за изказване. 
 

г-жа Анастасия Георгиева Давкова /МК „Земеделски народен съюз“/ - 
Изказване /Изказване/  

Уважаеми господин кмет, 
господин председател, 
колеги. 
Малко искам да ви оборя в това, дали ще бъде върнато решението на общинския 

съвет, защото, съгласно закона за устройство на територията, цитирам член 103, алинея 4, 
всеки устройствен план се съобразява с предвижданията на устройствените планове от по-
горна степен. При нас, устройственият план от по-горна степен е ОУП. Съответно, всяко 
едно предвиждане, което трябва да е по промяна предназначението на земеделските земи за 
неземеделски нужди трябва да е съобразено с това. Току ще разбрах отвън, че решението на 
съда за връщане на докладната за разглеждане в общинския съвет, е преди влизане в сила на 
ОУП план на община Дупница. Съответно, сега имаме мотива това нещо да го откажем, така 
както е направено в докладната, и то да не бъде обжалвано от съда. 

Благодаря ви. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов – председател:  
Дано сте права, госпожо Давкова искрена се надявам. 
Господин Гущеров за изказване. 

 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря, господин председател. 
Много пъти споменахте, яхинци, яхинци, като обида ли да го приемем или като 

комплимент. Защото едва ли не  се едно, сме дървени глави и не знам някаква милярдна 
инвестиция …. Подписката имаше близо 2000 човека от Яхиново и почти не знам в Яхиново 
някой да е бил положително настроен по тази докладна. Не може да сравняваме слон и 
мишка или кон и  кокошка, както са казани хората. 

Вие преди 2-3 месеца презентирате една огромна инвестиция в с. Самораново. 
Другите 2 инвестиции в Баланово, Палатово и в Крайници дават корено различно 
местоположение на икономическата карта на България с оглед енергийния ресурс, тук има  
доста хора, които разбират от тази тематика. Нека не обвиняваме хората в Яхиново, че си 
отстояват интересите, а вие се опитвате сега пак да ни връщате по темата,радмам се че г-жа 
Давкова много и ясно и категорично обясни, че сега, гласувайки за тази докладна, вече съдът 
няма да има мотива и питането, ама защо общинските съветници не приемат, ами защото ние 
даваме клетва и казваме да отстояваме интересите на гражданите. 

Интересите на гражданите от с. Яхиново бяха, че не искат тази инвестиция, дали са 
били с Пасат или Мерцедес няма значение. Въпросът, че интереса на гражданите не беше 
защитен. Те не успяха да ни убедят нас съветници от всички групи, че тази инвестиция е 
безопасна и нека да спрем да и да обсъждаме. Когато инвеститорите, както в началото 
говорихме за инвестицията в Балоново на господина Агонцев, е обоснована ясно и 
категорично безвредна за хората, никой от нас тук не е дошъл да пречи. Но, моля ви, да се 
извините на хората от с. Яхиново, не са по-различни от другите, а отстояват интересите. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /МК КОД-ВМРО/ - Реплика /Реплика/ към: 
Емил Димитров Гущеров 
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Благодаря. 
Ще направя една реплика. 
Ако съм обидил някой от Яхиново, моля да бъда извинен. Обиждам чугунените 

глави, които изплашиха хората в Яхиново и играха си с страховете им и продължават да си 
играят. Които го направиха, за да трупат политически цели. С ясното създание, че нищо от 
това не е вярно. Които се срещаха с инвеститорите но продължиха да плашат хората. И там 
се явиха пак истински, как да кажа, хора, които наистина тръгнаха да се борят и така става 
ефекта на снежната топка. В крайна сметка създадохме герой. Създадохте герой. 

Некои от тия, на които не се извинявам, които надуха първи клаксони, чакаха 
гласове, пък не ги получиха. И не споделям вашия оптимизъм, че съда ще приеме това е 
мнението на нашия юрист, дано приеме. Обаче аз пък ви питам, господин Гущеров, а какво 
ще се случи с това младо семейство с три деца, вече са с три деца? Помните ли какво казаха? 
Искаме да си дойдеме от Италия, ще имаме трето дете, а големото ще бъде първи клас, 
искаме да учим в България. А тия, които го оставихте, това семейство в Италия да не се 
върне? А какво ще се случи сега с имота, за който те платиха 80 000 лева? Работили са 
години за тия пари, за да изкарат да си купят тук един имот и за да може някакви никаквици 
да ги  лъжат и да си играят с тех. Ето това на тези, които лъжеха хората и ги плашеха,не се 
извинявам. 

Няма други заявки. Преминаваме към гласуване. 
Моля да гласувате. 
Да напомня решението е – отказва. 
Лично аз казах, ще го гласувам въздържал се,но не подсещам никой. 
Колеги, това е последна точка в дневния ред. 
Напомним Ви, че ще бъдете поканени за две работни срещи.  
 
 

Край на дебати 
 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 16, 'против' - 1 и 'въздържали се' - 9  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 16 

Против 1 

Въздържали се 9 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1,  т. 11 и чл. 27, ал. 3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 103, ал. 4 във вр.  чл. 104, ал. 1, във вр. 
с чл. 134, ал. 1, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б, ал. 5 от Закона за устройство на 
територията (ЗУТ), Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
№ 23 
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1. Общински съвет Дупница отказва да разреши изработването на проект за 

Подробен устройствен план-План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от  Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди на поземлен имот 87727.16.418 местност «Полето» по Кадастралната карта на 
с.Яхиново, съответстващ на обхвата, ведно с предложеното задание, съгласно чл. 125 от ЗУТ 
и съобразно изложените мотиви в докладната записка.   

 
 
 
Благодаря Ви. 
Закривам днешното, заседание Общинския съвет Дупница. 
 
 

Поради изчерпване на дневния ред в 15:13 часа, председателят закри 2 заседание на 
ОбС. 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБС:............................................................................ 

/инж. Костадин Костадинов/ 

 

 

ПРОТОКОЛИСТИ:............................................................................ 

1. /Вяра Бързачка - главен специалист "ООбС"/ 

 

 

............................................................................ 

 
2. /инж. Татяна Инджева - старши специалист "ООбС"/ 

 

 

 

 


